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1. Jane Herring was born in May 16 1925. She was reborn on July 2, 2024 at the 
age of 99. Jane was an extremely loving and devoted wife to her husband, 
Arthur (Jr), of almost 70 years and a loving and devoted Mother to her two 
children: son Arthur (III) and a daughter.    
 

2. In May 18 2021, Jane became another victim of guardianship corruption 
nationwide. Jane became a victim at the hands of her daughter, jsh, who only 
wanted her Mother’s vast assets after Jane’s husband (Arthur’s and jsh’s 
father) died in 2013. Jsh and the large guardianship mafia in Montgomery 
County, PA became the slave owners of Jane only for her vast assets on 
August 6 2021. 
 

3. The scam of this particular guardianship mafia is being controlled by corrupt 
judges, corrupt lawyers, corrupt guardians, corrupt psychologists and corrupt 
“care managers”, using the orphans courts in Norristown, PA. 
 

4. This group can be called and should be legally known as the “guardianship 
mafia” (mafia). There are many mafia’s worldwide: Chinese, Russian, Black, 
Jewish, Italian, Irish, Japanese, etc. 

 
5. . Jane had just turned 96 on May 16 2021. Within 2 days of Jane’s birthday, her 

daughter filed a petition for guardianship to be Jane’s “owner” for life and all 
of Jane’s assets. 

 
6. The daughter had tried several other times to do so, usually with the help of 

Jane and Arthur’s trust lawyer, Ronald Fenstermacher (later Jane’s also 
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guardian of estate), after Jane’s husband had died, but Arthur stopped those 
attempted money grabs.   

 
7. Jane was living a extremely happy life. She was living in her very large 3 

bedroom, 3 bath house. The house had been totally paid off when it was built 
21 years earlier in a private gated community. Jane had her much loved 
possessions and antiques to enjoy. Jane was a free person. 

 
8. Jane had no medical problems. Jane saw all of her doctors during the year, 

including her primary physician of 21 years. Jane had no mental and no 
behavior problems. Jane had no financial problems. Jane’s taxes and her bills 
were always paid on time. Jane was still driving her car safely. There were no 
claims by anyone that she needed any type of oversight by anyone. Jane did 
not use a cane or walker, no dentures, no diapers. Jane did not need any help 
in her daily activities of cooking, dressing, washing clothes or bathing. For 16 
years, Jane went to her same weekly hairdresser. Jane only had a housekeeper 
for 2 hours a month because she and Arthur did the housekeeping.  

 
9. Jane and Arthur always had a very close and loving relationship. Jane counted 

on and trusted her son anytime she needed assistance or advice, especially 
after Jane’s husband died in January 2013. 

 
10. After Jane’s husband died, Arthur and Jane would see each other every day, 

for about 8 hours. They had dinner together and would spend the evening 
watching TV and old movies.  

 
11. Many times Arthur would take his Mother out to dinner and to various places 

for the day. Arthur would often buy Jane roses. Once a month, Arthur and Jane 
would go to the cemetary to put flowers on the graves of Jane’s husband 
(Arthur’s father) and Jane’s mother and grandparents, who she very much loved 
and missed.  

 



12. During the first covid crisis in about 2020 and 2021, Arthur would do all the 
food shopping so to keep his Mother from going into the stores where she 
could get covid. 

 
13. Jane had asked Arthur to move into her house in about mid 2019 because 

she and Arthur had always had a very close and loving relationship. Jane was 94 
and enjoyed Arthur’s company and security of having Arthur there all of the 
time. 

 
14. Jane’s estranged daughter, jsh, was a extremely spoiled child. For never 

known or explained reason, she always had a lifetime hate of Arthur. She 
ignored Arthur and never wanted him as part of her life. 

 
15. Many times after the father died, jsh tried to steal money from Jane in 

various ways, usually using Jane’s trust lawyer of 20 years and Jane’s guardian 
of estate since May 2022. Arthur always stopped those attempts of theft by jsh.  

 
16. After father died, jsh began a plan of trying to convince all of Jane’s 

professional people she dealt with every year and also Arthur that Jane was 
crazy, her house should be sold and Jane must be put into a nursing home. 
Arthur refused to go along with jsh’s scheme and told his Mother what jsh was 
trying to do. Jsh failed in that scheme. 

 
17. About 2019, fenstermacher and jsh devised a plan called a Delegate 

Authority in which jsh said Arthur would be in charge of Mother’s house and 
auto maintainence and Mother’s health matters, but jsh would totally control 
all of Mother’s vast assets to do with what she wanted, whether Jane liked it or 
not. Jsh’s plan was again to put Jane into a nursing home to die in a tiny room 
without any of Jane’s loved possessions. Arthur again informed jane what jsh 
was trying to do and refused to do what jsh wanted for Jane. 

 
18. At one point in May 2020, fenstermacher wrote Jane a letter and told her 

Arthur was lying to her when Arthur told his mother of that plan by jsh. But, in 



May 2021, jsh got a lawyer, with Fenstermacher’s help and filed for 
guardianship of Jane to be guardian person and estate.  

 
19. During July 2021, a quck psychologist, George Ledakis, claimed in court my 

Mother was “100% incapacitated”, based on his admitted made up 
“evaluation”. Ledakis admitted in court, by Arthur’s detailed questioning, he 
(Ledakis) had no independent proof of accuracy for it. 

 
20. Ledakis claimed Mother had no problems with daily activities and since 

Arthur had been living there for about 2 years, everything was fine. But, he said 
Mother should have a guardian of person. 

 
21. Ledakis’s other categories said she had no abilities to do them correctly, but 

his numbers for them did NOT add up to “100%” or even close to it. 
 

22. Jaskowiak refused to let my Mother come into court to defend herself and 
NEVER attacked the daughter in her lack of evidence for guardianship of person 
and estate on Mother. Jaskowiak wanted Mother to be guardianized for her 
assets for this mafia, that jaskowiak seems to be in charge of, along with corrupt 
judges Weilheimer and later judge Sterling, “care manager” Deb Klock, 
guardians Logie, Blumer, fenstermacher, Ellis, their lawyers, jaskowiak and 
Jane’s daughter. 

 
23. Arthur was pro se in this rigged petition hearing. Arthur kept exposing the 

lies in the petition by daughter and lies of Ledakis, but Weilheimer refused to 
act as a honest judge. Weilheimer accepted Ledakis evaluation as being 
accurate. 

 
24. Judge weilheimer, Camp (daughter’s lawyer) and jaskowiak assigned Dwayne 

Logie to be mother’s guardian of estate and person. Many times, ech one of 
them would hire the other. They would then give kickbacks to the person who 
hired them. 

 



25. By august 25 2021, logie, daughter and the rest of the mafia had devised 
their “plan” to kidnap mother from her house and keep her at the daughter’s 
house before putting her in a low rated nursing home, sell Mother’s house, junk 
her possessions and wait until mother died so daughter could get her 
inheritance.  

 
26. On August 25, Logie and daughter used a lie to get into Mother’s house, they 

had the police there to hold me back and daughter dragged mother into the car 
to go to daughter’s house. I kept hearing Mother cry “I do not want to go” over 
and over. 

 
27. On the first day, daughter drugged Mother to keep her quiet. At about early 

September 2021, Mother had to be taken to the hospital, unconscious, by 
ambulance, confined to bed for 6 weeks and treated for starvation. Mother had 
to have daily blood tests (42) and daily needles in the stomach (42) times. At 
week 5, mother got covid. Logie and daughter then dumped Mother into a low 
rated nursing home called Manatawny Manor in Pottstown. 

 
28. Mother was forced to live in a tiny room, no phone, in solitary confinement, 

not allowed outside, into society, not allowed to go home to visit to see her 
much loved possessions. Mother had to be with people with mental and 
behavior problems. 

 
29. Arthur was forced to go on welfare in about June 2022 because of spending 

all of his money and losing his home on lawyer and other costs to get his 
Mother back home from being kept as a prisoner in a locked in section in a low 
rated nursing home from October 18, 2021 to when Mother was reborn in July 
2 2024 by the mafia only for the mafia’s financial benefit. 

 
30. Arthur has been forced to live in his car since August 25 2023 because 

he was evicted from his Mother’s house in August 25 2023 by Fenstermacher 
and Jane’s lawyer, David jaskowiak, appointed by judge Weilheimer. Jane had 
asked Arthur to live there, verbally and in writing, whether she was living 
there or not and where he had lived since 2019. 



 
31.  Fenstermacher, guardian of estate to Jane, since May 2022 to when 

Jane died, evicted Arthur from Jane’s house without asking Jane what she 
wanted under title 20 section 5521 and the PA Rules of Conduct for lawyers. 
Original judge weilheimer wanted Arthur evicted from the house as both 
punishment for exposing the guardianship scam on Jane and also so this 
Mafia could sell Jane’s house cheap to a friend who would then sell it at retail 
price and the Mafia would keep the profit. That house sale tactic is done 
nationwide for decades.   
 

32. Fenstermacher had told Arthur and Arthur’s ex lawyer Meitner in a 
meeting in August 2022 when Arthur moved out, Fenstermacher would  
contact the landlord to verify the rent would always be paid and that rent 
would be paid by Jane’s trust. 
 

33. Fenstermacher also told Arthur during that meeting when Arthur 
moved out that he would be given extra money to live. 
 

34. Fenstermacher lied to Arthur. Fenstermacher never called any of the 
many landlords back who had rooms or apartments for rent and refused to 
give Arthur any money as was promised.  
 

35. Fenstermacher and jaskowiak refused to be at Jane’s house when 
Arthur was forced to leave on August 25 2023 as per instructions by judge 
weilheimer to get the keys and to make sure nothing was stolen or damaged. 
 

36. Fenstermacher, as of July 2024, has refused to give the gift money from Jane 
of $14,000 a year to each child that Jane had done instead of presents that she 
had done for 8 years since her husband had died and because she was in the 
nursing home and  Fenstermacher had done so for the past 2 years. 

 
37. Fenstermacher claimed, since October 2021, Arthur was wasting Janes 

money on unnecessary lawyer fees by Arthur’s constant complaining about 
Jane’s problems and money had to be saved for Jane’s future. 



 
38. But, Fenstermacher REFUSED to put Jane back home where the court 

appointed psychologist, Ledakis, had said jane could live easily where various 
house costs are only $16,500, compared to Jane’s tiny pig pen at $90,000 a 
year. 

 
39. The guardianship mafia, including daughter, refused to let Jane live in a much 

nicer and much cheaper nursing home where she could have some of her 
possessions. Jane still did not  

 
40. Arthur was constantly finding problems affecting Jane that none of the 

guardians, their lawyers, jaskowiak, daughter or “care manager” Klock either 
saw or fixed so Arthur kept complaining about them for Jane’s welfare.  

 
41. Because of all the problems Arthur found and the pressure he put on Logie, 

in May 2022, Logie quit. 
 

42. In a court hearing in May 2022, a new guardian of person, pam blumer, was 
hired. She then hired her lawyer/husband bill as her lawyer, who then hired 
many lawyers from his law firm. That is a conflict of interest. Bill blumer is a 
friend of jaskowiak. 

 
43. Pam blumer claimed she was certified to be a guardian, but I proved she lied. 

Because of the pressure Arthur put on blumer for not correcting the many 
problems affecting Mother, blumer quit in about March 2023.  

 
44. Blumer/husband cost Mother hundreds of thousands of dollars on made up 

billing hours. Pam blumer hired her friends to be paid “monitors” when Jane 
and Arthur had their 3, one hour visits, per week. Weilheimer made those visit 
restrictions as a punishment because Arthur had exposed the mafia and their 
fake “evaluations” to have people falsely declared “incapacitated” just to steal 
their money and house. 

 



45. Blumer had a business and all expenses she incurred in her business, were 
her to pay from her profits, not paid by Mother.  

 
46. At the same hearing, Fenstermacher was appointed as guardian of estate to 

jane. But, in court in early 2024, fenstermacher admitted he had not seen or 
talked to Mother for 4 years, including 2 years as her guardian of estate. Federal 
and state laws dictate the AIP (alledge incapacitated person) has federal and 
state rights that the guardians must obey. In PA, there is title 20, section 5521. 

 
47. At the same hearing, upon my questioning, Fenstermacher said he thought 

his only job was to sign checks of anybody involved with Jane. When I asked him 
about waste and fraud, he said maybe he should look into that. 

 
48. It is also a fact, that jaskowiak had only seen Mother 2 times for the almost 3 

years Mother had been declared “incapacitated. By law, both fenstermacher 
and jaskowiak had a lawyer/client relationship with Mother and had to keep her 
up date and discuss with her all legal matters. They refused to do so and abide 
by the PA Rules of Conduct for lawyers.  

 
49. In March 2022, jaskowiak said on a Zoom call he met Mother at her pig pen 

and he claimed she said Mother liked her room, food and the people. He was 
saying Mother knew what she liked and wanted. 

 
50. On April 20 2022, Mother wrote a letter to Weilheimer and said she wanted 

to go home, wanted a new lawyer, wanted to come to court to tell Weilheimer. 
The letter was accepted by weilheimer. 

 
51. But, about 6 weeks later, weilheimer hired Ledakis again to see if Mother 

could have written that letter. Ledakis claimed I told Mother what to write. But, 
Ledakis never asked Mother if she wanted those things she wrote in the letter. 
Why not? 

 



52. If jaskowiak was claiming a month earlier when he saw Mother, how can he, 
weilheimer and Ledakis suddenly claim now Mother did not know what she 
wanted? 

 
53. Fenstermacher, jaskowiak, daughter, pam blumer (guardian of person to 

Jane from May 2022) even refused to move Jane to a much nicer, much bigger 
and much cheaper place to live where jane could have some of her own 
furniture and some of her possessions to make her happy and live a normal life. 

 
54. Arthur constantly found many of those places for Jane to live, but the Mafia 

still refused to allow her to go home. After my father died, there was a full 
bedroom and bathroom for any day care people if Mother ever needed help to 
shower and other issues. 

 
55. Fenstermacher also refused to save money by firing those lawyers (including 

blumer’s lawyer husband she hired when she was hired in May 2022, blumer’s 
lawyers from his law firm and “care manager” Klock, all who were never 
appointed by the court. Doing so would save Jane much more money.  

 
56. Fenstermacher violated PA law title 20, section 5521 that dictates the person 

is in charge of their guardians and how the person’s guardianship is supposed to 
be carried out. 

 
57. Fenstermacher admitted in court in about early 2023 that he had not 

seen or talked to Jane for almost 4 years. Fenstermacher violated PA Rules of 
Conduct for lawyers by not doing what his client wanted and by not 
communicating with Mother. 

 
58. The purpose of a guard is to protect lives and property. The Mafia, 

consisting of judge Weilheimer, guardians (past and present), their many 
lawyers, “care manager” klock, jsh and Weilheimer’s lawyer assigned to Jane, 
jaskowiak, have constantly violated the laws, including Title 20, Section 5521, 
the various ethics and morals of “owning” a human being as a guardian and 



those lawyers also refusing to follow the Pennsylvania Rules of Conduct for 
lawyers.  
 

59. Ledakis said in his first evaluation of Jane that she had no problems with daily 
activities and since I was living there everything was fine, but he said Jane 
needed a guardian of person. Why?  

 
60. Ledakis never said she needed a guardian of estate, but weilheimer assigned 

logie to be both guardian of person and estate. No reason given by weilheimer.  
 

61. Ledakis said in the transcript that Mother wanted Arthur to live in her house 
and to have it after she died because jsh has her own house.  

 
62. Weilheimer assigned jaskowiak to be Mother’s lawyer within several days 

after jsh filed the petition, but never informed Jane or Arthur that we could 
have our own lawyer for this matter. Why? 

 
63. With all of Mother’s assets, she could easily afford to hire her own lawyer, 

but was never given the chance by weilheimer and jaskowiak, who never 
mentioned we could. 

 
64. Jaskowiak had told Jane and Arthur he was free because the county will be 

paying for the cost to defend Jane. Jaskowiak lied to us and was setting Jane up 
for the Mafia to steal her assets. 

 
65. Jaskowiak never defended Jane against guardianship in any way because he 

wanted her to be guardianized for her assets for the Mafia. 
 

66. Jane had no medical, physical, mental or financial problems to be 
guardianized. The law says there must be clear and convincing evidence that 
nothing less than guardianship was needed. 

 
67. Arthur had been living with Jane, at her request, for almost 2 years and there 

never any problems of disease, fallings, no financial thefts, no missed doctors 



appointments etc, as have occurred to jane under the ownership of the 
guardians and the Mafia. 

 
68. Under the ownership of pam blumer for two years, Jane has declined greatly 

mentally, physically, financially and also her happiness where she has to be 
given anti depressents daily. That proves Mother is unhappy where and how 
she has been forced to live. 

 
69. How has Mother benefitted in any way under guardianship by the Mafia 

since August 2021? None at all. What has been done to continue the happy life 
Mother was having before jsh filed the fake petition on Jane? Nothing. 

 
70. Living at the pig pen, Mother got covid twice and influenza where she could 

have died a very painfull death. Mother has fallen many times and has injured 
herself. I bought Mother no slip socks, but I found them missing on my visits.  

 
71. Basically no body has their own clothes to wear because they are all washed 

together and simply given out to anyone. Mother is basically a bag lady. She 
does not have her nice clothes to wear. I could wash Mother’s clothes. 

 
72. Guardians blumer, logie and jaskowiak have a fiduciary duty to Mother that 

they have totally ignored to Mother. 
 

73. This has never been a guardian for Mother in any way, only a mob like attack 
on Jane’s financial assets. 

 
74. There has never been any example cited that Mother had to be kidnapped 

on august 25 2021 by jsh and logie despite my mother screaming “I do not want 
to go”, forced to take anti-depressents on the first day to keep mother quiet, 
kept as a prisoner in jsh’s house for almost 2 weeks, denied to leave, denied to 
make phone calls and see Arthur, starved and tormented, then had to be taken 
to the hospital, by ambulance, unconscious, confined to bed for 6 weeks, daily 
blood tests (42 times) where her arms were black and blue, daily needles in the 
stomach to prevent blood clots (42 times), got covid where she could have died 



and then dumped into a low rated nursing home that had just opened up after a 
major covid shutdown. 

 
75. Logie’s lawyer, zabowski, tried to claim I gave mother covid because I was 

not vaccinated. But, when I went to prison 2 months later, they give a blood 
test to everyone and I did not have covid or any signs I ever did, including a year 
later when I went to prison a second time.  

 
76. Logi had a fiduciary duty as mother’s guardian of person and estate, but he 

never carried out those duties and responsibilities of that. 
 

77. Weilheimer, guardians, jaskowiak had made both written and oral contracts 
pertaining to my Mother’s health and welfare many times, but always violated 
them. They prosecuted me, fined me and put me into prison twice for trying to 
do their job for Mother. They never consulted with Mother as the law dictates 
for AIP’s. 

 
78. Daughter never gave one example in her petition that showed Mother 

needed any guardianship. Jsh put in her petition she wanted to be both 
guardian of person and estate.  

 
79. Daughter dropped out to be guardian of jane only because Arthur’s former 

lawyer, Cornelison, sent jsh a 2 page discovery list that would have proven jsh 
had stolen or tried to steal money from Mother for many years after Jane’s 
husband had died.  

 
80. As of March 2024, POW’s have more privileges than Mother and people in 

prison for all types of crimes have more privileges than mother. Why? What did 
Mother ever do for her forced isolation in solitary confinement? 

 
81. This guardianship has never been FOR Mother, but only to get her assets 

through fraud: fake evaluations (if ever given) with non-existant accuracy and 
never recorded by ledakis to prove the evaluation and his later report were ever 
given and/or pertain to only Mother.  



 
82. Shortly into the petition hearing in July 2021, that was started by jsh 

Arthur was able to determine that the so-called guardianship petition filed by 
jsh was only a disguise to seize control of her Mother’s vast assets and her 
very large 3 bedroom, 3 bath house in a gated community.  
 

83. The law firm jsh used to create the petition and still is her lawyer is 
down the hall from fenstermacher’s office and was recommended by 
fenstermacher. 
 

84. Jsh had tried other times, with fenstermacher, to take control of Jane 
and her assets, usually using Fenstermacher, but Arthur was able to stop 
those attempts. 
 

85. Arthur has proven this entire guardianship, from the beginning, was 
only a scam to get Jane’s assets. The same type of guardianship scam that 
has been done nationwide on tens of thousands of elderly people for 
decades just for their money and houses.  
 

86. A third party is paying the legal bills for logie and blumer. Those bills are 
the responsibility of the businesses of logie and blumer.  
 

87. Because of the proven fake, made up and admitted never 
independently proven accurate “evaluation” (as established by Arthur) of 
Jane by Weilheimer appointed psychologist Ledakis, Jane was declared 
legally “100% incapacitated” by judge weilheimer in August 2021.  
 

88. But, ledakis said Jane had no problems with daily activities and with her 
son living at the house for almost 2 years, everything was going fine for Jane. 
His numbers of Jane’s lack of abilities never added up to 100%, only at best 
50% in HIS opinion only and only after a brief 2 hour meet with Jane.  
 

89. Ledakis admitted he never audio or videotapes his “sessions” with Jane 
or anyone, including at his first meeting with Jane or anytime after that with 



his other so-called “evaluations”. Because of that, there is NO proof that 
ledakis ever gave any such “evaluation” to Jane and the “reports” he wrote 
about Jane cannot be believed they belong to Jane and not 100 or 1000 
other people using a simple cut and paste of names.  
 

90. Ledakis claimed Jane was “100% incapacitated” but he also never 
explained how Jane could still drive her car safely at 96 and did not have any 
accidents or tickets for the past 60 years. 
 

91. Ledakis could not explain that Jane’s primary doctor of 21 years never 
said she should stop driving or that she needed any type of guardianship. 
 

92. Judge Weilheimer has refused to say why she put such inhumane visit 
restrictions on Arthur of only 1 hour per visit, 3 times a week within a month 
after Jane was guardianized in about September 2021 and denied Jane 
normal relations with Arthur.  
 

93. First guardian of person and estate logie had a fiduciary obligation to 
Jane. He never fulfilled his duty as such. 
 

94. First guardian of person and estate logie, told the staff at manatawny 
manor, after Jane was dumped there in October 2021, to listen at Jane’s door 
when Jane and Arthur had lunch in her room and to listen in on the phone 
extension when Arthur and Jane talked on the phone invading jane and 
arthur’s rights and privacy. No reason has ever been given by Logie for doing 
it. 
 

95. In March 2022, jaskowiak saw jane for the first time in her pig pen. He 
claimed jane like the food, liked the people and liked her room.  
 

96. In a March 16 Zoom call with only weilheimer and the lawyers, 
jaskowiak made those claims of mother had supposedly said. 
 



97. On April 20 2022, Mother wrote a letter to judge weilheimer and said 
she wanted to go home, wanted Arthur to be with her again, wanted a new 
lawyer and wanted to go to court to tell weilheimer. 
 

98. About may 2022, weilheimer told ledakis to do a evaluation of Mother 
to see if she could write that letter. In June 2022, ledakis said Mother did not 
write her letter and Arthur told Mother what to write.  
 

99. Ledakis never ASKED Mother if she wanted each of those things. Why 
not, even if Mother did not write the letter, he could have asked her if she 
wanted those things. 
 

100. But, jaskowiak had said 6 weeks before in that Zoom call that Mother 
DID know what she wanted and liked. 
 

101. In December 2022, under the watch of first monitor brandi sitting next 
to us, Mother wrote 3 more letters to me saying she wanted to go home.   
 

102. In about June 2022, blumer told Arthur he could not have lunch in 
Jane’s room anymore. They had to eat lunch in the TV room and be watched 
by the staff to see if Arthur got Jane “agitated”. If so, the staff would tell 
Arthur to leave.  
 

103. About June 2022, bil blumer (husband/lawyer to pam) said in a letter 
that Arthur could no longer be in Jane’s room and could not walk her down 
the hall when Arthur was going to leave after his visit. No reason given.  
 

104. Pam blumer replaced logi as guardian of person in May 2022. In 
November 2022, blumer demanded Arthur pay $75 to her “monitor” (just a 
paid liar for the Mafia) to sit near Jane and Arthur during each visit. Blumer 
told the monitor if Arthur got Jane “agitated”, the monitor could tell Arthur 
to leave. 
 



105. Arthur was on welfare and barely able to live on that, let alone getting 
the money for the paid “liar” to see his mother. 
 

106. Arthur has continually been denied to use a cell phone to record his 
visits to prove what he said and what happens during a visit to protect 
himself from the Mafia’s paid liars. 
 

107. The monitor was told to listen to their private conversations, make 
notes, make quotes and continue to listen.  
 

108. Weilheimer has refused to disclose the qualifications of the now 
monitor to do such work accurately. The fact is only a trained stenographer 
can do that. 
 

109. The purpose of the monitors were really to only write lies of what 
Arthur said so The Mafia could use them to reduce Arthurs visits to none, as 
Jane’s so-called lawyer, jaskowiak (appointed by weilheimer) keeps trying to 
do as a punishment to Arthur for interfering with the Mafia’s scam on Jane. 
 

110. The Mafia’s claim, besides accusing Arthur of making Jane’s legs 
swollen with his food. They also claim that “everybody” claims Arthur gets 
jane “agitated” with his phone calls and visits.  
 

111. But, Jane has never refused Arthur’s visits, never refused his phone 
calls, no staff person watching Arthur with jane has ever told Arthur to leave 
and the monitor Brandi said on zoom that all of the visits were happy and 
loving with jane. So whay were the monitors kept and Arthur was forced to 
pay for them? Retaliation by the Mafia to Arthur for exposing the scam on 
Jane and many others. 
 

112. This guardianship is supposed to be only about jane, her health and her 
happiness. But the Mafia has totally ignored Jane and only wanted to punish 
Arthur.  
 



113. Jaskowiak still refuses to meet or talk to Jane to ask her what she wants 
him to do, especially about going home, Arthur’s visits, etc as dictated by PA 
title 20 section 5521. 
 

114. In his invoices, jaskowiak indicates he has only seen twice in the 2.5 
years she has been kept as a prisoner at the pig pen.  
 

115. In her July 2023 invoice, blumer said MM had 41 open cases of covid. 
There were no large ventilation tubes as there were during the late 2021 
shutdown at MM for covid. 
 

116. As of March 2024, there are no sanitizing stations outside of every 
room, no proper n95 masks to be worn and not worn by the staff, no elastic 
gloves worn by the staff, no machine that had been there for about 1.5 years 
to take the temperature of visitors to see if they had signs of covid.  
 

117. In about February 2023, those 3x a week visits were reduced by 
weilheimer to only 2 visits a month and still with a paid “liar”. Again, Arthur 
has been on welfare and barely able to have the money to pay to see his 
Mother. In addition to the “monitor”, Arthur had to have money for gas, 
roses and other gifts for Jane when he visited her because they made Jane 
happy.   
 

118. Those inhumane visit restrictions of only 3, 1 hour visits a week that 
weilheimer put in place after Mother was declared incapacitated lasted until 
about summer 2023 when Weilheimer reduced those visits to only 2 visits a 
month, with the same paid monitor (at Arthur’s expense) to sit with Jane and 
Arthur during each visit. 
 

119. About June 2023, Arthur had no money for the monitor, so he did not 
see Jane for about 4 months. 
 



120. During those 4 months, Arthur was very sad because he did not know if 
his Mother thought Arthur did not want to see her anymore and he did not 
love her anymore. 
 

121. Weilheimer refused to ever want to meet and talk to Jane about what 
Jane wanted for visits with Arthur or why any such visit rules had to exist at 
all. 
 

122. Pennsylvania law Title 20 section 5521 dictates that the person of 
guardianship has the right to decide how they want the guardians and 
guardianship to be done, in other words the victim is the boss of the 
guardians and lawyers. The victim is not just a bank account.  
 

123.  Weilheimer, guardians, their lawyers or Jaskowiak have never said who 
ordered the kidnapping of Mother. They never explained why Jane was 
kidnapped from her home on August 25 2023 using the lie that deb Klock 
wanted to meet with Mother without Arthur there.  
 

124. Jaskowiak had lied to Arthur before the petition hearing and had said 
he was going to defend and protect jane from Guardianship. Jaskowiak 
convince Arthur jane did not have to be in court to testify for herself.  
 

125. Arthur believed jaskowiak and told the court Jane did not have to be 
there. To this day, weilheimer and jaskowiak have used Arthur’s remark 
against him to protect how they denied jane the right to be in court under 
the law. 
 

126. During a December 12 2022, hearing, weilheimer again used Arthur’s 
words against him to keep jane from speaking for herself. 
 

127. Neither logie or pam blumer has ever said why deb klock was hired as a 
“care manager” when they were guardians of person. To this day, Arthur has 
never spoken to or had a email from Klock.  
 



128. Ledakis had said in his first “evaluation” Jane had no problems with 
daily activities and with Arthur living there for almost 2 years, everything was 
fine. He said Jane could live at home. 
 

129. Arthur was there that day because he was very suspicious of logie. As 
Arthur was being held on the porch, jsh walked past him with an over night 
bag to put some of Jane’s things in them. Arthur heard his Mother yelling she 
did not want to go with jsh as they were leaving through the garage. Jsh and 
logie had the local police there to hold Arthur on the porch as Mother was 
being dragged away.  
 

130. In his invoice, logie referred to this act of kidnapping Jane as his “plan”. 
Neither logie, jsh or jaskowiak ever discussed any such action with Jane or if 
she wanted to stop living at her house and move into jsh’s house as it had 
been suggested later by logie. 
 

131. After Mother was kidnapped, logie had a tow truck there to tow her car 
away. That night, logie sent Arthur a eviction email saying he had 30 days to 
move out.  
 

132. The “plan” was basically for logie and jsh to kidnap jane, steal jane’s 
car, evict Arthur, loot the house and sell the house to add more money to the 
Mafia. 
 

133. Current guardian of person, since May 2022, pam blumer has refused 
to say if she knew what Jane’s daughter, jsh, had done to Jane while being 
kept as a prisoner at jsh’s home, refused to let Jane leave, talk to or see 
Arthur and at about 2 weeks caused Jane to be taken to the hospital, by 
ambulance, unconscious, confined to bed for 6 weeks and treated for 
starvation. 
 

134. In a May 2022 court hearing for the new guardians of pam blumer as 
guardian of person and fenstermacher as guardian of estate, weilheimer 



made the comment that if Jane goes home, Arthur cannot live there. 
Weilheimer has never said why that would be the case. 
 

135. Does jaskowaik, Weilheimer’s appointed lawyer to Jane when the 
petition was first filed by jsh, know what jsh did to Jane during those two 
weeks jsh kept Jane as a prisoner at jsh’s house? 
 

136. Logie emailed Arthur 1 week after jane was taken to the hospital, by 
ambulance and unconscious. Logie told Arthur Jane had fainted from 
dehydration because it was a hot day. 
 

137. Arthur found out from the doctor that Jane was suffering from 
malnutrician. She was confined to bed for 6 weeks. 
 

138. While there, Jane had daily blood tests (42 times) where her arms were 
black and blue. She had daily needles (42 times) in her stomach to prevent 
blood clots. At the end of almost 6 weeks, jane got covid where she could 
have died. 
 

139. If jaskowaik does not know what happened to Jane in jsh’s house, why 
not? Why didn’t Logie or jsh tell him? 
 

140. If jaskowiak did know what happened to Jane for those two weeks, why 
didn’t he demand jsh be kept away from Jane, his client? Why didn’t 
jaskowiak demand visit restrictions on jsh and monitors like he and the 
guardians demanded for Arthur on made up accusations by never named 
people and no hearings to prove Arthur caused jane to be “agitated”. Such 
unproven accusations by others is called here say. 
 

141. The basis of U.s. law is a person is innocent until proven guilty in a court 
of law and the person has the right to face their accusers.  
 



142. Does Weilheimer know what inhumane treatment jsh did to Jane for 
two weeks at jsh’s house after jsh and first guardian of person and estate to 
Jane Logie kidnapped Jane on August 25 2021? 
 

143. If weilheimer does not know what happened to Jane at jsh’s house, why 
not? If jaskowiak knew what happened, why didn’t he tell Weilheimer and 
later pam blumer and her many lawyers? 
 

144. Weilheimer and jaskowiak still refuse to let Arthur see Jane’s hospital 
records or her records at manatawny manor. What are they hiding? 
 

145. After Arthur had exposed ledakis as a fraud, the Mafi continued to hire 
Ledakis and pay him tens of thousands of dollars because he would always 
say what they wanted him to say against Arthur.  
 

146. Lawyers and judges call psychologists and psychiatrists the “whores of 
the court” because they will always say what a lawyer pays them to say. 
 

147.  Jane had a assigned lawyer, jaskowiak, by weilheimer. But, jaskowiak 
NEVER brought in Jane to testify for herself as she wanted to, NEVER brought 
in any of Jane’s professionals she dealt with every year, sometimes several 
times a year, including her primary doctor of 21 years, Jane’s other doctors, 
her CPA, her investment advisors who had worked for her for 21 years, Jane 
had NO bounced checks, NO checks written for bizzar amounts or to non 
living people, NO unpaid bills because all bills were auto paid and NO unpaid 
taxes.  
 

148. Jaskowiak refused to defend Jane against guardianship because Jaskowiak 
WANTED Jane to be guardianized for the Mafia’s for Jane’s money and 
house. 
 

149. The Mafia has refused to let Arthur tell Jane the truth about what has been 
going on for the past almost 3 years as of March 2024. 
 



150. Jane was still driving her car safely up to her 96th birthday when her 
license expired. Jane did not need any walker or cane, no diapers, no 
dentures, no hearing aid, no problems with hygiene, Jane could still cook, 
dress herself and only was on a very low dosage pill for blood pressure. 
 

151. Arthur (as pro se and a former criminal investigator) has been 
determined by the Mafia to be a threat to their money making guardianship 
scam on Jane and many other victims of theirs. The Mafia has used their hate 
of Arthur to make life as barbaric and inhumane as possible to his Mother 
who he loves dearly. 
 

152. The Mafia, since Jane was kidnapped from her house by jsh and first 
guardian logie, has forbidden Arthur from any type of normal relationship 
with his Mother. No reason given by weilheimer, jaskowiak, guardians, their 
lawyers and new judge Sterling as of September 2023. 
 

153. Based on the conditions the Mafia has kept Jane in for 2.5 years in 
solitary confinement and in a sensory deprived environment, any physical and 
mental depletion of Jane is NOT because of any “dementia”, but solely on the 
barbaric and inhumane treatment to Jane by Weilheimer, guardians, their 
lawyers, Klock and jaskowiak.  
 

154. Jane’s estranged daughter, jsh, has always been 100% on the side of 
the Mafia and their barbaric and inhumane treatment to Jane.  
 

155. Jsh continues to refuse for Jane to go back home where the court 
accepted costs of Jane’s house is only $16,500 a year, compared to the 
$90,000 a year at the place where Jane has been kept for the past 2.5 years.  
 

156. Jsh has refused to justify her losing hundreds of thousands of dollars 
from her inheritance because of Mother being kept in a $90,000 a year tiny 
room instead of living at home at the court accepted cost of only $16,500 a 
year.  
 



157. Weilheimer and the Mafia have refused to release Jane’s medical 
records from the hospital because of jsh’s inhumane treatment to Jane and 
have also refused to release Jane’s records at the prison where Jane has been 
at for the past two years. No reason given. 
 

158. The Mafia claims they want to protect Jane’s privacy by not giving 
Arthur those records, but did not care to violate it when they falsely accused 
Jane of being “100% incapacitated” based on a fake “evaluation” by Ledakis 
and then had Jane kidnapped to be held as the Mafia’s financial property . 
 

159. Does the Mafia, especially pam blumer, who kept Klock on, know about 
klocks history of stealing from her clients and over drugging them? 
 

160. If blumer does know, then why does she keep her on, endanger Jane’s 
life and welfare and force Jane to pay Klock? 
 

161. In about June 2023, Weilheimer wanted me to have a “evaluation” to 
determine if Arthur was a danger or menace to Jane. Arthur flatly refused. 
 

162. Neither Weilheimer or any of the Mafia ever asked Jane if she thought 
Arthur was a danger or menace to Jane in any way or if Jane thought Arthur 
“agitated” Jane at any time. But, the Mafia has constantly claimed Arthur 
does so for the past 2.5 years.  
 

163. At no time did jaskowiak or the guardians ever want a hearing to prove 
Arthur is a danger and/or menace to his Mother. Why if they were always 
saying so. 
 

164. In September 2023, Arthur filed a petition for the “Mafia to either 
prove Arthur is a danger and/or menace to Jane, in other words either 
defecate or get off of the toilet”. 
 

165. Jaskowiak, camp (jsh’s lawyer), blumer’s lawyers all demanded Arthur’s 
petition be denied by judge Sterling. Sterling denied Arthur’s petition.  



 
166. In other words, anytime the Mafia makes up a lie about Arthur, Sterling 

will accept it as a fact and deny Arthur his right to prove it is not true. How is 
THAT U.S. law? 
 

167. After pam blumer was hired as guardian to Jane in May 2022, blumer 
immediately hired her lawyer husband bill as her lawyer, which is a conflict of 
interest.  
 

168. Bill blumer then hired many other lawyers at his law firm. He also forbid 
Arthur to walk Jane back to her room after a visit and forbid Arthur to go into 
Jane’s room. No reason ever given by him or pam blumer.  
 

169. POW’s , with the Geneva convention have more priviliges than Jane. 
People in prison for all types of crimes have more priviliges than Jane. Why? 
 

170. Jane has been kept in a very tiny room, in a locked in section, in solitary 
confinement, in a sensory deprived environment at the low rated nursing 
home since she was dumped there by logie and jsh in October 18 2021. 
 

171. Arthur saw Jane’s legs became extremely swollen in mid November 
2021 on one of his visiting days. 
 

172. Manatawny Manor staff refused to call the paramedics or take Jane to 
the hospital for possible blood clots that could kill Mother, a then 96 year old 
woman.  
 

173. Guardian logie, jaskowiak and logies lawyer zabowski refused to take 
Jane to the hospital for tests after jane’s legs were swollen for 2 days. 
 

174.  Arthur called the paramedics and they examined and wrapped Jane’s 
legs. The house doctor only said to put some crème and compression socks 
on Mother’s legs.  
 



175. Most of the time Arthur saw jane, she did not have those special socks 
on. 
 

176. Jane has fallen several times because of the constantly waxed floors. 
Arthur bought Jane many pairs of no slip socks so she would not fall. None of 
the staff makes sure she has them on.  
 

177. Because of the drugs the pig pen gives mother and the always waxws 
floors, jane could fall again and maybe break her hip or hit her head causing 
internal damage.  
 

178. In September 2022, Arthur stopped bringing food for Mother, but her 
legs continued to be swollen as of March 2024 because of lack of exercise.  
 

179. Instead, the Mafia has blamed Arthur to this day for causing Jane’s legs 
to be swollen by claiming Arthur’ food was causing Jane’s legs to be swollen 
that he brought her for their former 3x a week lunches. 
 

180. No proof was ever shown Arthur was the reason for Janes legs to be 
swollen. Jane had no diet restriction and no food allergies, ever.   
 

181. Jane had 20 prepared meals a week given to her by the pig pen of 
unknown ingrediants and content 
 

182.  Every study on health says that exercise is extremely important for the 
wellness of the body, young and old. Jane’s only exercise is walking about 35 
feet from her room to the room where she eats and back again to her room. 
Even when jane tries to get exercise walking up and down the halls, the staff 
tells her to go back to her room where jane eithers lays in her lazy boy chair 
or lays in bed. 
 

183. To this day of March 2024 , on his very few visits, Arthur has seen how 
Jane is now almost a crippled person from lack of exercise.  Jane had gone 



from no assistance to walk, to using a cane, then to a walker as of December 
2023. 
 

184. The Mafia has not let Jane go outside or into society, has not been 
allowed to go home to see her loved possessions for over 2.5 years since 
October 2021. Jane was NEVER accused of any mental or behavior problems 
that cause her to be a threat to herself or others. The Mafia has kept her 
locked in, like a animal in a cage.  
 

185. To further punish and harass Arthur, the Mafia made up various lies so 
they hired a friend of pam blumer (guardian of person to Jane) to be a 
“monitor”. Their whore (a person who gets paid to screw a person) had to sit 
with Jane and Arthur during his visit hour. Arthur had to pay the whore or he 
could not see Jane. 
 

186.  Arthur was living on limited welfare and social security because of the 
massive money Arthur had spent on lawyer fees and other costs to get Jane 
back home where she belongs. Arthur cannot afford to pay blumer’s paid liars 
to see his mother. 
 

187. The Mafia has refused to use a cell phone to record what Arthur says or 
does not say during his visits. They say a cell phone violates Jane’s right to 
privacy. But, they are claiming a total stranger sitting next to us, making notes 
talking to us, taking pictures is NOT violating our right to free speech and 
privacy? 
 

188. The Mafia had told their 2 whores (people paid money to screw that 
person) they had hired to write lies in their reports to be used to eventually 
deny all visits of Arthur with Jane.  
 

189. To this day of March 2024, both Arthur and his former lawyer, Meitner, 
have been refused by the Mafia to know the real names and background of 
the whores to know if the whores are capable to listen accurately, make 



notes accurately and make quotes accurately while continuing to listen, etc 
for legal purposes. 
 

190. To this day, the Mafia refuses to have the whores type their “notes” 
instead of their submitted “chicken scratch” sentences so they are readable.  
 

191. The Mafia continues to violate Jane’s and Arthur’s right to free speech 
and freedom of expression because she cannot talk freely to Arthur about her 
personal thoughts when a total stranger is sitting right next to them listening 
to them.  
 

192.   Jaskowiak, as part of the Mafia, has put Arthur into prison twice for 
exposing the guardianship scam on Jane that Arthur’s posted on his news 
website www.protectmyparents.us. Jaskowiak had violated Arthur’s right of 
free speech and freedom of the press. Jaskowiak also has made a lot of 
money, at Arthur’s expense, by using contempt of court charges. 
 

193.  Jaskowiak, as a panel member at a legal seminar on guardianship, 
bragged at a October 2019 seminar that he uses contempt of court to get his 
way or he will put them into prison and he also makes money filing contempt 
of court. 
 

194. Jaskowiak brags in the video twice that prison gives people “3 hots, a 
cot and Bubba”. Bubba is the nickname of a fat, black man. So, jaskowiak is 
making fun of men being raped by a fat, black man?  
 

195.  People are raped and murdered all the time in prison. Is that what 
jaskowiak and the Mafia wanted for Arthur for exposing their guardianship 
scam on mother and their other victims?  
 

196. Jaskowaik, as part of the Mafia, is using the court as a weapon, 
retaliation and to make money, which is not allowed by any court.  
 

http://www.protectmyparents.us/


197. To further harass and punish Arthur for interfering with their money 
making guardianship scam on his Mother, which also deprives Arthur of any 
of his inheritance when Jane dies, judge weilheimer told Arthur that she had 
the county IT person, Olivieri, block arthur’s email address to her office 
because Arthur was sending emails to her staff. Arthur did so only for answers 
on procedure, not for legal advice. 
 

198. But, weilheimer lied to Arthur. She actually had Olivierei, block Arthur’s 
email address to all county agencies to make it almost impossible for Arthur 
to use those agencies in his fight to get his mother back home as ledakis said 
she could live in his first report. 
 

199. Weilheimer’s has no authority to block anybody’s email access and her 
actions are illegal. About July 2023, Arthur filed a complaint against 
weilheimer with the Judiciary Conduct Board. In October 2023, the JCB 
DENIED to do anything by weilheimers action of blocking Arthur’s emails as 
she had done.  
 

200. About September 2023, Arthur filed a emergency petition for the new 
judge on this guardianship fraud case to unblock Arthurs emails to county 
people. Jaskowiak filed his reply demanding my petition for that must be 
denied and my other 3 petitions I filed for him and fenstermacher to be 
removed from the case AND my 4th petition for the Mafia “to either prove I 
am a danger and menace to my Mother, in other words either defecate or get 
off of the toilet”.  
 

201. In December 2023, Sterling DENIED Arthur’s petition to unblock his 
emails saying there was no emergency to do so at this time. Really? What 
about to do business pertaining to his Mother’s guardianship fraud and trying 
to help her? 
 

202. Sterling also did what jaskowiak wanted and denied my 3 other 
petitions. So, is Sterling saying any accusation the Mafia makes up about me 
will be considered a fact? But, the basis of U.S. law is the person is INNOCENT 



until PROVEN guilty in a court of law. Not with this Mafia of judges, guardians, 
psychologists and lawyers. 

 
203. Since her husband died in 2013, Jane has regarded and counted on her 

son Arthur to make sure certain matters were always done correctly, such as 
house maintainence, auto repairs, etc and assisting her for shopping, driving 
her in bad weather to her various medical appointments, house keeping. 
 

204. Jane and Arthur have always had a very close and loving Mother and 
son relationship. 
 

205. Since her husband died, Jane has been very appreciative that Arthur 
lived very close, saw her every day for dinner, spent about 6 hours with her 
each day. Arthur’s being there with her made Jane feel secure that if she ever 
needed serious help in any way, she could depend on and trust only Arthur. 
She has regarded Arthur as her “security blanket” in her older age.  
 

206. During the covid outbreak, Arthur did all of the shopping so Jane would 
not be exposed to it. 
 

207. Arthur has lost about $100,000 and various expenses pertaining to his 
effort to get Jane back home since Jane was kidnapped by her estranged 
daughter jsh and first guardian Logie in August 2021. 
 

208. After being kidnapped by jsh and logie on august 25 2021, Jane was 
kept as a prisoner by jsh at jsh’s house, jsh refused to let Jane leave or see or 
call Arthur. Jane was starved and tormented at jsh’s house for almost 2 
weeks. Jsh had threatened Arthur she would call the police if Arthur came to 
see jane. 
 

209. That night, Arthur called the police for a wellness check on Jane. The 
state police never talked to jane. They told Arthur they saw jane at the 
window and she looked alright. Arthur found out that day, jane was forced to 
take medication to keep her quiet. 



 
210. Friday, two days later, Jane’s weekly hairdresser of 16 years, Natalee, 

said after jsh had dropped jane off for her last hairdresser appointment, jane 
was shaking and crying saying “I want to go home, I want to go home.” 
 

211. That same day, on a conference call with the lawyers, guardians, 
weilheimer told Arthur that if he ever called for another wellness check, she 
would charge him with contempt of court. Arthur was extremely concerned 
for his Mother at her age of 96 and what just happened to her. 
 

212. According to logie’s invoice notes, he and the others had a “plan” to 
deceive Arthur, kidnap jane, evict Arthur the night Jane was taken and then 
loot the house and sell it for more money for the Mafia. 
 

213. About 2018, Jane’s primary doctor of about 15 years at the time, had 
told Jane and Arthur that jsh had a “psychological disorder”. That conclusion 
was based on jsh’s various vocal outburst, temper tantrums at the doctor’s 
office in front of her staff and jsh’s bizaar claims about Jane.  
 

214. After about 2 weeks of Jane being a prisoner at jsh house, Jane had to 
be taken to a hospital, by ambulance, unconscious, confined to bed for 6 
weeks and treated for starvation. 
 

215. At about week 5, Jane got covid where she could have died. At week 6, 
logie dumped Jane into a low rated, disease infested “nursing home” that 
had just opened up after being shut down for many months because of a 
massive covid outbreak.  
 

216. About 39% of people that die from covid, die in nursing homes.  Covid 
infections still exist at Jane’s nursing home in Pottstown, very far away from 
Jane’s home. No reason given for that place to be used since there are much 
nicer, much bigger and much cheaper places for Jane if for any reason Jane 
could not live at home. 
 



217. BUT, judge weilheimer’s own hand picked psychologist, ledakis, said in 
his “evaluation” Jane could stay in her home and said since Arthur had been 
living there for almost 2 years, everything was going fine.  
 

218. About July 2023, pam blumer said manatawny manor had 41 active 
cases of covid. 
 

219. Judge weilheimer never issued any order for Jane to be kidnapped from 
her home, so WHY was it done and WHO ordered it to be done to a then 96 
year old woman? To this day, nobody has ever said who it was who ordered 
the kidnapping. Why? 
 

220. Jane was living happy and contented without any financial, physical, 
medical or mental problems before the fake petition for guardianship was 
started by Jane’s daughter jsh, with the assistance of Fenstermacher. 
 

221. Arthur had to go on welfare about mid 2022 because he also had lost 
his home and a car because of the money he had spent for lawyer fees 
because of that fake petition for guardianship that was filed by his then 70 
year old sister (jsh) only so jsh could get sole control of her Mother, Jane, and 
Jane’s vast amount of assets that she had tried to do for about 10 years since 
Jane’s husband (jsh’s father) died.  

 
222. Fenstermacher (guardian of estate since May 2022 and Jane and 

Arthur’s trust lawyer for past 22 years) had assisted jsh with those financial 
control and other monetary attempts on Jane. Arthur always found out about 
those various money grabs, informed Jane and Jane and Arthur stopped them. 

 
223. A Mafia is a group of people working together to commit a crime. Their actions 

are called racketeering. Their crime is prosecuted under RICO by the government.  
 

224. The corrupt guardianship starts almost always by a family member who 
feel they should have the money now from their mother, father, etc, instead 
of waiting until the person dies, which could be many years later. 



 
225. The person gets a lawyer who files a petition with the court for their client. 

Since only a small number of lawyers do guardianships, they usually know each 
other, especially the corrupt ones or soon to be corrupt ones because of the 
money from kickbacks they can make. 

 
226. For a corrupt guardianship to work, it starts with the corrupt judge. They pick 

a corrupt lawyer for the soon to be “victim”. The corrupt lawyer convinces the 
family he will protect the person from guardianship and he will be paid by the 
court. 

 
227. The corrupt judge picks a corrupt psychologist who will give a 
“evaluation” and the psychologist will always say the “victim” is “100% 
incapacitated” and must have guardians of estate and person. Once the corrupt 
guardians are picked by the corrupt judge, then the Racket now owns the 
“victim” and their assets until the victim dies, usually drugged and broke in a 
low rated nursing home.   

 
228. Jane had no problems with her health, finances and was living happily in her 

paid off 3 bedroom, 3 bath house in a gated community home of 21 years 
before her estranged daughter (jsh) filed the petition on Jane on May 18 2021 
only to get total control of her Mother’s life and her vast assets. 

 
229. Jane’s house was paid in full 21 years ago when it was built new. 
 
230. Jane was still driving her car up to the day of her 96th birthday. She stopped 

only because her license expired. Neither Mother’s medical doctor of 21 years or 
jsh ever said Mother should stop driving. Mother did not have any tickets or 
accidents for the past 65 years. 

 
231. Jane did not use a cane, no hearing aids, no adult diapers, no problems 

with daily activities (eating, dressing, bathing, toilet, etc) and still does not 
have those problems today at almost 99 years old. 
 



232.  Mother and Arthur did all of the housekeeping, cooking and shopping. 
At age 94, Jane hired a housekeeper to only clean her bathroom for 2 hours, 
1 day of the month. 

 
233. All bills were auto paid every month, taxes were always paid in full and 

on time, all medical doctor’s appointments were kept and investments of 
Jane’s money were handled by the same people for 21 years. 
 

234. Jane never bounced any checks, never wrote checks in bizarre amounts, 
never wrote checks to strange or ficticious people.  

 
235. Jane has never been accused of having any mental illness or behavior 

problems that would make her a danger or menace to herself or other 
people.  

 
236.   Jane was living off of her social security and only a little of the interest   

                 of her late husband’s investments. 
 

237. After jsh filed the petition, jsh admitted in court she never discussed 
the idea of a petition with either her Mother or her brother, someone else 
the daughter has always hated for unknown reasons of jsh’s entire life.  

 
238. Jsh filed the petition with the help of current guardian of estate, Ronald 

Fenstermacher and Jane’s trust lawyer for about 21 years. Fenstermacher 
also never discussed the petition with Mother even after it was filed, a clear 
violation of lawyer ethics and PA Rules of Conduct for lawyers. 

 
239.  Jsh and Fenstermacher had schemed together several times before to 

take advantage financially of Mother behind Mother’s back and son Arthur. 
Arthur stopped those potential thefts of Mother’s money.  

 
240. The guardianship petition by jsh was filled with many lies against 

Mother and Arthur to make jsh look better than everybody to be Jane’s 
guardian. That type of person is called a narcissist.  



 
241.  Jsh never gave one example in her petition of what Mother did or did 

not do where Jane needed to have a guardian of either of person or of estate 
or both. 
 

242. PA dictates guardianship must only be used as a last option. Jsh only 
wanted guardianship to get Mother’s assets. 
 

243. Ledakis in his first report said Jane had no problems with daily activities, 
but still said she needed a guardian of person. Why? 
 

244. Ledakis never said Jane should have a guardian of estate, but 
weilheimer assigned one anyway just to get the money and house of jane for 
the Mafia. 

 
245.   Jsh had been in contact with all of Mother’s doctors and other people 

Mother dealt with after Jane’s husband (her father) died in 2013 and told 
them lies about Mother to make people think Mother was crazy for years 
after jsh’s father died. Jsh had also told many lies about Arthur to those same 
people. 

 
246.   Actions by jsh have proved how much jsh hates her Mother and just 

wants her to die so jsh can get her inheritance now before jsh gets too old, 
sickly or dies before her brother. Jsh had never put Arthur in her will because 
of her lifetime hate of him without any reason or cause.  
 

247. Jsh was always a spoiled child by her parents and grew up thinking she 
should always get what she wanted. 
 

248. During the mid 1980’s, jsh never told Arthur about or invited Arthur to 
her wedding. Jsh never gave any presents to Arthur for birthdays, Christmas, 
etc. No reason given.  

 



249. Because of jsh filing her petition, Jane became a victim of a nationwide 
scam called guardianship corruption.  

 
250. The first judge in this case in orphans court was judge weilheimer. 

Orphans Court in Montgomery County has a decades long history of being 
corrupt involving corrupt guardianships by judges. A website on Facebook 
about that court’s corruption is called Shenanigans in the Montgomery 
County Court. It has been up for 20 years. 

 
251. Weilheimer assigned corrupt lawyer jaskowiak to Mother. He always 

refused Mother’s request to have Arthur attend meetings with him and Jane 
so Arthur could help Jane understand the situation. Jaskowiak never made 
notes in those private meetings with Mother for her and Arthur to review 
later, further keeping Mother and Arthur in the dark. 
 

252. Jaskowiak never brought in any of the people Mother dealt with on a 
regular basis in court to prove Mother did not need to be guardianized.  
 

253. Jaskowiak also refused to have Mother at the petition hearing so she 
could speak for herself to prove she did not need a guardian.  

 
254. Jaskowiak did not defend Jane against guardianship because Jaskowiak 

WANTED Jane to be guardianized so he and the Mafia could start looting 
Mother’s finances and assets, including her very large 3 bedroom, 3 bath 
house, in a private gated community worth about $500,000 and cash and 
antique assets worth about $2 million.  
 

255. Arthur found a seminar video on guardianship jaskowiak was on a 3 
person panel in October 2019. Jaskowiak ignored about 30 different rules 
and laws pertaining to his representing jane, including the Rules of Conduct 
for lawyers.  

 
256. After the petition hearing, Mother was ruled “100 % incapacitated” by 

weilheimer, even though Arthur proved in court the so-called “evaluation” by 



weilheimer’s hand picked psychologist, ledakis, was worthless and was a 
scam by ledakis. Arthur was pro se because Arthur had no money for a 
lawyer. Arthur is still pro se now.  
 

257. Ledakis’s report claimed Jane was 100% “incapacitated”, but his 
numbers of his various categories did NOT add up to “100”, only about 50% 
“incapacitated” at best based on his various “tests” that ledakis can never 
prove he gave to Jane because he admitted he never audio or video records 
his “evaluations” with people. 
 

258. Arthur got ledakis to admit in court that all of the “tests” ledakis used in 
his “evaluations” were downloaded from the internet. 
 

259. Arthur got ledakis to admit he had NO independent proof that his 
“evaluations” had any accuracy. 
 

260. Arthur got ledakis to admit in court that he never lets anyone of the 
family be with the person during his “evaluation”.  
 

261. Because ledakis admitted he had NO recorded proof of what the person 
said, how they said it, how the person answered or did not answer his 
question, then how could a court of law accept his or anyone else’s 
“evidence” in a life changing matter of guardianship?  
 

262. Since ledakis did not record his “evaluations” with the person, then 
how can ledakis claim his “reports” only pertain to that one person and not 
10, 50 or 1,000 other people by simply using a cut and paste of one name for 
another.  
 

263. Jsh had claimed in her petition, she filed a police report on Arthur in 
2020 because he kicked her in the back. But, in court, jsh claimed Arthur 
tried to push her down the steps, claimed his eyes rolled back into his head 
and he laughed in a demonic way. Weilheimer did not care how jsh had 2 
different stories. 



 
264. Jsh claimed in court 4 different people ( known to jsh, Arthur and Jane) 

had said very bad things about Arthur. After day 1 of the petition hearing, 
Arthur contacted all 4 of those people. All denied they ever said such things 
and in fact said unpleasant things about jsh. 
 

265. At Day 2 of the hearing, when Arthur brought the fact up that jsh had 
perjured herself 4 times and Arthur had those people’s phone numbers for 
weilheimer to call and verify those lies, weilheimer refused to do so and 
claimed Arthur should have questioned jsh about those lies at Day 1. How 
was Arthur supposed to know they were lies when jsh spoke them? 
 

266. Why did weilheimer and the Mafia ACCEPT ledakis’s report saying Jane 
was 100% “incapacitated”, but REFUSED to accept ledakis’s conclusion in his 
first (of many more by ledakis) report that Jane had no problems with daily 
activities, she could stay at home and since Arthur had been living there for 
over a year, everything was going fine?  
 

267. The answer is because the Mafia wanted Jane to be taken from her 
house so they could sell it and keep the money and Jane’s valuable antiques 
for themselves.  
 

268. In logie’s notes, he referred to the kidnapping of Jane by him and jsh as 
“the plan”. 
 

269. After Arthur exposed ledakis and his “evaluations” as fake, ledakis 
always attacked Arthur and told lies about him in his later evaluations to 
make Arthur look bad. The Mafia used those later ledakis lies to reduce 
Arthur’s visits and phone calls to Jane from 3 visits a week and daily phone 
calls to no phone calls and only 2 visits a month because Arthur was and 
continues to expose the Mafia’s scam on jane. 
 

270. Part of the guardianship scam is the corrupt guardian of the estate sells 
the victim’s house to a friend extremely cheap then he resells the house at 



full value. The Mafia keeps the profit for themselves and the family and the 
victim never know what happened.  
 

271. The Mafia does not care if the family sues either guardian for 
inompetence because the guardians, “care manager” and anyone else the 
guardians hire for any reason always hire a lawyer and their lawyers are paid 
from the victim’s funds. While the family wastes their own money on their 
lawyer, the guardian gets their lawyers (always more than one) for free.  
 

272. There are no requirements as to what the qualifications of the guardian 
must be to be a guardian of person or of estate in PA. . There is only a small 
amount of insurance any guardian must have for his business. He could have 
been bankrupt recently. There is also NO limit nationwide as to how many 
victims “clients”(victims) a guardian can have.  
 

273. The guardian of the estate is given total control of the victim’s assets to 
do what they want with them, as long as he “uses reasonable care”. There is 
no law or rule as to what exactly a guardian can or cannot do with the victims 
money and assets. If a guardian has 10, 25 or 100 (not unusual), those assets 
can be many, many millions of dollars. 
 

274.  The guardian of estate can buy lottery tickets with the assets, gamble 
in Vegas with those assets or do almost whatever he/she wants with the 
victim’s assets. If he wastes it all, he just declares bankruptcy. The victim is 
broke and the family never gets any inheritance. 
 

275. After the petition trial of August 6 2021, on August 25 2021, logie and 
jsh came to Mother’s house, kidnapped her and forced her to stay at jsh’s 
house. The local police, at logie’s request, held Arthur on the porch during 
this time. Logie sent me a eviction email that night. 
 
59.  Within two days Jane is seen by her weekly hairdresser of 16 years. The 

hairdresser said jane was crying, shaking and saying “ I want to go home, I 
want to go home”. After being kidnapped, logie (guardian) had mother’s car 



taken away, canceled her medical alert necklace, canceled her newspaper 
and sent Arthur a 30 day eviction notice to leave mother’s house where he 
had lived for about 1.5 years with Jane at her request because of their 
lifetime closeness and love. 

 
276. On day 3 after the kidnapping, August 27, judge weilheimer threatens 

Arthur with contempt of court if he calls for anymore wellness checks after 
only one had been called the day Mother was kidnapped by logie/jsh. 
 

277.  Within the same day of Jane’s kidnapping, she is put on a anti-
depressent by jsh because Jane wanted to go home and was extremely 
upset. A week later, Mother is put on another type of pill of unknown type. 
 
61. For 12 days she was at jsh’s house, jill/logie refused to let Mother see or 

talk to Arthur by phone. Jsh refused to let Jane go home. Jsh threatened 
Arthur with arrest if he showed up to see Mother at her house. 

 
278. After 12 days, Mother had to be taken to the hospital, unconscious, by 

ambulance for malnutrician. Logie claimed it was a hot day and Jane fainted 
because of dehydration. 

 
279.  In the second ledakis report, logie claimed Jane was taken to jsh’s as a 

trial to live there. The Mafia never asked Logie what he meant by that. 
 

280.   While at the hospital, Mother was confined to her bed for 6 weeks, no 
reason given, was not given any exercise, could not watch TV because no one 
there showed her how to use the complicated system for it.  
 

281. If a person suffers from dehydration, it is only a overnight stay at the 
hospital, not 6 weeks as was needed for starvation by jsh. Jsh should be 
charged criminally with elder abuse. 
 



282. At the hospital, Mother was treated like a fall person so her alarm on 
her bed was always on and every time she tried to move in her bed, the 
alarm would go off constantly, waking her up in the night. 
 

283.  Everyday at the hospital Mother had blood tests (42 times) and daily 
needles (42 times) in her stomach to prevent blood clots. Her arms were 
black and blue from those blood tests.  
 

284.  Mother was not eating her food because it was always served cold and 
she said it tasted awful. Arthur was bringing her food for her to eat. None of 
the hospital staff ever noticed she was not eating her food. Doctor’s gave 
permission for me to give her food and Jane would always gobble it down. 
 

285.  Arthur was not permitted to talk to the doctors or nurses about his 
Mother. Logie refused to tell Arthur anything about his Mother’s condition.  
 

286. Jaskowiak never visited Jane at the hospital. He has only seen her twice 
after she was kidnapped.  
 

287.  Arthur, by weilheimer’s court order and by logie (legal guardian), was 
only allowed to see his mother 1 hour per day, 3 times a week since about 
September 15, 2021 until February 2023. No reason given for such a small 
amount of time for a Mother, 96, to see her son. 
 

288. The reason for weilheimer’s strange and bizaar visits conditions was as 
a punishment to Arthur for exposing the Mafia’s guardianship scam on jane 
and many other people. Those visit conditions lasted for over a year until the 
Mafia used lies to reduce Arthur’s visits and then forced him to pay the 
guardians friends to see his Mother. 
 

289. From August 25 2021 to March 1 2024, based on 16 hours a day (8 for 
sleep), out of a possible 14,450 hours Arthur and Jane could have spent time 
together, weilheimer and the Mafia have only allowed Jane and Arthur 224 



hours. No reason ever given by weilheimer for her inhumane and barbaric 
treatment to a now almost 99 year old Mother.  
 

290.  At week 5 at the hospital, Mother got covid and was not allowed to see 
Arthur for 2 weeks. Logie told Arthur when Jane left the hospital she was 
going to rehab. Logie lied about that. Logie never explained why he said 
rehab or what he meant.  
 

291. At the end of week 6, logie dumped Mother at manatawny manor to 
where they just opened up from being totally shut down because of covid 
outbreak. About 39% of people that die from covid die at nursing homes with 
it. 
 

292.  My Mother’s tiny room is about $90,000 a year. About may 2022, 
weilheimer established the costs of Jane living at home was about $16,500 a 
year. No reason has ever been given why Jane could not stay at home. 
 

293. Mother did not have a refridgerator in her room until Arthur got her 
one from the nursing home. 
 

294. By March 2024, the room still does not have a telephone in the room 
because logie, pam blumer (guardian of person may 2022) and jsh do not 
want her to have one because jsh does not want Jane and Arthur to talk to 
each other because of jsh’s hate for both of them. 
 

295. Arthur had sent jaskowiak, logie and blumer emails telling them Mother 
needs a table in her room. As of March 2024, Jane still does not have one. 
 

296. When logie and jsh kidnapped Jane in august 2021, he canceled her 
medic alert necklace. As of March 2024, Jane still does not have one in case 
she falls again, something she has done several times because of the waxed 
floors. 
 



297. Arthur had bought Jane about 10 pairs of no slip socks, but the staff 
refuses to make sure jane puts them on. The staff has also refused to put the 
compression socks on jane for her swollen legs she had since November 
2021. 
 

298. When Arthur saw Janes legs were swollen, hot and hard in November 
2021, the staff refused to take jane to the hospital for possible blood clots 
which could kill her. Arthur then called the paramedics. 
 

299. From then on, logie and pam blumer kept blaming Arthur for Jane’s 
swollen legs based on Arthur was bringing jane food 3x a week for their 
lunches. But, Jane has no food allergies and no diet restrictions. Jane gets 20 
meals a week at the pig pen (MM). What type of easy made, prepared food is 
the pig pen giving Jane that could cause Jane’s legs to be swollen. 
 

300. All medical studies say exercise is needed for good health and 
circulation, especially for the elderly. The Mafia has refused to let jane go 
outside or in society since October 2021. Her only exercise is walking 35 feet 
from her tiny room to the place where she eats food and back. When she 
tries to walk the halls for exercise, the staff tells her to go into her room.  
 

301. About June 2022, pam blumer (guardian of person replacing logie) 
canceled all phone calls between Arthur and Jane. No reason given.  
 

302. Arthur was only allowed to see Jane 3 times a week, 1 hour per visit 
from mid September 2021 until February 2023. In February 2023, Judge 
weilheimer reduced his visits to only 2 times a month as a punishment 
because Arthur had and continues to expose the guardianship scam in 
weilheimers court.  Logie, pam blumer (guardian of person May 2022) and 
Jane’s daughter, jsh, do not want her to have more time with Arthur.  
 

303. In her reply to ledakis report in 2023, jsh said Arthur still must have 
monitors when he visits Jane and he must pay for them proving how much 
she hates Arthur. 



 
304. In May 2022, Jane got a major case of influenza where she could have 

died at the pig pen.  
 

305. In October 2022, Jane got a second case of covid where she could have 
died in the pig pen.  
 

306. Mother lives in a tiny room with worn out and broken furniture, torn 
bedspreads, urine stained towels and blankets and only a bathroom sink to 
wash her underwear.  
 

307.  Mother is in a locked down section with people that have mental 
problems. There are no locks on the doors and there are men on the floor. 
There are no cameras in the hallways for staff to see if men go into any room 
at night to be with women or to hurt them. Most of the patients are on 
medications of some type and have various mental disorders.  
 

308. Mother has never been allowed outside, go for any day trips, 
restaurants for meals with Arthur or go home to see her loved possessions of 
99 years since October 2021. 
 

309.  Jane has been kept in solitary confinement and in a sensory deprived 
situation since October 18 2021. No reason given by logie and now blumer. 
 

310. POW’s under the Geneva convention have more rights than Mother. 
People in prison for all types of crimes have more rights than mother. Why? 
Jane’s only issue is a little forgetfulness. 
 

311.  The only other room Jane can go to is the TV room where Jane gets her 
meals. It is 35 feet from her room. That is the only exercise Jane ever gets. 
The room has plastic card tables where 4 people eat breakfast, lunch and 
dinner. After meals, the TV is turned on for a TV movie for people to see. The 
people in Mother’s section also have medical problems and behavior 
problems that cause great distress to Mother to eat her meals in comfort. 



The people are not allowed extra helpings of food. Many times Jane takes 
her meals to her room to eat without looking at and being bothered by those 
people with medical and behavior problems. 
 

312.  About November 2021, mother’s legs became very swollen and hard. 
The staff refused to take jane to the hospital. Arthur called the paramedics 
because he was afraid Jane’s legs had blood clots and could kill her. Logie/jsh 
also refused to take Mother to a hospital for ultrasound tests to determine if 
there was a blood clot, infection, etc. 

 
313.  Logie claims the swollen legs are just poor circulation, then he (later 

pam blumer) tried to blame Arthur for giving Mother junk food to eat. Jane 
has no food allergies and no diet restrictions. As of March 2024, Mother’s 
legs are still swollen and hard. Jane needs exercise as she always had back 
home. 
 

314.  About November 2021, Arthur found a dead mouse under mother’s 
bed. The director, joe, was told. Several days later the mouse was still there 
and again joe was told. Arthur called East Coventry police about the dead 
mouse and Mother’s legs were still swollen.  
 

315. The East Coventry police arrived to take a report of the dead mouse 
and mother’s swollen legs. On a conference call with the police, joe claimed I 
yell at his staff. Logie was also on the call and said Arthur threatened him 
with guns. The police wrote a report about the issues. 
 

316. Arthur has filed many incident reports with the police because the 
nursing home refuses to fix problems affecting Mother. 
 

317. When Arthur had called mother (before those calls were stopped by 
blumer in about June 2022), he has to call usually every 10 minutes, up to 
sometimes 2.5 hours before a staff person picks up the phone and tells 
Mother to come to the staff desk to talk. Mother was limited to only about 
10 minutes or so to talk while the staff listens. During phone calls on an 



extension, Jane hears clicking that is definitely linked to staff picking up the 
phone and listening. There is a intercom in Jane’s room that is believed the 
staff can listen in on conversations between Jane and Arthur.  
 

318. During lunches Arthur and Jane used to have together, Arthur would 
often find staff listening at jane’s door to their conversations as “spies” for 
the Mafia. 
 

319. At the end of Arthurs 1 hour visits with Mother, she sometimes start to 
cry because he has to leave so soon. She watches Arthur walk down the hall 
through a tiny window in the locked doors in her section.  
 

320.  About june 19,2022, Mother said her right shoulder was hurting 
because she slipped and fell on her head and shoulder because of a just 
waxed floor. I bought her several pairs of no slip socks. About a week later 
someone came in to xray Jane’s hip.  As of June 2023, her shoulder were still 
hurting and she could not raise her arm above a certain level. Many months 
later, the pain gradually went away.  
 

321. During 2023, Arthur set up a Go Fund Me account to raise money to 
pay his lawyer fees. Within a week, Jaskowiak threatened Arthur with 
contempt of court unless Arthur took it down. Arthur did not use Jane’s 
name at all. No reason given by jaskowiak. 
 

322. About November 2021, Arthur was a co-host on a worldwide radio 
show that has been on for about 12 years that only deals with guardianship 
corruption. Arthur mentions the various names of the Mafia in the scam. 
 

323. In November 2021, Arthur went to the local FBI office. He had a 
meeting with agent Pacchioli and gave him many documents. He later told 
Arthur he was not going to open a criminal case because it was a civil matter, 
not criminal. He also refused to return the calls of all of the other people 
whose loved ones were victims of guardianship corruption. 
 



324. About the same time, Arthur had a meeting with a DA Det. Shade to file 
a criminal complaint about the guardianship scam on Mother. He never 
returned any of Arthur’s phone calls or any of the other people who called 
him.  
 

325. Shade closed the case, but told weilheimer, jaskowiak and others that I 
wanted to file a criminal complaint on them. Shade violated the 
confidentiality of a informant. 
 

326. On February 2023, Arthur called DA detective Kelly to file a criminal 
complaint again. Kelly said repeatedly “Did you like prison, did you like 
prison” as a threat if Arthur tried to file another complaint on weilheimer and 
others in the guardianship scam. 
 

327. In February 2023 blumer lawyer Gelsinger said in his invoice he 
contacted Kelly “as per weilheimer’s instructions”. What did weilheimer tell 
gelsinger? 
 

328. In March 2023, in Jaskowiak’s invoice, he said he talked to Kelly over 
the phone. Why? 
 

329. In July 2023, jsh said in a reply to arthur’s petition said she thinks Arthur 
should pay for all of the lawyer fees because of all of the problems he has 
caused so she does not lose any money in her inheritance. It was Jsh that 
started this guardianship scam and has cost Arthur over $100,000 in lawyer 
and other costs.  
 

330. In September 2023, Arthur filed 4 petitions: remove jaskowiak, remove 
fenstermacher, unblock athur’s emails that weilheimer did and to demand 
the Mafia prove Arthur is a danger or menace to Jane. Jaskowiak, gelsinger 
and camp demanded my petitions be denied. In December 2023, judge 
sterling denied all of them.  
 



331. Based on sterling’s decision, any lie made up by theMafia will be 
accepted as fact and Arthur will be punished for those lies, which is always 
reduced visits.  
 

332. In mid 2023, Arthur file a petition for weilheimer to recuse herself as 
judge. In September 2023, she denied my petition. 
 

333. In a July 2023 order, weilheimer said I could take pictures of Mother for 
memories. 
 

334. Because of jaskowiak in the Mafia, Jane has never had legal 
representation.  
 

335.  As of March 2024, Jane still does not have her TED socks on as the 
house doctor said she must have on because of her swollen legs on a regular 
basis. The guardians and the staff have the responsibility to put them on.  

 
336. Arthur spent all of his money on lawyer fees, lost his house and a car to 

help his mother during the petition hearing and this ongoing guardianship 
fraud.  Arthur continues, at his great expense and time, 24 hours a day,7 days 
a week, to try to do what former judge weilheimer’s hand picked, so-called 
“expert” psychologist, ledakis, originally said in his first “evaluation” of Jane: 
Jane can stay at home and with Arthur there, everything was going fine. Why 
isn’t Jane home? 
 

337. About summer 2023, Arthur filed a complaint against judge weilheimer 
with the Judiciary Conduct Board (JCB) for corruption. About September or 
earlier 2023, weilheimer was replaced by Judge Sterling. 
 

338. About October 2023, the JCB denied to do anything. 
 

339. At the first hearing, Sterling told Arthur to start to visit his Mother and 
with a paid liar of blumer (monitor). Sterling, jaskowiak and gelsinger (lawyer 
for blumer) refused again Arthur’s demand to use a free cell phone to record 



the visits to prove Arthur did not break any rules. When Arthur begged 
Sterling twice on how he can protect himself from liars, her strange response 
was, Let’s give it a couple of months. WTF? 
 
 

340. About summer of 2023, Arthur filed complaints with the Disciplianry 
Board on Fenstermacher and Jaskowiak. About 2 months later, the board 
declined any action and said when they commit criminal offenses to let them 
know. 

 
341. In the fall of 2023, Arthur filed 4 petitions: remove jaskowiak, 

Fenstermacher, unblock Arthur’s emails that weilheimer had the county IT 
person Olivieri did in about June 2023 and for the Mafia to either prove 
Arthur is a danger or menace to jane as the mafia has been claiming since 
October 2021 and has been using their lies to reduce and restrict Arthur’s 
and Janes visit times and scope of those visits, in other words either the 
Mafia prove their lies or defecate and get off of the toilet.  
 

342. Jaskowiak replied to my petitions and demanded they all be denied by 
sterling and he also demanded my IFP (free filing) be stopped as another 
punishment to me. 
 

343. In December 2023, sterling did what jaskowiak wanted, she denied all 
of my petitions. Sterling is now saying that any lie the Mafia makes up will be 
considered a fact to be used against me?  
 

344. But, the basis of U.S. law is a person is innocent until proven guilty in a 
court of law and a person has the right to face their accuser. Sterling does 
not want to obey the law. 
 

345. There has never been a story about guardianship corruption in the 
Montgomery County Orphans Court by the only major newspaper in 
Philadelphia area: Philadelphia Inquirer, despite the orphans court’s many, 
many victims by certain judges. According to various news sources, judge 



weilheimer’s husband is vice president and legal counsel for the Philadelphia 
Inquirer for many years. 

 
346. Litigate, Medicate, Steal the Estate. They are the playbook rules the 

criminals in guardianship corruption follow on its victims worldwide.  
 

347. Weilheimer appointed Jane’s current lawyer, jaskowiak, only 2 days 
after jsh filed her petition. Jane and Arthur were never told that jane could 
hire her own lawyer because jane certainly had enough money for her own. 
Weilheimer appointed jaskowiak only for the benefit of the Mafia to steal 
Jane’s assets. 
 

348. Jaskowiak refused to defend Jane in any way and refused to bring in 
any of the professionals that Jane dealt with every year to prove Jane did not 
need any guardianship because jaskowiak wanted Jane guardianized for her 
assets for the Mafia. 
 

349. Jsh was a part of the Mafia’s guardianship scam since the beginning. 
But, because Arthur refused to go along with the guardianship scam,  
weilheimer and jaskowiak put Arthur into prison twice, using the court as a 
weapon and hoping Arthur would be murdered by a prisoner to protect the 
Mafia’s ongoing scam on Jane and probably many other victims. 
 

350. Because of what happened to his Mother and the information he was 
learning about guardianship corruption, about November 2021, Arthur had a 
huge, news website created about guardianship corruption with information, 
articles, links, video’s, books, etc, at www.protectmyparents.us  
 

351. At that time, Arthur had a 28 page narrative on his news website about 
what happened to his Mother. But, in December 2021, Jane’s lawyer 
jaskowiak (appointed by weilheimer before the petition hearing) filed a 
contempt of court charge against Arthur for revealing that information which 
exposed the truth of the scam by almost all of the same people (minus 

http://www.protectmyparents.us/


weilheimer, logie) that are scamming Jane now with a fake guardianship just 
for Jane’s money and her house. 
 

352. Jaskowaik never asked Jane and never informed Jane if she wanted that 
charge of contempt of court on Arthur. Jaskowiak wanted prison time for 
Arthur where he could be murdered, repayment for his time to create his 
fake contempt charge and his time in court, about $5,000. Weilheimer 
approved jaskowaiks’ fee’s from Arthur at the trial. 
 

353. Weilheimer sent Arthur to prison for 6 months or until he removed his 
news website section about the guardianship corruption by the Mafia. The 
Mafia expected Arthur to be in prison for 6 months where they could loot 
Jane’s house because Arthur needed a computer to delete the section. But, 
there are no computers in prison. But, a friend of Arthur was told Arthur was 
in prison and he took the section down. Arthur was in prison for 10 days and 
jaskowaik got his $5,000.   
 

354. Weilheimer assigned lawyer jaskowiak to Mother. He always refused 
Mother’s request to have me attend meetings with him before the petition 
hearing in July 2021 so I could help her understand the situation. Jaskowiak 
never made notes in those private meetings with Mother for her and I to 
review later, further keeping Mother and I in the dark. 
 

355. Weilheimer hired psychologist, Ledakis, to give a “evaluation” to Jane 
to determine “incapacitation”, but in court he could not prove it had any 
independently proven accuracy. He could not prove he ever gave her one 
because he did not audio or video record it to prove it was ever done and 
what and how she said things, as ledakis claimed in his report. 
 

356. In court, ledakis said he no independent proven accuracy studies for his 
tests he used to determine incapacitation. All of his “tests” he downloaded 
off the internet. 
 



357. At the end of his report, ledakis said his conclusion was only his 
“opinion”. 
 

358. Ledakis only spent, at most, about 2 hours with Jane for his so-called 
“evauation” of her. Arthur lived with jane 24/7 for 1.5 YEARS and saw her 
everyday, about 6 hours per day, for dinner. Who knew Mother better and 
her abilities: Arthur or that quack ledakis? 
 

359. Ledakis said his “peers” like his evaluations. When I asked kedakis how 
many peers, weilheimer told him not to answer my question. No reason 
given by weilheimer. 
 

360. Ledakis claimed Mother was 100% “incapacitated” needed a guardian 
of person in his report. But, ledakis also said Mother could live at home and 
with Arthur there, everything was fine at home. 
 

361. Ledakis interviewed jsh as part of his “evaluation”. Jsh said Jane and 
Arthur had a “romantic campaign”. Ledakis admitted in court he did not ask 
jsh what she meant by that because he said he was not an investigator. 
 

362. At the petition hearing, Arthur asked jsh what she meant by “romantic 
campaign. Jsh said she saw many pictures around Jane’s house of Arthur and 
Jane and she thought that was creepy. There were many family pictures in 
Jane’s house. 
 
 

363. At the petition hearing, jaskowiak refused to have the people Mother 
dealt with on a regular basis to prove Mother did not need to be 
guardianized. Jaskowiak also refused to have Mother there so she could 
speak for herself to prove she did not need a guardian.  

 
364. Jaskowiak did not defend Mother against guardianship because he 

WANTED her to be guardianized so he and the Mafia could start looting 
Mother’s finances and assets, including her very large 3 bedroom, 3 bath 



house, in a private gated community worth about $500,000 and cash and 
antique assets worth much more than that. 

 
365. Mother was ruled “incapacitated” by weilheimer, even though Arthur 

proved in court that the so-called “evaluation” by ledakis was worthless and 
was a scam. Arthur was pro se because he had no money for a lawyer. Arthur 
is still pro se now.  
 
366. Mother only had a little forgetfulness and a small instant recall issue 
that did not affect her daily life in any way or caused her any problems. 
Ledakis verified that in his report.  

 
367. Ledakis did not have any questions in his “evaluation” asking Mother 
about right and wrong and having common sense. Those questions are the 
MOST important ones to ask to see if Mother needed any special help in 
living day to day.  

 
368. After Jane was put in her pig pen, Arthur made up a list of 40 questions 
about having common sense and knowing right from wrong. Jane got all 40 
questions right on two separate occasions. 

 
369. Jaskowiak promoted guardian, Dwayne Logie. Logie was assigned to  

                 be Jane’s guardian of person and guardian of estate at the petition  
                  hearing for guardianship in August 2021. Logie claimed he had 13  
                  clients. It turns out, jaskowiak had used logie many times. 

 
370. Logie hired “care manager” deb klock who also has a guardian business. 

She is well known for criminal activities and for stealing and overdrugging her 
victims. 

 
371. Why was Jane kidnapped? There was no court order to do so. Did logie 

and jsh do it on their own? If so, why didn’t jaskowaik tell them to take her 
home? Did jaskowiak order it? If so, why didn’t weilheimer tell him to take 



Mother back home, just like ledakis said? Did weilheimer order the 
kidnapping of Mother without giving a court order in writing? If so, why? 
 

372. Starting in November 2021, Mother’s legs became twice their size. 
Within 2 days, I called the paramedics. They came and wrapped mother’s 
legs.  
 

373. Logie started to claim after that the food I was bringing Mother for our  
3x a week lunches was causing it, even though it was the same food Mother 
ate at home and Mother was not on any diet restrictions and she had no 
food allergies. 

 
374. Jane and Arthur only ate 3 lunches a week together, but the nursing 

home was giving her 20 meals a week and she was eating the same food as 
the others. I always prepared fresh food for Mother. The nursing home was 
giving their residents frozen prepared food of unknown quality. 
 

 
375. About March, 2022 logie started to claim the never named “staff” was 

saying after my 2x a day phone calls with Mother and after my 3x a week 
visits with Mother, they claimed I got mother “agitated”. Mother always 
denied it. To this day, no guardian, their lawyers, klock or the nursing home 
director has ever asked Mother if she is “agitated” because of me. No “staff” 
person has ever put their name to that claim in a report and no one from the 
staff has ever come to court to say that by the Racket. Why not?.  

 
376.   About April 2022, because of those claims that Arthur got jane 

“agitated”, logie said Jane and Arthur could only eat lunches in the TV under 
the watch of the staff. Logie told the staff if I got mother upset, they could 
tell me to leave. They never had to.  

 
377. Jane never refused any of Arthur’s 3 visits per week and never refused 

Arthur’s 2 times a day phone calls. 
 



378. About May 2022, Arthur was able to force logie to quit because of 
Arthur exposing him as part of the scam he was in on Jane. 

 
379. In May 2022, when logie quit as guardian of person and estate, a new 

guardian of estate for Mother was appointed. It was Ronald fenstermacher 
and a new guardian of person was appointed, pam blummer.  

 

380. Blumer was suggested to Arthur’s ex-lawyer by jaskowiak. The ex 
lawyer and Arthur thought she would be honest and caring, not like logie. 
Blumer said she had 10 other clients. She claimed her rate was $100 per 
hour. 

 

381. It turns out pam blumer was part of the Mafia. Her husband, a lawyer, is 
a friend of jaskowiak. After being hired, blumer hired her husband bill as her 
lawyer (conflict of interest) and then he hired other lawyers in his law firm. No 
agreement was ever signed by Arthur or Arthur’s ex lawyer that said blumer 
could hire those people and charge Mother. Blumer also kept Klock on. 
 

382. Blumer charged Mother with all the lawyers she hired, klock, travel time 
and her pay raise (from $100 to $125 per hour) she gave herself within two 
months of being hired without asking permission by the court. Those various 
expenses were part of blumer’s business, not Jane’s responsibility or 
obligation. 
 

383. Jaskowiak hired pam/bill blumer knowing that more people would be 
hired to drain Jane’s money and probably he (jaskowiak) gets kickbacks from 
that.  
 

384.  As of March 1 2024, Arthur has never seen, talked to or had any contact 
by klock. Why? Why wouldn’t a person in charge of a family member want to 
talk to all of the family member’s.  
 



385. In business, any expenses to that business are paid for by the owner and 
from their profits of that business. 
 

386. Blumer’s husband is a lawyer and good friends with jaskowiak. 
 

387. When pam blumer was hired, she had lied to me and my ex lawyer. She 
claimed she was a certified guardian. I contacted that business and they said she 
had not been certified for about 7 years. Blumer had commited fraud by claiming 
she was a certified guardian. 

 
388. Sometime in mid 2022, pam blumer gave herself a pay raise from $100 an hour 

to $125 an hour without ever asking for court approval or mentioning it. 
 

389.  Blumer also has kept deb klock on the payroll that Mother has to pay. 
Blumer is the guardian and it is her job to take care of Mother, nobody else’s. 
Klock has a well known history of stealing from clients and over drugging 
them. 

 

390.  After being hired, bill blumer put a stop to all of Arthur’s private visits 
with Jane in her room. No reason given. He said Arthur could not even walk 
Jane down the hall after his visit with her. Arthur was not even allowed in 
Jane’s room even if she was not there. No reason given by him. What were 
blumer’s hiding from Arthur? 

 
391.  First under logie and now blumer, since October 2021, Jane has been kept in 

a tiny, locked down section, in solitary confinement, in a sensory deprive 
environment, forced to be with people with mental and behavior problems, no 
TV with channels of value, no phone, not allowed to see her regular doctors, not 
allowed outside at all, no place to walk, no access to reading material, nobody 
to talk to because of their condition, not allowed to see ministers, 

 
392.  Under blumer, any gifts, cards, newpapers, magazines, etc, Arthur 
would bring Jane are thrown out on orders by blumer to the staff. Jane is not 



allowed to call her friends or her friends call her by orders of blumer, any cards 
or letters by jane’s friends are thrown out by staff by blumer’s orders. Jane has 
no extra food to eat that Arthur used to be allowed to bring Jane to eat in her 
room before blumer banned it even though Jane does not have any diet 
restrictions and no food allergies. 

 
393.  Jane has lost weight because of the little food she is given. Blumer 
banned Arthur’s phone calls to Jane since about June 2022, no increase in visits 
or more time for visits, not allowed to have private time with Jane in her room, 
not allowed in Janes room or even walk her down the hall to her room. No 
reason given. 

 
394. Gelsinger, one of blumer’s many lawyers, refuses to let mother and I 
have meals together as before. He will not even let us have dessert under the 
watch of the monitor. No reason given. 

 
395. Jane still has no diet restrictions and no food allergies as of March         

                  2024.  
 

396. Because I discovered Jane’s legs swollen in November 2021, one month 
after Jane was dumped at the nursing home, the day after I saw them swollen I 
had to call the paramedics because the staff at the nursing home refused to 
take her to the hospital for possible blood clots that could kill Mother.  

 
397. About a month or so later, logie then later pam blumer claimed it was 
my food that I was bringing her for lunch only 3 times a week that were making 
Mother’s legs swollen.    

 
398. None of them seemed to care that Mother was getting 20 meals a week 
by the nursing home and logie, blumer, gelsinger and others do not know what 
kind of food and how it is prepared that could have caused Mother’s legs to be 
swollen. 

 



399. I have been the only one who has constantly complained about the 
staff not putting on Mother’s special socks that the house doctor said to put on 
Jane’s legs because of her swelling.  

 
400. Mother’s legs are swollen because she has very little circulation 
because she get NO exercise like she did at home. Mother’s only so-called 
“exercise” is walking 35 feet from her room to the TV room to get her meals 
and back to her room to either lay in bed to sleep or to lay in her cushioned  
Lazy Boy chair and usually sleep because she usually has nothing to read 
because I am not there to give her magazines and newspapers like I used to. Her 
TV has only a few channels to watch and none of them has any programs she 
used to watch.  

 
401.  Blumer refuses to let Jane go home to see her loved possessions of 99 
years, does not allow Jane into society, Jane is not allowed to go to nearby 
restaurants for meals with Arthur. No type of mental or physical activity to keep 
her mind and body active.  

 
402. Since October 2021, Jane basically sleeps in a chair or sleeps in bed day.  

 
403. In November 2021, Arthur went to the DA office in Norristown to file a 
complaint. He spoke to Det. Shade. Arthur spent about 2 hours with Shade and 
gave him many documents. Arthur told shade many other people were going to 
call him because they were also victimized by the same orphans court, same 
judges and many of the same people as Jane was victimized by. 

 
404. About 2 months later, Arthur had not heard anything from Shade and 
neither had anyone else that called him. Arthur found out that Shade had 
retired and never gave the case to anyone else. Shade had also told judge 
weilheimer that Arthur had gone to the DA and filed a complaint against her 
and he also told jaskowiak. 

 
405. Shade had violated the confidentiality of a informant and endangered 
Arthur’s life because of the retaliation that weilheimer would soon give Arthur 



for doing that. Jane would also be punished by not being allowed to see or talk 
to Arthur 

 
406. About February  2023, Arthur contacted the DA office again to file 
charges against weilheimer and the others in the racket. He spoke with Det. 
Kelly. Kelly kept asking Arthur “Did you like prison, did you like prison”.  To 
Arthur, that meant if he filed charges again on weilheimer and the Mafia, Arthur 
would be sent back to prison on made up charges like weilheimer and jaskowiak 
did to Arthur in December 2021 and December 2022.  

 
407. About spring 2023, Arthur went back to the DA office to file the same 

complaint on weilheimer and the Mafia. He met Det. Kelley and someone else 
in the room who refused to be identified. After about 10 minutes, Kelly 
showed Arthur the door. Nothing has been done by Kelly as of March 2024. 

 
408. Arthur discovered that in 2023, both jaskowiak and gelsinger had talked 

to Kelly. In late 2023, jaskowiak had again filed a contempt of court on Arthur 
for the third time for prison. Jaskowiak claimed the latest of their paid liars 
(mary ellen) claimed Arthur had taken videos of Jane without blumer’s or 
jaskowiak’s permission. Jaskowiak had contacted the DA office about filing 
criminal charges on Arthur for “electronic interception”, a criminal offense. 

 
409. But in a December hearing, Arthur took a dead phone(no battery, no 

sim card) and pretended to take video’s of jaskowiak, blumer and gelsinger. 
During the hearing, jaskowiak told sterling that I had taken videos of them. 
Arthur stood up, took out the dead phone and threw it on jaskowiak’s desk 
and said: ”Gotcha, I gotcha”. Arthur told sterling that it was a dead phone and 
jaskowiak assumed it was real simply because I took it out of my pocket. Mary 
ellen also assumed I was taking videos when I could have been doing other 
things with my phone, like checking the time because I had only one hour and 
there was no clock in the room.  

 
410.  Blumer did not allow Mother to see Arthur on Christmas, Thanksgiving 
or Arthur’s birthday in 2022. No reason given. 



 
411.  Blumer did not let Jane see Arthur on Easter, Good Friday Easter, Good 
Friday, Mother’s Day, Valentine’s Day, Jane’s birthday and Arthur’s birthday, 
Christmas and Thanksgiving in 2023. No reason given. 

 
412.  Blumer has ignored mental, medical and physical problems to Jane 

caused by her (blumer), including lack of exercise, lack of social interaction 
and daily unhappiness of Jane being alone in her tiny pig pen, instead of 
being at her big, beautiful home, with her loved possessions and freedom to 
live her life. 

 
413. Blumer continued to blame Arthur and the food he brought her for the 

leg problem. But, Jane’s legs became swollen in November 2021, one month 
after Jane was at manatawny manor. Arthur was the one who called 
paramedics within 1 day because nobody from the nursing home did. Arthur 
was afraid that it was because of a blood clot that could kill his mother.   
 

414. Arthur constantly found the staff was not putting on the special socks 
for Mother’s legs most of the time to control the swelling. That was blumer’s, 
staff and klock’s responsibility. 
 

415. In court in late 2022, blumer said in a hearing she saw Mother only 
about once a month. 
 

416. Blumer was asked how many clients she had. She said she has 10 now, 
but has had 70 total in her 12 year business as a guardian. Did she pull the 
same scam on all of her other victims by hiring her husband and then he 
hired many lawyers in his law office at the victim’s expense just for others to 
make money? 
 

417. At the same hearing, Fenstermacher had said he had not seen or talked 
to mother for about 2.5 years. He was appointed guardian in may 2022. How 
can he make decisions for her, his client and guardian, without talking to her 
and asking her what she wants on decisions? The PA Rules of conduct dictate 



if a lawyer does not want to do what the client wants, especially under 
guardianship, then he must quit.  
 

418. In February 2024 in a hearing, Fenstermacher admitted he had not seen 
or talked to Jane, his client, for 4 years.  
 

419. Fenstermacher admitted he thought his only job was to sign checks and 
not care about fraud charges to jane. He has never cared that the cost to 
jane of jane’s pig pen is about $90,000 a year, but the court accepted cost of 
Jane living at home is only $16,500. Arthur had agreed to pay that cost to live 
in janes house as she had said she wanted him to, both verbally and in 
writing.  
 

420. Fenstermacher, in about 2022 refused to let Arthur live in jane’s house 
without asking his client, Jane, what she wanted. Jane, under title 20 section 
5521, has that right to make decisions in her guardianship.  

 
421.  Arthur bought Mother no slip socks because she had fallen on the 

constantly waxed and slippery floors. She hit her head several times in 2022. 
The place x-rayed her hip, but never did a CAT scan on her head for damage. 
 
 

422. About November 2022, blumer kept claiming in court and emails by 
gelsinger, the never named “staff” said Arthur was getting Mother “agitated” 
after his visits for the past 6 months. Blumer hired a friend’s out of work 
daughter as a paid liar (monitor) and demanded Arthur pay “brandi” $75 for 
the hour visit. If Arthur did not pay, Arthur could not see Jane. 
 

423. Arthur’s money was extremely tight and he was on welfare for over a 
year because of all the money he had spent on lawyer fees to get Mother 
home. Blumer was told by the Mafia to tell brandi to listen, make notes, 
make quotes and reports of lies of things they claim Arthur said to Jane 
during his visits.  
 



424. Those notes were always hand written, scribbled and unreadable. 
Arthur told gelsinger many times to have brandi and later mary ellen to type 
their notes since they are for legal matters, but gelsinger refused to do so.  
 

425. In August 2022, Arthur, his then lawyer Meitner and fenstermacher met 
at Meitner’s office to discuss money for Arthur and where he would live since 
he was being evicted by weilheimer from Jane’s house without permission.  
 

426. Fenstermacher claimed if Arthur moved out, fenstermacher would pay 
the rent of a apartment from Arthur’s inheritance and give him some money 
each month to live. Fenstermacher lied about doing so. 
 

427. In early December 2022, fenstermacher, jaskowiak and Meitner met in 
meitner’s office to discuss matters. Jaskowiak bragged he had a big surprise 
but refused to say what it was. It was that he was going to send Arthur to 
prison again for contempt a second time.  
 

428. Jaskowiak did file contempt of court charge on Arthur and weilheimer 
sent Arthur to prison again. Arthur had reposted his 28 page article about the 
scam on jane on his website, but used pronouns for mother, Arthur and jsh. 
He put a link in his article to the original article on amazon’s Wayback 
Machine. Weilheimer claimed a link was the same as having the content of 
the original article. My website www.protectmyparents.us is a NEWS website 
and protected by 1st Amendment. 
 

429. On March 1 2022, Jaskowiak claimed he saw and talked to jane in her 
room in his invoice. 
 

430. On March 16 2022, on a zoom call with weilheimer and the lawyers 
only, jaskowiak said he saw Jane and she liked the food, her room and the 
people. In other words, he is saying jane knew what she liked and wanted. 
 

431. On April 20 2022, Jane composed a letter and I mailed it to weilheimer. 
It said Jane wanted to go home, wanted me to live with her again, wanted a 
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new lawyer, wanted a phone in her room and wanted to come to court to tell 
weilheimer. 
 

432. But in June 2022, weilheimer hired ledakis again to determine if Jane 
could write the letter in another of his “evaluations”. Ledakis claimed in his 
report she could not write it and it was Arthur that told her what to write. 
But, ledakis never asked Jane each of her statements if she wanted each one. 
Why? 
 

433. By jaskowiak saying Jane knew what she liked and wanted, he was 
confirming what Jane had said in her letter to weilheimer.  
 

434. The Mafia’s first paid liar, brandi, started as a monitor in November 
2022. She sat right next to us and listened and took notes. The Mafia refused 
to disclose what her qualifications were to listen, make notes, make quotes, 
etc.  
 

435. In mid December and late December 2022, Jane wrote Arthur several 
letters about what she wanted right next to brandi and brandi said so in her 
reports. She never saw those letters and what was in those letters. Jane 
basically said the same things as she did in her letter to weilheimer in April 
2022. 
 

436. This latest letters by Jane, along with her first letter and jaskowiak 
saying in essence that he said jane knew what she liked and wanted in March 
1 2022 proves Jane has the ability to decide her life, under title 20 section 
5521, contrary to what the Mafia has tried to say only to control her and her 
assets.  
 

437. Weilheimer, jaskowaik and gelsinger (lawyer for blumer) refused to let 
Arthur use a cell phone to record those visits with Jane. Cell phones are free 
and do not lie. Paid “monitors” by the Mafia do lie to keep getting money.  
 



438. The Mafia claimed having a tiny cell phone record Arthurs visits with 
jane to prove what Arthur said or did not say would violate Jane’s rights of 
privacy. 
 

439. But, a 250 pound person and later another person sitting right next to 
us, listening to jane’s and Arthur’s private conversation is not violating both 
of our privacy and the 1st Amendment of the constitution of freedom of 
speech and freedom of expression? Expecially when the monitors are 
interrupting us, taking our pictures, making comments, etc. 
 

440. Weilheimer had refused to tell Arthur and his ex lawyer who brandi is, 
and what her qualifications are to listen, make accurate notes, make 
accurate quotes, continue to listen, etc, for legal proceedings.  
 

441. The same refusal for Arthur to also know the qualifications of the 
Mafia’s latest liar, mary ellen to listen, make notes, make quotes, etc, 
accurately. Only a trained stenographer can do that.  
 

442. The real purpose for brandi was to make lies in her reports to be used 
to reduce Arthur’s visits with his mother to none, just as jaskowiak has 
wanted from the beginning of the petition hearing because Arthur exposed 
ledakis and his “evaluations” as a total fraud and was exposing the Mafia’s 
scam on Jane and certainly many other victims in weilheimer’s court. 
 

443. Weilheimer had refused to tell Arthur who the new monitor “Mary 
ellen” is who was hired after brandi left in about April 2023 and what her 
qualifications are to listen, make accurate notes, make accurate quotes, 
continue to listen, etc. Only a stenographer that type of training for legal 
purposes. 
 

444. Again, the ONLY real purpose of mary ellen by the Mafia is to write lies 
about what Arthur said or did so those fake “reports” will be used, like the 
ones before by brandi, to deny visits by Arthur to see his mother and MOST 
important, to see his Mother’s medical, physical and memory condition.  



 
445. Again, just like with weilheimer, the current judge in late 2023, judge 

Melissa Sterling and the Mafia have refused to let Arthur protect himself 
from those lies by those paid liars (monitors) by using a simple, non intrusive 
cell phone to record the entire meeting with Jane. No need for Arthur or Jane 
to pay (lose) money to a friend of blumers. 
 

446. The Mafia has claimed if a cell phone was used in the room instead of a 
monitor, it would violate jane’s privacy. But what about Jane’s privacy being 
violated by being locked up in the section in solitary confinement for the past 
2 years and always having the staff listen at the door on the phone when 
Mother and I used to do those things? 
 

447. The answer by the Mafia is to ALWAYS deny Arthur his proof that he 
does not “agitate” his mother and never has.  
 

448. Arthur got copies of brandi’s reports and they were always filled with 
lies. Her reports were always hand written scribbles and looked like a child’s 
handwriting. She never referred to Arthur by his name. She always referred 
to him as “adult son”. She never typed or was told to type her reports since 
they are for legal purposes.   
 

449. The new monitor mary ellen also refers to Arthur as “adult son”. No 
reason given. Her notes also scribbled handwriting and are never typed to 
read.  
 

450. Mary ellen constantly interrupts our conversation, sticks the camera in 
our faces to take pictures, etc, trying to provoke a reaction from me to use 
that against me. That is violating both Jane and Arthur’s right to privacy, free 
speech. 
 

451. In the February 2023 meeting, brandi admitted all of the visits were 
loving and happy between Jane and Arthur. So why was the monitor kept 
on? 



 
452.  In about February 2023 during a hearing about visitation by Arthur 
with jane, weilheimer, because of those fake reports by the monitor brandi, 
reduced Arthur’s visits from 3 visits a week to only 2 visits a month with Jane.  
 
453. But, weilheimer praised jsh as a person and eliminated all visit days and 

times for her. Did weilheimer know how jsh tortured and starved Mother for 
2 weeks, then Mother had to be taken to the hospital, unconscious, by 
ambulance, confined to bed for 6 weeks and treated for starvation, had to 
have daily blood tests (42 times), daily needles in the stomach (42 times) to 
prevent blood clots and then at week 5 Mother got covid where she could 
have died. If weilheimer did know, why did she praise jsh? Answer: Because 
jsh is a part of the Mafia.  
 

454. WHY WAS JANE KIDNAPPED BY LOGIE AND JSH? 
 

455. WEILHEIMER NEVER ISSUED ANY COURT ORDER FOR JANE TO BE   
            KIDNAPPED. 

 
456. WHO ORDERED JANE TO BE KIDNAPPED 
 

457.  WHY DIDN’T JASKOWAIK, JANE’S LAWYER, ORDER LOGIE AND JSH TO 
RETURN JANE TO HER HOME? 
 

458.  Blumer got another of her friends to be a monitor after brandi left in 
early 2023. Her name is Mary ellen. Blumer and her lawyers still refuse to tell 
Arthur what her qualifications are to do what brandi did in this serious legal 
matter.  

 
459. Mary ellen’s notes are also hand written scribble and not readable. Her 
reports also leave out many important facts of what was said by Jane and what 
happened during those visits that make Arthur look good. Mary ellen also refers 
to Arthur as “adult son”, just like brandi did. Why? Arthur has a name. 
 



460. About May or so 2023, Arthur ran out of money to pay the liar and had 
to stop seeing his much loved Mother. He could not call her or see her. Any 
letters or cards Arthur send to her are thrown out by the staff or blumer.  
 

461. Arthur did not see Jane for about 4 months. Jane did not know if Arthur 
was alive or dead. Mother did not know if Arthur did not want to see her 
because he does not love her anymore and he is tired of seeing her. Did she 
cry everyday because the son she loves does not care about her anymore?   
 

462. About September 2023, in a hearing with judge sterling, she ordered 
Arthur to see his mother again 2 visits a month with the paid liar (monitor) 
and still NO way for Arthur to prove he did not “agitate” his mother. Arthur 
begged several times for protection for himself, but jaskowaik, gelsinger and 
Sterling said no. 
 

463. Fenstermacher has totally failed to be a guardian of estate for Jane. He 
has refused to save her any money by taking her out of her $90,000 a year 
pig pen to back home where the court accepted costs of her home is only 
$16,500 a year.  
 

464. Fenstermacher has refused to fire pam blumers lawyers (including her 
husband bill) and the “care manager” klock. Klock has a well known history of 
stealing and over drugging her clients. Those people were NEVER approved 
by the court. Any expenses incurred by pam blumer, as part of her business, 
are paid from the profits of her business, NOT billed to Jane.  
 

465. Fenstermacher has REFUSED to obey the law pertaining to guardians 
and guardianships: Title 20, section 5521. 
 

466. Fenstermacher has REFUSED to follow Pennsylvania law that demands 
the LEAST restrictive conditions for a victim BEFORE being put under 
guardianship.  
 



467. Fenstermacher knows Jane has a large, beautiful, fully paid for house to 
go home to, loved possessions of 98 years and a son, Arthur, who loves her 
and has been totally dedicated to her health, happiness and wellbeing since 
this guardianship scam was started on her by her estranged daughter, jsh, 
and continued by the Mafia only for financial gain at Jane’s expense. 
 

468. Jane was and still is jaskowaik’s client as of March 1 2024. Jaskowaik is 
obligated by the PA Rules of Conduct for lawyers for the conduct of a lawyer 
to keep his client informed of all legal proceedings, do what his client wants 
and according to the law of Title 20, Section 5521. To this day of March 1 
2024, since August 25 2021 when Jane was kidnapped from her home by 
Jane’s estranged daughter jsh and first guardian logie, to the best of Arthur’s 
knowledge, jaskowiak has only seen and talked to Jane twice, on March 1 
2022 and early 2023. 
 

469. In April 20 2022, Mother wrote a letter to weilheimer and said she wanted to 
go home, wanted a new lawyer, wanted to come to court to tell weilheimer and 
she wanted me to live with her again. 

 
470. In May 2022, jaskowiak said in a conference call with weilheimer and the 

lawyers. He said he saw Jane, she said she liked the food, the room and the 
people.  

 
471. In June 2022, weilheimer told ledakis to do another “evaluation” of Jane to 

determine if she wrote the letter. Ledakis claimed I put mother up to it. But, a 
month earlier, jaskowiak had said that Mother knew what she liked and wanted 
in his meeting with him. 

 
472. Because of Arthur’s news website  www.protectmyparents.us was exposing 

the Mafia’s scam on Jane, jaskowaik had filed a contempt of court charge against 
Arthur. In December 2021, Arthur, pro se, was found guilty and kept in prison for 
10 days for contempt of court until that 28 page news narrative exposing the 
scam on Jane about guardianship corruption was taken down by a computer 
specialist. Weilheimer and jaskowaik clearly violated Arthur’s constitutional 
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rights of free speech and freedom of the press. Jaskowaik and weilheimer uses 
the court as a weapon and as their private money making machine. 

 
473. Again, in December 2022, after Arthur had revised that same news  

                  narrative and only used vague names for Jane, jsh and himself, jaskowiak  
                  filed another fake contempt of court charge against Arthur because  
               Arthur only had a link in his revised narrative exposing the guardianship  
             scam on his Mother on his news website to the deleted website that had  
                been archived by Amazon in their Wayback Machine.  
 

474. Weilheimer claimed a link was the same as having the information in 
my news website. 

 
475. Weilheimer forced Arthur to contact Amazon and tell them to delete Arthur’s 

entire, archived news website, including the revised news narrative exposing 
the guardianship scam on his Mother. Arthur did so, but again weilheimer still 
put Arthur in prison for 7 days where he could have been raped and/or 
murdered.  

 
476. Weilheimer again approved another $5,000 to jaskowaik for his “time” 

to create his fake contempt charge. Again, weilheimer and jaskowaik violated 
Arthur’s constitutional rights of freedom of speech and freedom of the press. 

 
477. If Arthur had been murdered in prison or dies at any time, there would 

be no one to continue to expose the guardianship scam on his Mother and 
continue to protect her from the barbaric and inhumane treatment by the 
Mafia. Plus, trying to protect all of the other victims past, present and future 
by the Mafia. 
 

478. Again, jaskowaik never asked and never informed Jane, his client, what   
                she wanted , again violating the PA Rules of Conduct for a lawyer,  
                violating Title 20 Section 5521 and again violating Arthur’s constitutional  
               right of free speech and freedom of the press. Arthur was exposing many   
                crimes by the Mafia. 



 
479. The fact is, in a 3 hour seminar in October 2019 about guardianship, 

jaskowaik was on a panel and he bragged that he uses contempt charges to 
get his way, make money and put people into prison. Jaskowiak bragged 
prison is “3 hots, a cot and Bubba”. Bubba is the nickname for a fat, black 
man. Jaskowiak was making a sick joke about men being raped in prison. Was 
that what jaskowiak wanted for me when he put me into prison twice: rape 
and maybe murdered.  
 

480. By jaskowaik filing fake contempt charges on people, jaskowaik knows he will 
either always get his way during a trial with a corrupt judge and he will be 
making about $5,000 for filing contempt of court charges on people.  

 
481.  Jaskowiak knows he is using the court both as a weapon (which is not 

allowed) and using the court as his own private ATM machine, also not allowed.  
 

482. Jane had no problems or issues (medically, mentally, physically, 
financially, emotionally) of any kind when her estranged daughter, jsh 
(Arthur’s then 70 year old sister), filed her fake petition for guardianship on 
Jane on May 18 2021, 2 days after Jane’s 96th birthday to get sole control of 
Jane’s money and of Jane herself which she later admitted in court that is 
what she wanted to do. 
 

483. NO place in her petition, did jsh name one example, of any category, 
where Jane needed any guardian. Jsh did spend much effort to insult and lie 
about Arthur, a (then 67 year old) brother she never had any contact with or 
involvement with in his life. Jsh knew Arthur was extremely close to Jane and 
would not allow such a guardianship scam to be put on his Mother if he was 
told about it ahead of time.  
 

484. Jsh had told ledakis (weilheimer’s picked psychologist for Jane’s various 
“evaluations”) in a meeting before the petition hearing for incapacitation 
that Jane and Arthur had a “romantic campaign”. But, ledakis never asked 
her what she meant by such a serious accusation.  



 
485. In court, during the petition hearing in July 2021, Arthur asked jsh what 

she meant by that statement. jsh claimed the “romantic campaign” was 
simply jsh thought Jane had too many pictures of Arthur and jane in the 
house and jsh thought that was “creepy”.  
 

448.During the hearing, jsh claimed 4 different people, close to Jane and Arthur,  
          had made serious accusations against Arthur.  
 

449.After Day 1 of the petition hearing, Arthur contacted those 4 people. All 
claimed jsh was lying about what jsh had said. 

 
450.At Day 2 of the petition hearing, Arthur had the phone numbers of those 

people and told weilheimer that jsh had lied (perjured herself) . Weilheimer 
claimed jsh’s testimony was over and weilheimer refused to contact those 
people to verify jsh had lied 4 times. Why? Because jsh was part of the 
Mafia. 

 
451.Before she filed her petition, Jsh had tried other attempts to take control of 

Jane’s money and put Jane into a nursing home for years after AH Jr died, 
but Arthur III always stopped them. Current guardian of estate, 
fenstermacher, worked with jsh on those attempts and still is a part of this 
current guardianship fraud that Arthur is still trying to stop. Fenstermacher 
has been Jane and Arthur Jr’s trust lawyer for the past 21 years and also 
Arthur III’s trust lawyer for about 25 years.  

 
452. After AH Jr (husband of Jane, father of Arthur, jsh) died in 2013 in a nursing 

home, jsh began a plan of contacting Jane’s various, professional people 
(doctor’s, CPA, investment people, friends, etc) and telling them Mother 
was basically out of her mind. Jsh wanted to build a case of taking over 
Mother’s life, especially her money and her house.  

 



453.Because of jsh’s emails and phone calls to them about Jane, the company 
that handled Jane and Arthur Jr’s investments for 21 years, Raymond James 
(RJ) had sent jsh’s emails condemning Jane to their Florida legal 
department.  

 
454. About a year before jsh filed her fake petition on Jane, RJ put a very low 

limit of how much Jane could write a check for or withdrawl. RJ based their 
decision only on what jsh had told mother’s investment managers of 21 
years.  

 
455.Because of fenstermacher’s efforts to help jsh to take money from Mother 

without Jane’s knowledge or permission, a previous attempt by jsh (with 
fenstermacher) to help jsh to get total control of all of Jane’s valuable 
assets, several attempts by jsh, with fenstermacher, to get Jane to pay for 
various bills of jsh without Jane’s knowledge or Jane’s permission and a 
major report by a large law firm that found many mistakes in 
fenstermacher’s documents, Jane fired fenstermacher about a year before 
jsh filed her petition.  

 
456. Fenstermacher helped jsh get a guardianship on Jane. Jsh’s current 

lawyer, camp, is down the hall from fenstermacher’s former office. 
Fenstermacher had changed location about mid 2023. 

 
457. In about May 2020, fenstermacher had lied to Jane in a letter when he told 

Jane Arthur had lied to her (Jane) when Arthur told Jane jsh wanted to sell 
Jane’s house, junk Jane’s loved possessions and put Jane into a nursing 
home. Fenstermacher told Jane in that letter, jsh could not do that.  

 
458.But, fenstermacher lied to Jane in that letter. Fenstermacher told jsh she 

could do that with a guardianship petition. Fenstermacher told jsh to go to 
the law firm down the hall from his office who do guardianships.  

 
459.Fenstermacher was appointed to be guardian of Jane as guardian of estate 

to Jane in May 2022 by weilheimer. 



 
460.Fenstermacher signed off to have Arthur evicted from Jane’s house at 

about December 2022, where Arthur had lived with Jane for about 1.5 
years (at Jane’s request) since about January 2020. Jane had made it clear 
in writing and verbally to anyone asking, she wanted Arthur to live at her 
house whether she lived there or not for free.  

 
461. Ledakis had said in a early “evaluation” of Jane that she had said she 

wanted Arthur to live in and get the house after she died. 
 

462. Fenstermacher admitted in a court hearing, about January 2023, he had 
not seen or talked to Jane for about 2.5 years. Fenstermacher violated Title 20, 
Section 5521 and the PA Rules of Conduct for lawyers by not asking what his 
client wants and not doing what his client wants.   

 
463.  Fenstermacher wanted Arthur evicted from Jane’s house so it could be  

                sold to add more money for the Mafia to spend.  
 

464.    Weilheimer had Arthur evicted on August 25 2023. 
 

465. Weilheimer stated in a court order Fenstermacher and jaskowiak were to 
meet Arthur at Jane’s house to get the keys from Arthur and to verify no 
damage had been done by Arthur or any property taken by Arthur on that 
day of eviction of Arthur. Weilheimer said if Arthur did any damage or took 
anything from jane’s house, Arthur would pay for it out of his inheritance.  

 
466. Fenstermacher told Arthur and his ex lawyer in a meeting in Arthur’s ex-

lawyers office in August 2022 if Arthur moved out, he would give Arthur 
money to live and tell any landlord the rent would be paid by Arthur’s 
trust. Fenstermacher lied totally on both of those promises. 

 
467. Despite many emails from Arthur to fenstermacher and jaskowiak for the 

day and time to meet to do so before August 25 2023, neither of them ever 
replied before that or ever showed up that day.  Arthur left the house and 



took many photos to prove nothing was taken and no damage was ever 
done. 

 
468.Since January 2013 when Arthur Jr died, Jane has given each child $14,000 

a year in gift money instead of presents. In 2021 and 2022, fenstermacher 
did that for Jane.  

 
469.Weilheimer’s order for eviction also said that fenstermacher would 

“discuss” with Arthur getting money from Jane’s estate to help Arthur 
live. 

 
470.Fenstermacher never discusses any financial arrangements with Arthur. 

In late 2023, fenstermacher claimed Arthur would not get his gift money 
because Arthur wasted Jane’s money because Arthur was causing so 
many legal bills that fenstermacher could not spare the money of jane’s.  

 
471.The fact is, except for blumer, fenstermacher and jaskowiak, NOBODY 

else was to be paid, including klock, monitors and blumers lawers. Those 
were all business expenses on pam blumer. 

 
472. Since about July 2023, fenstermacher has refused to give Arthur his yearly 
gift money from Jane and has refused to respond to any of Arthur’s emails for 
that money forcing Arthur to live in his small car since being evicted on August 25 
2023.  

 
473. Again, fenstermacher is refusing to do what Jane wants or even asking her as 

a lawyer and again violating Title 20, Section 5521 and the Pennsylvania 
Rules of Conduct for a lawyer. 
 

474.Fenstermacher is acting NOT as a lawyer, but only as a childish brat for being 
fired by Jane for his and jsh’s acts against Jane. Something he caused by what 
he was doing against his client.  
 



475. Jane also had fired fenstermacher because a large law firm in 
Souderton had found many mistakes with fenstermacher’s various documents for 
Jane about a year before jsh had filed her petition. 

 
476. Jane was easily living on her late husband’s (AH, jr) social security and 
just a very small amount of interest from his many investments of 60 years as a 
insurance broker. Those investments were valued at about $2 million as of 
about 2019.  

 
477. Jane was living in a huge 3 bedroom, 3 bath house, in a private gated 
community that was built new for Jane and husband 21 years earlier. There 
was never any mortgage on it (currently valued at about $500,000) or any of 
the other 3 homes they had built from the ground up during their very long 
marriage.  

 
478.Jsh filed her petition on May 18, just 2 days after Jane’s 96 birthday. Jsh 

admitted in court during the petition hearing she never discussed such a life 
changing situation with Jane or her brother Arthur because jsh said at the 
hearing, she did not think the matter for guardianship was that important 
to discuss with her Mother. 

 
479. At the petition hearing, jaskowiak, lawyer for Jane appointed by judge 

weilheimer, refused to bring Jane into court to testify for herself, refused to 
bring in any of the professionals (doctors, investment people, CPA) or others in 
Jane’s life to testify Jane did not have any problems where she needed to have 
guardians. Jaskowiak deliberately did not do his job of being a lawyer for his 
client because he WANTED Jane to be guardianized for the Mafia for Jane’s 
money, her possessions and her house for themselves as part of this 
guardianship scam.  

 
480. There was never any medical doctor, that did any type of IME 

(Independent Medical Evaluation) on Jane that is required in Pennsylvania. 
Only a self-promoting psychologist (ledakis) who only did a brief 2 hour 
meeting with Jane. No proof of any evaluation, of any type was ever provided 



by ledakis and no proof that his “report” of his “evalutions” only pertained to 
Jane and not of many other victims by simply cut and pasting one name for 
another. 

 
481.  Under Pennsylvania law, it is required that the LEAST restrictive way 

before guardianship is required for a person deemed incapacitated. That 
was NEVER followed by the Mafia only for their own financial gain.  

 
482. Arthur had sent jaskowiak a 2 page letter before the petition hearing 

telling him what needed to be done to protect Jane from guardianship. He 
needed Jane’s professionals and other people that dealt with Jane on a 
regular basis to be in court to defend Jane because those people knew Jane 
did not do anything to need guardians. 

 
483.  Jaskowaik completely ignored Arthur’s letter. Jaskowaik WANTED Jane to 

be guardianized for the Mafia for Jane’s money and house. After the 
petition hearing, Arthur sent jaskowiak another 2 page letter condemning 
jaskowiak for letting Mother get screwed. 

 
484. At the beginning of the petition hearing, the original limit for ledakis to judge 

Jane’s incapacitation was only back to December 2020. But, camp, jsh’s lawyer 
told weilheimer she wanted the back date to be January 2020. That was done 
for jsh because Jane made some minor and specific changes in her will in 
March 2020 that gave Arthur a little bit more because of Arthur’s help to Jane 
for years after Jane’s husband had died and also because of Arthur and Jane’s 
very close bond.  

 
485.Weilheimer agreed to backdate the “evaluation” by ledakis to January 2020 a 

full year earlier than planned only to help jsh because she was a part of the 
Mafia to help them get Jane’s assets.  
 

486. Ledakis claimed he could “go back in time” with his “evaluation” and claimed 
Jane did not know what she was doing when she made those changes 1.5 years 
earlier because of Jane’s supposed (never proven with any examples) case of 



dementia. But, ledakis said at the end of his first “evaluation” (if he ever did one) 
that his conclusion was only his opinion.  

 
487. Ledakis and the Mafia claimed (with no evidence) Arthur had “undue 

influence” on Jane because she gave a little more to Arthur in her Will. But, they 
ignored how spoiled jsh was by her parents growing up that Arthur never got, 
including private school for 13 years, 4 years of college paid for, free use of cars, 
3 month trip to Europe after college, etc.  

 
488. Ever since middle of 2022, ledakis refuses to respond to any of Arthur’s 

emails about his lack of accuracy and that the Mafia never took hi so-called 
“expert” advice and let Mother stay at home. 

 
489. About 2015, Jane bought jsh a almost new car. Arthur NEVER asked his 

Mother for any type of financial gifts, cars, etc. 
 

490. Ledakis admitted in court that he had no independent proof that his 
“evaluation” consisting of the various tests he downloaded off of the internet  
had any proven accuracy. His “evaluation” was only the several unproven 
paper and pencil type tests from the internet that he liked to use.  

 
491. Because ledakis never audio or video recorded any of his “evaluations” 

there is no proof that he ever gave one to Jane, no proof of what Jane said or did 
not say, how she said something or did not say something and no proof that 
ledakis’s report of Jane even pertained to Jane and not 100 or 1,000 other 
people using a simple cut and paste of one name for another. Ledakis was 
charging about $4-5 thousand per his “evaluation” 

 
492. Ledakis was rehired many times by the Mafia because he would say what 

they wanted pertaining to Jane’s ongoing “condition” that she had to stay in 
that nursing home and could not go home because the Mafia wanted to sell 
Jane’s house to get the money for themselves and keep her under their total 
control, like a mouse in a cage. 
 



493. Psychologists and psychiatrists are called “whores of the court” because they 
will sell their titles of “expertise” in court by saying what one side pays them 
to say.  
 

494.  Because Arthur exposed ledakis as a fraud, with his fake “evaluations”, in 
every one of his reports, after ledakis’s first report and Arthur totally discredited 
ledakis at the petition hearing, ledakis constantly attacks Arthur in all of his later 
“evaluations” with lies to make Arthur look bad for the Mafia’s benefit. 

 
495. Corruption in the Orphans Court in Norristown has been known for a very 

long time. For 20 years, on Facebook, there is a huge section about it called 
Shenanigans in the Montgomery County Court. 
 

496. For about 12 years, there has been a weekly, worldwide, radio show about 
guardianship corruption, including Pennsylvania. Arthur has been a cohost of 
that show for 2 years and talking about the scam on his Mother. 

 
497.  The guardianship scam starts usually by a family member or second   

                   spouse who wants their money now from their spouse, parents or  
                  grandparents, instead of waiting till they die. Guardianships are usually  
                 done only on people with a lot of money and a house.  

 
498. When a corrupt judge sees the petition for guardianship by a family  
              member, they take that case if that potential victim has a lot of money  
                 and a house. The corrupt judge hires a corrupt lawyer  
              for the victim who the judge knows will do what is necessary to get the  
                person in their control. The corrupt lawyer tells the person his services  
                are paid for and there is no need for the family to hire any lawyer.  

 
499.The corrupt judge will hire a corrupt psychologist who will always say    
     that person is “100% incapacitated” using fake, made up “tests” that have  

            no independent proof of accuracy. The corrupt judge will then assign  
           corrupt guardians (person and/or estate) who they know will kick back  
           money to the others in the Racket. The various guardians will hire their   



             own lawyers and friends who charge the victim money who then kick  
             back some of that money to others in the racket. 
 

500. The guardians take total ownership of the victim and if any family  
        members interfere or try to stop the poor treatment of their loved one  
        or try to stop the looting of the victim, the guardian will usually forbid  
       visits with the victim by making up lies about them. This is called   
      “demonizing” by the families who have been punished this way. This  
         includes denying visits with parents or husbands and wives forever.  
 
501.The corrupt judge will always back up the guardians, their lawyers and 

allow payment of their fake invoices. 
 
502. The corrupt guardian of estate will sell the victims house to a   

         friend at a extremely low price and then resell it at its full value.  
        The profit is kept by the Mafia. The family and the victim never  
        know it was resold at full value and the Mafia kept the profit. The  
          victim is put in a low rated nursing home by the guardians, dies broke  

              and becomes a vegetable by over drugging.  
 

503. There are NO limits as to how many “slaves” a guardian can own. Some  
         have 10, 20 or more. Some have hundreds of victims as their “bank  

              accounts”. Jane’s guardian of person, pam blumer, says she has  
             10 victims. How can one person take care of the needs of 10 elderly  
             victims? Blumer said in court she only sees Jane only once a month for a  
             few minutes.  
 
504. In a hearing in about February 2023, pam blumer said she has had 70 

clients total during her business of guardianship of about 12 years. 
 

505. Did she always hire her husband as her lawyer and he hired some of the 
lawyers in his firm on every client she had? That adds up to many millions 
of dollars that blumer charged her victims when she never had permission 
or the right to do so if she was only guardian of person. 



 
506. If blumer was also guardian of estate, how many tens of millions of dollars 

did the blumer/barley Snyder gang misuse for their financial benefit?. 
 

507. After Jane was falsely guardianized on August 11 2021, first guardian of  
               person and estate logie had told Arthur to have Jane at her house on  
             August 25 2021. Logie had told Arthur to have Jane at her house  

               because he had a “care manager”, deb klock, to meet Jane.  
 

508. That was a total lie. Logie had 2 local police there to hold 
               Arthur on the porch while he and jsh went inside. Jsh dragged  

              Jane out of the back door to jsh’s car. Arthur heard Jane kept yelling  
               and crying that she did not want to go with jsh. Logie had Jane’s like  
              new car towed away and later sold at a extremely low price. Logie  
             never asked Jane if Arthur could have the car. 

 
509.Jane was held prisoner at jsh’s house by jsh and logie, as part of the    

Mafia’s “Plan”. The word “plan” was in logies notes. He shows all the 
people involved with it, including jsh. 

 
510. Jane was not allowed to call Arthur or see Arthur.  Jsh  

                  sent Arthur a threatening email that night and told  
                  Arthur she would call the police and have him arrested if he called Jane  
                   or came to see Jane at jsh’s house. Jsh refused to let Jane leave. 
 

511. Logie had hired klock to be Jane’s “care manager”. Klock has a well    
         known history of stealing and over drugging her victims. Why did logie  
         hire klock? He was the guardian of person. Within a week of being   
          hired, logie hired lawyer Zabowski as his lawyer and billed Jane for it. 
 

512. At about 2 weeks as a prisoner of jsh, Jane had to be rushed to a  
               hospital, by ambulance, unconscious, confined to bed for 6 weeks and  
             treated for starvation because of jsh’s barbaric and inhumane treatment  
              to Jane. At about week 5, Jane got covid where she could have died. 



 
513.  Jsh has proven in court and during Mother’s solitary confinement at 
jsh’s house for two weeks of torture which put Jane into the hospital for six 
weeks and jsh’s treatment of Jane at Manatawny Manor, that jsh is clearly 
mentally unbalanced, actually dangerous to Jane’s health and life. Jsh has 
such hate for her Mother and her brother that jsh only visits jane a very short 
time once or twice a month. As often as possible, jsh always blamed Arthur 
for not seeing her mother.  

 
514.     On a regular basis, jsh always stays connected and goes along with the 

barbaric and inhumane treatment of Jane by the guardians, lawyers and care 
manager, all people directly involved in the scam on Jane.  

 
515. Jsh refuses to allow Mother to go home where Mother can easily live happy 

healthy and much cheaper in mother’s house and with her loved possessions. 
 

516.  Jsh has also refused to let Jane live in a much bigger, much nicer and much   
           cheaper place where Jane could have nicer people to be with and have some  
            of her furniture and possessions. No reason given by jsh. 

 
517. Jsh has refused to stop the massive loss of money to Jane, which when Jane  
           dies, 50% of that money wasted would have been jsh’s inheritance. 

 
518. There was never much love by jsh to her Mother. In fact, jsh has 

basically hated Jane all of her life. Jsh was a very spoiled child by her 
father and she was always “daddy’s little girl”. Jsh had paid private 
school for 13 years, paid college for 4 years, free cars to use, high level 
references by her father for jobs, free 3 month vacation in Europe, many 
money gifts by her father, $100,000 “loan” (1.5% interest) by her 
parents about a year before the father died to buy her current home, 
$25,000 forgiveness of that loan by Jane after her husband died a year 
later and a almost new car that my Mother bought jsh about 6 years ago 
because of jsh’s nagging to her Mother. 

 



519. Before jsh filed the petition, she never discussed the idea of it with  
                either her Mother or her brother, someone else jsh has always hated for  
                unknown reasons.   
 

520. Jsh filed the petition with the help of current guardian of estate, Ronald 
Fenstermacher and trust lawyer for Mother for about 21 years. 
Fenstermacher,  also never discussed the petition with his client Jane, even 
after it was filed a clear violation of lawyer ethics and Rules of Conduct for 
lawyers in Pennsylvania. 

 
521.Jsh and Fenstermacher had schemed together several times before to  

             take advantage financially of Mother behind Mother’s back and son Arthur.  
             Arthur stopped those potential thefts of Mother’s money.  

 
522.The guardianship petition by jsh was filled with many lies against Jane and 

Arthur to make jsh look better than everybody. 
 

523. Jsh never gave one example in her petition of what Mother did or did not 
do that she needed to have a guardian. 

 
524. Jsh, after her father died, started to contact all of Jane’s doctors and other 

people Mother dealt with and told them lies about Mother to make people 
think Mother was crazy for years after her father died. Jsh was setting 
Mother up to take control of Mother and to convince the people mother 
dealt with Mother was crazy and jsh HAD to be in control of Mother and her 
assets.  

 
525. Actions by jsh have proved how much jsh hates her Mother and just wants 

her to die so jsh can get her inheritance. 
 

526.  Because of jsh filing her petition, Jane became a victim of a nationwide scam   
            of guardianship corruption. 
 

527.        On October 18, 2021, at week 6 in the hospital, after Jane got over covid,        



         logie dumped Jane into a very low rated nursing home, Manatawny  
        Manor, in Pottstown. That place had just opened up after many months  
          long covid shutdown.  

 
528. About 39% of the people that die from covid, die in nursing homes. 

 
529. Since October 18 2021, Jane has been forced to live in a tiny room, with torn 

and tattered bedspreads, urine stained sheets and towels, locked in a small 
section, in basically solitary confinement, in a sensory deprived environment, 
under very strict prison like restrictions by first logie than later by pam blumer 
(current guardian of person of Jane) for no reason. 

 
530. Since October 18 2021, weilheimer, jsh, logie, klock, pam blumer, jaskowiak, 

fenstermacher, of the Mafia, refused Jane to be allowed into the outside 
world, to return to Jane’s home, even for visits, to see her much loved 
possessions or to see her regular doctors. Jane is almost 99 years old (may 16). 
Those loved possessions, including valuable antiques and oriental rugs, will 
soon be trashed because the Mafia is selling Jane’s home to add more money 
to their “pot”.  

 
531. There was NO reason for Jane to be guardianized. All of Jane’s monthly bills 

were paid by Autopay, Jane made and kept all of her medical appointments, 
all taxes were paid on time and in full, no bounced checks or checks made to 
strange people or for bizzare amounts, Jane had a housekeeper only once a 
month because Jane and Arthur did the various housekeeping chores. Jane 
was still driving her car safely at 96, no tickets or accidents for the past 65 
years. Her primary doctor never said Jane should stop driving because Jane 
was a extremely safe driver. Jane went to her same weekly hairdresser 
(Natalee) for 16 years. Arthur made Jane’s sure car repairs and house repairs 
were done. Jane did not use a cane or walker, no dentures, no diapers, no 
hearing aid, only a very small dosage pill daily for cholestoral. Her primary 
doctor of 21 years saw Jane at least 4 times a year. Jane saw her dentist 2 
times a year. Jane was in excellent physical and mental health.  



 

532.After Jane’s husband died in January 2013, Arthur saw Jane every day for 
dinner and he spent about 6 hours each day with Jane. Jane was always 
cooking dinner and Arthur would wash the dishes. Arthur saw Jane had no 
problems or issues that would require any type extra care by outsiders, or 
guardians, either of person or for financial management. In fact, the same 2 
men managed Jane and Arthur Jr investments for about 21 years, still do so 
today. 

 
533.If Jane ever did need any extra help for bathing, toilet or other medical 

needs, Jane and Arthur III had decided that home would always be the best 
place for Jane. Any nurse or aides would have Arthur Jr’s former bedroom 
and bathroom to use and stay in overnight if needed. Jane would be a lot 
healthier and happier in her much loved home of 21 years and with her 
loved possessions she has had all of her life. 

 
 
534. Arthur was evicted from Jane’s house, located at 26 Chancery Ct,  

         Souderton, Pennsylvania, by Fenstermacher and the Mafia on August 25     
           2023 against Jane’s expressed wants and wishes that she had made clear in  
            writing and verbally before and after Jane was dumped into the “prison” of  
             manatawny manor. Weilheimer ordered Arthur NOT to tell Jane he was  
            evicted, her house will be sold and her much loved possessions will be  
           junked.  The Racket wants their scam kept as private as possible, even  
           though Title 20 section 5521 says the person of guardianship is basically the  
            boss.  
 

535. Weilheimer ordered Arthur not to tell Jane he was evicted, not to tell her 
he was in prison, not to tell Jane anything about Jane’s house, not to tell 
her about any court proceedings, not to mention to Jane about going 
home, not to show her any pictures of her house and other “don’ts. 
Weilheimer is trying to REPROGRAM Mother to think her life has only been 
there in her pig pen. Sick bitch! 



 
536. Will fenstermacher lie to his own client of 21 years, Jane, and NOT tell her 

everything she has ever loved for 99 years is in a landfill? Does 
fenstermacher consider THAT is a part of being a guardian?  

 
537. Arthur resided with Jane for almost 2 years before the petition was filed 

and had resided in Jane’s house for 2 years after Jane was kidnapped from 
her home by her estranged daughter, jsh, and Jane’s original guardian of 
Person and Estate, logie. 

 
538. Arthur had sent fenstermacher and jaskowiak many emails as to when 
they would be there to get the keys to Jane’s house, as per instructions by 
weilheimer. Weilheimer had also said Arthur would pay for any damages he 
caused to the house. Arthur planned to videotape a walk through with either 
fenstermacher or jaskowaik to prove he never did any damage. They never 
showed up for the keys. Arthur had simply left on August 25 as he had been 
told.  

 
539. Jane made it clear to Arthur that she wanted him to have the house and 

stay in the house, even if she was not staying there. In a hearing, about May 
2022, the court accepted price of operating costs for the house was $16,500. 
Arthur had agreed to pay for that from his yearly gift money from his 
Mother. The Mafia refused Arthur’s offer because they wanted the house to 
sell and its possessions for themselves or junked. The Racket will never tell 
Jane that Arthur is now living in his car because of them and her house will 
be sold to add more money to their “pot”. 
 

540. Jane has no room in her “prison cell” for anything of her life to enjoy 
every day, not even a table to put things on. Arthur has contacted the 
director, Kessler, jaskowiak, pam blumer and blumer’s lawyer, gelsinger, 
many times for a table, but they refuse to reply. The Mafia only wants Jane to 
exist so they can continue to scam her of her money until Jane dies or she has 
no more money for her tiny jail cell that the Mafia demand she stay in until 
she dies. 



 
541.  If Jane’s money is totally stolen by the Mafia, then they will drop her as 

          those vultures do to all of their victims after they steal it all. Medicaid then  
         pays for the room. But, Jane will only get an “allowance” of $45 a month to  
         buy items she wants, like soda, crackers, etc. Since Arthur is broke and living  
          in his car, he cannot help Jane get into a nicer and better place to live. 

 
542.  Because he had to move out, Arthur had been asking fenstermacher, since 

about May 2023 in emails, that he needed Jane’s gift money to live and pay 
for a apartment. Fenstermacher refuses to reply to Arthur’s emails.  
 

543. Fenstermacher told Arthur in about spring that if he found a place to live, he 
(fenstermacher) would call the landlord and tell them Arthur has the money 
to pay the rent. Fenstermacher NEVER called those people back so now 
Arthur has only his car to live in during the cold winter and can only eat cold 
sandwiches, not hot meals if he had a place to live. 
 

544.  In a hearing, about February 2023, Fenstermacher had signed off to evict 
Arthur and to sell the house against Jane’s wants and wishes. He was asked 
when was the last time he saw or talked to Jane and he replied about 2.5 
years ago. He had been Jane’s Guardian of Estate since May 2022. 
Fenstermacher clearly violated Pennsylvania’s Rules of Conduct for lawyers 
by not asking and discussing what his client wants and also Title 20, Section 
5521. 

 

545.Jane Herring was adjudicated by the Orphans Court of Montgomery County 
to be incapacitated on August 11, 2021 based on so-called “evaluations” by 
psychologist, george ledakis, hand picked by weilheimer and jaskowaik.  

 
546. Arthur got ledakis to admit in court at the petition hearing in July 2021, he 

(ledakis) had no proof that any parts of his “evaluation” had any  
independent proof of accuracy and ledakis never audio or videotaped any 
of his “evaluations” with Jane or anyone else to prove what she said, how 



she said or did something in ledakis’s “tests” he claimed he gave Jane to 
determine incapacitation. The fact was, ledakis has no proof if he even did 
any of his “evaluations” with Jane since he refused to let me be there 
during them or audio or video taped them. 

 

547. In addition, because ledakis admitted he never audio or video recorded  
                his claimed “evaluations” with Jane, none of ledakis’s reports of them  
              can even be claimed they pertain to Jane and not 100 or 1,000 other  
               people. Ledakis’s numbers as per Jane’s degree of incapacitation that  
                ledakis claims she is “100%” do not add up at all to 100%. His NUMBERS  
                come closer to only more 50% incapacitated, even if THEY were accurate.   
 

548.  How can ledakis claim Jane was “100% incapacitated” when she was still 
driving her car safely, no need for any extra services (which he did say in his 
report), no bounced or bizaar checks written to strangers, checks, no ignored 
health problems, no tax problems, all monthly bills were auto paid, no 
unpaid credit cards, etc. Jane did not need any guardians. 
 
 

549. On August 25 2021, Jane (age 96) was kidnapped (taken away, by force, 
against her will, for monetary gain) by being deceived by jsh and logie. The 
kidnapping was part of the “Plan” (logie’s word) by various people in the 
Mafia assigned to Jane as a guardianship scam to steal Jane’s money and her 
house. 

 

550. Weilheimer put extremely restrictive visit days and time on Arthur after 
Jane had to be put in the hospital because of jsh’s starvation and torture of 
Jane by jsh at jsh’s house for 2 weeks. About September 2021,  Weilheimer 
limited visits to only 3 days a week and for only one hour per visit. No 
reason ever given by weilheimer.  

 



551. Jane was 96 at that time. Weilheimer refused to change those days and 
times until February 2023 when she removed ALL visits and times to jsh 
because weilheimer said jsh was a nice person, but claimed Arthur had a 
psychological problem. BUT, weilheimer eventually REDUCED Arthur’s days 
of visits to only 2 days a month based on the never named staff, jaskowiak 
and gelsinger lies about Arthur “agitating” his mother. Arthur still had to 
pay the Mafia’s liars (monitors) 

 
552.Even when the guardians were saying all those lies about Arthur “agitating” 

mother at the pig pen, they never brought in any of the people they 
claimed told them, never any of their reports stating such and never 
brought in the 2 directors into court to testify. Their accusations are only 
here say. 

 
553. Plus, weilheimer demanded Arthur still pay blumer’s paid liars $75 to sit 

there and write lies in their reports to be used later to ban Arthur from ever 
seeing his Mother again. Is THAT the Mafia’s idea of “guardianship”? NOT 
according to PA Title 20, Section 5521. 

 
554. Despite the conclusion of the court’s own hand picked expert, ledakis, 
that said Jane could stay at home and since Arthur had been living there and 
everything was fine. Someone ordered the kidnapping of Jane on August 25 
2021 as part of the “Plan”. Who did? No court order by weilheimer was ever 
issued. 
 

555.Despite Pennsylvania law Title 20, Section 5521, that says the “incapacitated” 
Person is supposed to have their wants and wishes fulfilled by the guardian 
(person and/or estate), the victim is supposed to live in the least restricted 
way possible in Pennsylvania, instead of guardianship and the family is 
supposed to be totally involved in all decisions in the life, health, welfare and 
happiness of that victim.  
 



556. The ADA (Americans with Disabilities Act) said a person with a memory 
problem is classified as disabled and is entitled to all of the rights under ADA. 
None of that was ever done with the Mafia. 
 

557. The Olmsted Act said that a person with a disability cannot be warehoused 
and must be integrated into society as much as possible. The Mafia continues 
to refuse to let Mother live at home as she was.  
 

558. NONE of those instructions in that statute and laws have ever been carried 
out by any of Jane’s guardians, their lawyers, “care manager” klock, 
fenstermacher (guardian of estate), jsh and especially by Jaskowiak, court 
assigned lawyer for Jane.  
 

559. Jaskowiak’s job as Jane’s lawyer is to protect and defend Jane. Jaskowiak 
never did and is only concerned about his own financial welfare .  
 

560. To Arthur’s knowledge, jaskowaik has only seen/talked to Jane twice since          
           Jane was taken prisoner by jsh and logie on August 25 2021. No reason      
           given. With no phone in her room, Jane cannot even call her lawyer  
           jaskowiak. The Mafia does not want to be bothered. 

 
561.To this day, despite many requests by Arthur to Jane’s first court assigned 

guardian, logie, court assigned lawyer jaskowiak, jhs’s lawyer, camp, and to 
the court as to who ordered Jane to be kidnapped as part of the “Plan” and to 
begin stealing Jane’s money, take Jane’s much loved possessions and sell her 
expensive house for their own profit, NONE of those people have ever replied 
as to who ordered Jane to be kidnapped. 

 
562. There was no court order by weilheimer ever seen by Arthur or any of   

               his previous lawyers to kidnap Jane from her house. 
 

563.After Jane was kidnapped, (Wednesday August 25) Jane was forced to stay, 
as a prisoner, at jsh’s house. Jsh denied Jane to leave to go back home, jsh 



denied Jane to see Arthur, jsh denied Jane to call Arthur and jsh denied Jane 
food. 

 
564. That same night, jsh sent Arthur a threatening email that if he came to 
see or call his Mother, jsh would have him arrested. No reason given by her. 

 
565. That same night (Wednesday August 25) Arthur called the police for a 

wellness check because of his extreme concern for his Mother’s life. The police 
claimed Jane was alright, but admitted they only saw Jane in a window smiling, 
but never talked to her or met her in person in private. 

 

566.The next night (Thursday August 26) Arthur called police for another wellness 
check on his Mother, but the police refused to do so. 
 

567. Arthur discovered the same day Jane was kidnapped, Jane had to be 
put on anti-depressents by jsh and logie because of Jane’s torture, torment, 
being held a prisoner by jsh and being denied to see or talk to Arthur. 
 

568.      The next night (Friday August 27) judge weilheimer, in a conference phone  
             call with Arthur, jaskowiak, camp (jsh’s lawyer), logie and his lawyer  
              Zabowski, told Arthur that if he ever called police for another wellness  
            check on Jane, she would charge him with Contempt of Court. No reason  
              given by her for threatening Arthur with prison just because  
              he was extremely concerned for Jane’s health and life after what had  
              happened to Jane only 3 days earlier. 

 
569. Later the same day (Friday), Janes’s weekly hairdresser of 16 years,   

           Natalee, told Arthur when Jane was dropped off by jsh for Jane’s  
          hairdressing appointment, Jane was shaking, crying and saying “I want to  
          go home, I want to go home”. 

 
570. After about two weeks of being held as a prisoner with jsh, Jane denied to  

        leave, denied to see or talk to Arthur, Jane had to be taken to the hospital,   



        unconscious, by ambulance, confined to bed for six (6) weeks and treated for  
         starvation.  
 

571. Guardian logie lied to Arthur and told Arthur Jane had fainted because 
of dehydration because it was a hot day. The doctor at the hospital told Arthur 
Jane was being treated for starvation. 

 
572. While at Einstein Hospital, Jane had daily blood tests (42 times) and daily  

           needles in the stomach to prevent blood clots (42 times). Guardian Logie   
          refused to let Arthur to see Jane for a total of a month after Jane was  
           kidnapped. He gave no reason for his decision.  

 
573. After about a month, Arthur was finally allowed to see his Mother. Arthur    
         saw Jane’s arms were black and blue because of all of the blood tests. 
 
574.  Arthur’s visits to Jane were set at one hour, three times a week for unknown  
        reasons by judge weilheimer. Weilheimer’s visit schedule was the same  
        until she changed it in about February 2023 when visits were reduced to  
          Arthur. No reason given.  
 
575.But, it must be clear weilheimer’s severe restrictions on visits to Arthur to see 

his Mother was a punishment, retaliation and using the court as a weapon 
because Arthur had exposed the guardianship fraud on Jane and many other 
victims by the same people. 

 
576.Jane made it clear to Arthur often she wanted to go home. While she was in 

the hospital, Arthur saw Jane was not eating the hospital food because it was 
always cold and she hated the bland taste. With the doctor’s permission, 
Arthur brought Jane all kinds of food she liked and she gobbled it up. 

 
577.  Arthur saw his Mother did not have her glasses, so her bought her a pair. To 

keep his Mother happy, every visit Arthur brought Jane roses, gifts, newspapers, 
cards, food.  

 



578. Arthur bought his Mother a watch because there was no clock in her room. 
 
579. About week 5 in the hospital, Jane got covid where she could have died.         
Arthur was not allowed to see her for 10 days, but he still dropped off food, 
newspapers, roses and other gifts for his Mother to eat and to have to make her 
happy. 

 
580. Logie’s lawyer zabowski later blamed Arthur for giving Jane the covid  
          because he was not vaccinated. By coincidence, a month later in prison,  
        because of jaskowiak’s contempt of court claim, Arthur had a blood test (as all  
           prisoners did) and Arthur did not have any covid. 
 

581.When Arthur asked logie where was Jane going after she got out of the 
hospital, he said she was going to a “rehab”. Logie refused to explain what he 
meant by “rehab”. Jane never went to any rehab, but logie dumped her off at 
jane’s current pig pen. 

 
582.After Jane got over covid, on October 18 2021, Logie dumped Jane into a 

extremely tiny room, in a locked in section, in a low rated nursing home that 
had just reopened after months of massive covid infections. Covid infections 
still exist at Jane’s nursing home. 
 

583.About 39% of the people that die from covid, die in nursing homes from it. 
 

584. After Jane was dumped at the nursing home by Logie, Arthur got his Mother 
a refridgerator for her room so his mother could have milk, fresh food and 
snacks, ice cream, juices, etc.  
 

585.Arthur saw she had torn and tattered bedspreads, urine stained sheets, urine 
stained towels, missing sheets at times, a dead rodent and many other 
horrible and disgusting things that even a sleazy motel would not have, 
especially at $90,000 a year that Jane is being forced to pay. 
 



586. In November 2021, Jane’s legs became extremely swollen. After 1 day of the 
staff not taking Jane to a hospital for a possible blood clot, Arthur called the 
paramedics. The “house doctor” simply said to put a crème on them and for 
Jane to wear compression socks. Most of the times, on Arthur’s visits, Arthur 
would not find the socks or the crème on Jane as of January 2024. 
 

587.Logie and later blumer, tried to claim (blumer still does) Arthur’s food for 
lunch with Jane was causing the swelling, but Jane has no food allergies and 
had no diet restrictions. The food was fresh everyday food Jane ate at home.  
 

588.Logie and Blumer forget Jane gets 20 meals a week by the nursing home, but 
only had 3 meals with me that were fresh food from home, not cheap 
reheated meals of unknown ingrediants that would make her legs swell and 
also the extreme lack of exercise imposed on jane by the guardians.  
 

589.Arthur voluntarily did not give Jane any food after about September 2022, but 
the swelling in Jane’s legs never reduced, in fact her legs got much worse. 
Arthur was the only one who noticed it and filed a police incident report 
about it. Thus, proving to all, Arthur’s lunches and other food he gave Jane 
NEVER caused Jane’s legs to swell.  
 

590.As of March 2024, Arthur is still refused to bring food for Jane so they could 
once again have lunch together, now only twice a month since February 2023. 

 
591.Arthur noticed and reported, on a regular basis, to the director of Manatawny 

Manor, kessler, and gelsinger (blumer’s lawyer) that the staff and blumer were 
not enforcing the directions of the house doctor who directed them to put 
compression socks and a special crème on Jane’s legs every day.  

 
592.Such cheap and empty accusations (lies) against Arthur that he caused Jane’s 

legs to swell and Arthur also got Jane “agitated” were started by Logie about 
November 2021 and have been continued by the Mafia only to create a 
negative image of Arthur to be used against him in various ways, most 
important to reduce, then ban Arthur from seeing his Mother because he was 



not going along with the Mafia’s “Plan” as jsh had started with her petition to 
steal money from Jane.  

 
593. Despite Arthur’s many, many attempts to fix problems pertaining to Jane’s 

happiness, health, welfare and life at the nursing home, all efforts have 
been denied by weilheimer, Sterling, manatawny manor director Kessler, 
logie, then blumer, their lawyers, deb klock (care manager hired by Logie 
and kept on by current guardian blumer), Fenstermacher, jsh and Jane’s 
court assigned lawyer, jaskowiak. No reasons given by any of them why 
they wouldn’t correct those problems.  

 
594.  But, those lawyers and guardians make money using billing hours to reply 

to Arthur’s emails, petitions and court appearances. They count on 
Arthur’s love for his mother to constantly demand those problems be 
fixed. 

 
595. As of February 2024, the Racket still refuses to put a table in Jane’s room so 

she can see things, instead of putting them on the floor. Why do they refuse 
a table for Jane, but they are stealing as much money from her as possible 
before she dies? 

 
596. Within a year of being at the nursing home, the nursing home again had 

a covid shutdown in about mid 2022 and Jane got covid again where she 
could have died. 

 
597. In pam blumer’s July 2023 invoice, she says the nursing home, at that 

time, has 41 active cases of covid. There are no demands for the proper 
masks (n95) to be worn, no sanitizer stations, no gloves worn by staff, no 
computer that everyone had to use that took their temperature for covid, 
and no large tubes to extract contaminated air that were used in 2022. 

 
598. Why would blumer want to keep Jane, her client, there where she 

could die a very painful death of covid, instead of back home where Mother 
would be safe and her life much happier at age 99? When Jane dies, 



blumer, her husband and his lawyers would not be getting any more money 
from jane. 

 
599.  During 2022, the nursing home again shut down for a major influenza 

shutdown. Jane got influenza where she could have died.  
 

600. Weilheimer refused to let Arthur or his attorneys see the records of the 
nursing home and the hospital pertaining to Jane. No reason given by 
weilheimer. What is weilheimer and the Mafia trying to hide? 

 
601.  Jane has not been allowed any access to the outside world, no useful TV 

channels to see her favorite channels and old movies, no telephone to use, 
no access to any newspapers or magazines (unless Arthur brought them) for 
2.5 years in Jane’s extremely restricted and tiny locked in, prison like section 
at Manatawny Manor. 
 

602. Since about January 2022, Arthur has tried to get the directors of MM to 
put Jane into the other side of her floor where the rooms are much bigger, 
there is a library, lounge, activities room, much more normal people to see 
and talk to, to make Jane happy and to give Jane much more room to walk 
around for exercise and cognitive exercise. The Mafia and the director have 
refused to do so. No reason given by them. But the less care for a person 
means less cost to the nursing home. They want Jane in the highest profit 
section for them. 

 
603.Jane has been basically kept in solitary confinement, in a sensory deprived 

environment, being denied the needed human contact and outside 
involvement in society to enjoy life, her health, happiness and cognitive 
exercise in her later years at her present location. Those condition make 
Jane’s life, health (physical and mental) much worse and causes Jane to be 
very sad that she cannot live her life as she used to and be with Arthur, her 
son that she dearly loves.  

 



604. Many studies have proven isolation of a person and lack of exercise 
contribute greatly to the mental and physical decline of the elderly. Jane’s 
guardians do not care about Jane’s welfare and happiness, only for her 
money.  

 
605. Since being involuntarily placed into the “prison”, Jane has been deprived 

of the everyday activities that made Jane happy when she lived at her very 
large, beautiful, 3 bedroom, 3 bath home, in a private gated community of 
21 years and with her much loved possessions of 98 years.  

 
606. Arthur has tried, for 2.5 years, spent all of his money and spent 7 days    
                  a week to get Jane back home to enjoy the life Jane had before jsh and  
                  logie kidnapped her and Jane still is being denied those rights and  
                   treatment as it is explained in Title 20, section 5521 and federal and  
                  state laws and rules.  
 
607. During that time Arthur has also found his Mother many much nicer, much    
                bigger and much more cheaper places to live. But, neither pam blumer,  
              blumer’s many lawyers, jsh, klock, fenstermacher or jaskowiak want her  
               to leave the dump. They all have refused to discuss Jane leaving. No  
                reasons given. Maybe they get kickbacks for putting people at  
                manatawny manor. 
 

608.  Pennsylvania law Title 20, section 5521 says how guardians must  
               respect the wishes and wants of their clients and have the clients  
             decide how their lives should be. Guardianships are to keep the lives of   
            those people as close as it was before guardianship and to include the  
            families at all times. Pennsylvania law says the victim must have the least  
            restrictive way to live and guardianship must be the last option for the  
              victim. 
 
609. After pam blumer was hired as guardian of person in May 2022, she 

immediately hired her husband bill as her lawyer and began to charge Jane 
for that. She then kept on “care manager” deb klock (hired by first 



guardian logie) who also began to charge Jane for her services. Bill blumer 
then hired other lawyers in his large firm as more lawyers for his wife pam. 
All of them began billing Jane for their “hours” that they could never prove 
they worked. Weilheimer and later fenstermacher always approves their 
fake invoices. 

 
610. Pam blumer never had the right or permission by anyone to hire   

                 anyone she wanted, including giving herself a pay raise from $100 an  
                         hour (when she was hired in May 2022) to $125 an hour in 2023 and  
                         billing Jane for those people and their hours. 
 
611.  All expenses pam blumer had as a business, just like any other business,  

         would come from her profits of her business. 
 

612. About February 2023, in court pam blumer was asked how many clients she 
had.  She said 10 now, but she said she has had 71 total. She had her 
guardianship business for 12 years. Did she hire her husband as her lawyer 
for all of them also and did bill blumer also hire many other lawyers from his 
law firm for those clients too as blumers did to my Mother just to pile on the 
billing hours from the client’s bank accounts?  

 
613. If pam blumer was also the guardian of estate of some of her other   

                  clients, then it must be investigated of how the assets of those clients  
                  were used and/or misspent by not only blumers, but also bill blumer’s  
                law firm: Barley Snyder in Reading PA. The families of those clients must  
                be asked about how their loved one’s money was spent by blumers/law  
                firm and what problems they had with blumers. 

 
614. POW’s get more privileges under the Geneva Convention than Jane        

                     does with guardians, their lawyers, “care manager” klock, jsh, 
                       fenstermacher and Jaskowiak.  

 
615.   People in prison, for all crimes, have more priviliges than Jane by  

           Jane’s guardian of person blumer, her lawyers, “care manager” klock,  



          guardian of estate Fenstermacher, jsh and Jane’s court assigned lawyer  
            by weilheimer: jaskowiak. No reason given by them.  

 
616. Jane and Arthur have always had an extremely close and loving  

                 Mother/Son relationship during their lives. They made each other’s lives  
                better and happier. 

 
617.    Jane has made it very clear to all who listen that she only totally trusts   

      and strongly depends on Arthur for her health, welfare and happiness to   
            make sure everyday matters are proceeding correctly, especially after her  
            husband died in 2013 and since her forced placement at Manatawny Manor   
             for the past two years against her will by her estranged daughter jsh and  
           first guardian to Jane, logie, and pam blumer since may 2022.  

 
618.Jaskowiak and weilheimer put Arthur into prison, charging him with 

contempt of court, where he could have been murdered in December 2021 
for putting information about the scam on Jane on Arthur’s news website. 
Clearly, violating Arthur’s right of Freedom of the Press and Freedom of 
Speech. 

 
619. Jaskowiak and weilheimer again put Arthur into prison, using contempt of 

court, where he could have been murdered, in December 2022 for putting only 
a link on his news website about the scam to the previous news website 
archived by Amazon. Jaskowiak and weilheimer forced Arthur to write a letter 
to Amazon demanding they delete even that website to protect the Mafia’s 
guardianship scam on Jane and many other elderly victims. 

 
620.In a video law seminar of October 2019 about guardianship, jaskowaik 

bragged that he uses contempt of court because he said it can be very 
persuaive to get what he wants. Jaskowiak jokes prison is “3 hots, a cot 
and Bubba”. Bubba is the nickname of a fat black man. Jaskowiak is 
making a joke about men getting raped in prison. Is that what jaskowiak 
and weilheimer were hoping for on Arthur because he was exposing their 
scam? 



 
621.  Jaskowaik also makes a lot of money doing contempt of courts because he 

claims his time to make them costs about $5,000. Weilheimer charged Arthur 
for both times to pay jaskowiak for filing those charges against Arthur. 
 

622.When pam blumer was appointed guardian of person in May 2022, 
blumer kept deb klock on as “care manager”, hired her husband, bill, as 
her lawyer, he hired many lawyers in his firm as additional lawyers, all 
paid for by Jane. Hiring her husband was a conflict of interest. 

 
623. Klock has an extensive history of theft and over drugging of her victims. 

 
624. Klock has never been in contact with Arthur since logie hired her as a                          
“care manager”, whatever that is or does. Only pam blumer and fenstermacher 
were hired as guardians, nobody else and nobody as their staff. 

 
625.Klock has never issued any reports that Arthur is aware of on Jane, 

especially to him. The Pennsylvania law of title 20, section 5521 is very 
specific about guardians and guardianship for the victim. Arthur has always 
been denied information by the Mafia, their lawyers, jaskowaik, jsh and 
klock in violation of the law. 

 
626. Klock is also responsible for the gross neglect, isolation and the mental          
and physical torture and torment to Jane. As a nurse, klock should not be allowed 
to practice with her belief in sadism of human beings, especially on the elderly.  

 
627.  Only blumer was hired by the court to be guardian of person to Jane. Any 

extra people, lawyers and expenses are paid only by blumer as part of her 
expenses as a business, NOT by Jane. 

 
628. . After jaskowiak was in Jane’s large house many times and he saw how big 

and beautiful it was, why would he want his client to live in such a prison 



like, locked up situation? He has only seen Mother, his client twice, since 
she was put there. 

 
629. . When Arthur first went to the DA in November 2021, he spoke with Det. 

Shade. They had about a 2 hour meeting and Arthur gave him many 
documents. After several months, Arthur was told by others Shade never 
called them about their cases of guardianship corruption. Arthur found out 
Shade had retired.  

 
630.. But, shade had told weilheimer and jaskowiak that Arthur had wanted to 

file complaints against them. Shade had violated the trust and confidence 
of a informant (Arthur) which could have put Jane and Arthur’s life in 
danger.  

 
631. In Novemebr 2021, Arthur also went to the FBI office in Ft, Washington to 

have them open a criminal case of a scam on Jane. Arthur talked to agent 
pacchioli. They talked for about 2 hours and Arthur gave him many 
documents and told him there were many other cases who were victims of 
corrupt judges in Norristown. He told pacchioli those families would call 
him 

 
632. About December 2021, Arthur was told by those families pacchioli never 

returned their calls. Pacchioli told Arthur he would not open any criminal 
case because it was a civil matter, not criminal. But, in November 2023, the 
FBI office and the IRS prosecuted and got guardian gloria byers convicted 
for stealing about $1 million from about 100 of her victims. Pacchioli 
refuses to return Arthurs emails on why he refuses to open a criminal case.  

 
633. At that point, weilheimer should have recused herself since any orders she 

gives against Arthur would look biased. Weilheimer refused to recuse 
herself several times.  

 
634. . In middle of 2023, weilheimer ordered Arthur that when he saw his 

Mother, he cannot mention her house or show her pictures of her house. 



That is because the Mafia will be selling it and trashing all of Jane’s loved 
possessions forever. 

 
635.  Why is the Mafia forcing Jane to live at the low rated nursing home when 

Jane is NOT getting any special daily services, such as dressing, feeding her, 
hygiene, etc? Because the Mafia will be selling her house, looting her 
house for themselves and add more money to their bank accounts. 

 
636.  With no proof of anything against me and Jane only saying great things 

about me, why am I still forced to pay monitor’s fees by the Mafia? So the 
Mafia’s paid monitor can make up more lies about me to ban me from ever 
seeing my Mother, forever.  

 
637. .  Pennsylvania requires a IME (Independent Medical Evaluation) to 

determine incapacitation. No medical doctor and no medical tests were 
ever done on Jane. Weilheimer claimed in court a psychological evaluation 
is a medical evaluation. BS!  

 
638. . Jaskowaik never brought in any of Jane’s medical doctors to testify for her 

because jasjkowiak knew they would say she had no medical problems and 
no neglect to need for any guardian of person.  

 
639. . Jaskowiak has totally ignored the oath that he took to become a lawyer 

and the PA Rules of Conduct for how a lawyer deals with his client. 
Jaskowiak continues to commit malpractice to Jane. 

 
640. . For 2 years, Jane has been denied to go to her home and to see her 

possessions by the Mafia. What did she do that she must be caged like an 
animal?  The Mafia never answers that question. Why?  

 
641. . Weilheimer continues to ignore the two separate oaths she took to 

become a lawyer and when she became a judge. That is corruption 
 



642. .Weilheimer was supposed to rule according to the law. She did not do so 
with Jane. Weilheimer only was concerned with using Jane as her own ATM 
machine for her and the Mafia.  

 
643. .None of the Mafia, especially weilheimer, ever followed ledakis’s advice if 

it was for the benefit to Jane, that is Jane goes home and Arthur has been a 
great help to Jane while living there. That is because the Mafia wanted 
Jane and Arthur out of the house so they could sell it and make a lot of 
money for themselves. 

 
644. . Did jaskowaik know Jane was in the hospital for starvation because of the 

torture and torment to Jane by her daughter for 2 weeks? If so, why didn’t 
he have charges filed against jsh by the DA and want jsh put into prison, 
like he did to Arthur twice? Why doesn’t jaskowaik demand a monitor for 
jsh when she visits Jane? 

 
645. . Jane is being MISTREATED, not treated, for anything at the nursing home 

at $90,000 a year. The nursing home and the guardians gross neglect of 
Jane is showing in Jane’s physical walking and the very sad look she has, 
instead of her smiling like she always did.  

 
646. . According to the ADA (Americans with Disabilities Act) any issue, such as 

memory impairment, is regarded as a disability and those in charge must 
provide the necessary assistance and treatment for that person. 

 
647. . Neither the Mafia or the nursing home, where Jane has been a prisoner  

for 2.5 years, under both state and federal laws, has ever provided any 
type of care or assistance. Mother needs human contact, exercise and 
happiness. Otherwise, why would she want to liv, especially without Arthur 
being with her and who makes her happy? 

 
648. . As of February 2024, despite Arthurs many emails to logie and blumer, 

neither blumer or the nursing home has ever given Jane a table for her tiny 
room so she can put things on it to look at, such as the photo albums, 



souveniers, newspapers, magazines, etc that Arthur has brought her for 2 
years. No reason given by any of them. 

 
649. .According to ledakis at the petition hearing in 2021, the rate of 

progression of memory loss of a person with memory issues depends on 
various factors. The fact that Jane is kept in basic isolation, in solitary 
confinement and in a sensory deprived environment away from doing 
everyday activities like a person would be doing at home and in society has 
only taken away many of the cognitive abilities and the level of them of 
Jane.  

 
650. . Ledakis also said that a person in mother’ “condition” is open to financial 

exploitation. RIGHT! The Mafia, THEY are the ones stealing from Mother 
!!!!!!! 

 
651. . With all of these guardians of everything, their lawyers, jaskowaik, jsh, 

klock, weilheimer and all of the money they have been draining from Jane, 
is THIS the Mafia’s idea of a correct guardianship of a person? 

 
652. . In the Mafia’s court and by its judges, the “rule” is take their word for 

everything without proof, if it helps the Mafia? 
 

653.  This so-called “guardianship” has allowed the physical and mental decline 
of Jane, a former very healthy and physically active 96 year old woman 
(now almost 99, May 16 2024), until the Mafia and guardianship became 
her slave masters. 

 
654. Who ordered the staff at the nursing home to be spies for the guardians 

who were told to listen in on Jane and arthur’s phone calls, listen in over 
the intercom in Jane’s room, listen at Jane’s door when Arthur and Jane 
were in her room eating lunch and were told when Arthur and Jane had to 
eat lunch in the TV room to sit next to them and listen in on their private 
conversations?  



655. The staff and the guardians were violating Jane’s and Arthur’s constitution 
rights of privacy and free speech. Why didn’t jaskowiak tell the staff not to 
do it? Jane was HIS client. But, jaskowiak had refused to let Arthur use a cell 
phone to record their visits to prove Arthur was not agitating Jane because 
HE said it would violate her right of privacy.  

 
656.. The Mafia forgets that accusations are NOT facts. The Mafia has NEVER 

had any facts that proved Arthur’s food was causing Jane’s legs to be 
swollen or that he has ever caused his Mother to be “agitated” in any way. 
It has been the Mafia’s scam of guardianship that has caused Jane to be 
greatly upset and sad at being away from her house and Arthur like she 
used to have.  

 
657.. By hiring all of those lawyers, klock and with jsh’s lawyer, every time those 

lawyers talk to each other, that is another $400 or so per hour each lawyer is 
charging Jane. Because of jsh is in the Mafia and friends of pam blumer, jsh 
gets her information for free from pam blumer because jsh does not have to 
pay her lawyer for almost any information. 

 
658..  Shortly after Jane was dumped at her nursing home, Zabowski (logie’s 

lawyer) said their staff said Jane needed 1-1 daily assistance. But, ledakis 
said she did not have any problems with her daily activities. If zabowski said 
Mother needed assistance, why didn’t logie ever do it? 

 
659..  Why did logie cancel Mother’s medical alert necklace after he/jsh 

kidnapped Mother? Since Mother did not and still does not have a phone in 
her room because of blumer since May 2022 and Jane has fallen 5 times and 
now has bleeding on the brain (as of January 2024) and the staff is never 
around if Mother should become unconscious or call for help, then why 
hasn’t blumer given Mother another medical alert necklace? 

 
660. Why doesn’t jaskowiak know and fix these many problems, especially since 

Arthur brings those problems to logie, gelsinger, blumer, fenstermacher and 
to jaskowiak himself?  



 
661.. Right after pam blumer was appointed by weilheimer, she hired her 

husband, bill, as her lawyer and began charging Jane. Hiring her husband is a 
conflict of interest. Her husband then hired other lawyers in his law firm and 
they charged jane for their billing hours.  

 
662.. In court, in about February 2023, pam blumer said she had 10 clients now 

but has had 71 total. If pam blumer hired her husband and he hired lawyers 
from his law firm every time, think about how much money they were 
making from their scam? The fact is any expenses to pam blumer and all 
people she hired would be paid from the profits of her business. 

 
663.Blumer and logie charged for travel time at their hour rates. They never had 

any permission at all to charge their hour rates for travel. At the most, they 
should only get mileage charges, like the IRS allows.  

 
664.. When she was appointed, pam blumer said she charges $100 per hour. But 

that is a lie because she charges for travel time and ALL the people she hires 
as part of her business to HER victims. 

 
665.. Sometime in 2023, pam blumer gave herself a huge pay increase to $125 

from $100 an hour when she was first hired without asking for the court or 
anyone’s approval, plus all the people she had hired who also get paid by 
the victim. 

 
666. . At a very, very short lunch, about September 2022 with blumer, her 

husband bill, Arthur’s ex lawyer and Arthur, bill blumer said to Arthur 
“Everybody thinks you wear a black hat”, implying people think Arthur is a 
bad person. He then said “You are the fucking problem”. At that point, 
Arthur got up and walked out of the restaurant. Neither blumer ever 
apologized to Arthur for saying those lies. Bill blumer was replaced as lead 
lawyer with gelsinger from the same law firm in about late 2022, but is 
getting paid as one of pam blumer’s many lawyers.  

 



667.. Arthur has told fenstermacher about fraud billings by blumer, the 
people she hired, klock and by Jaskowiak many times, but fenstermacher 
pays them anyway with Jane’s money, but he has denied me my gift 
money from Jane in 2023 to survive and to access to use the court with 
those expenses. Fenstermacher blames Arthur for causing the massive 
lawyer bills when in fact those lawyers and klock are blumer’s 
responsibility to pay being in HER business. Arthur has constantly been 
finding problems that the guardian do not correct, resulting in the 
lawyers using those problems to enrich themselves with billing hours. 
Fenstermacher continues to violate Title 20 section 5521 and allows the 
others to do the same, while giving themselves massive paychecks. 

 
668. Arthur has told fenstermacher many times that he has found many other 

nursing homes that are much bigger, much nicer and much cheaper places 
where the people are normal and Jane could have many of her loved 
possessions to make her happy than her current prison and very tiny room 
where Jane pays $90,000 a year. Fenstermacher refuses and claims blumer 
decides where Jane should live. But, fenstermacher’s job as guardian of estate 
is to PROTECT Jane’s assets, not waste them. 

 
669.. Arthur has told fenstermacher many times that in 2022, the court accepted 

costs of Jane’s home (taxes, HOA, etc) were only $16,500 a year. Why would 
fenstermacher want his client to waste so much of her money for a tiny, locked 
in room when Jane could be living back home and happy. Jane was NEVER claim 
to have any mental or behavior illness where she would be a danger to herself 
or others. So why is Jane in that locked in section for 2.5 years and not allowed 
into society? Jane only had only a little forgetfulness.  

 
670.. After being hired in May 2022, blumer told the staff to continue to listen in on 

all phone calls with Jane and Arthur and to listen at Jane’s door when Jane and 
Arthur had lunch together. Logie had told the staff to do that originally. Why? 

 
671.. By having a monitor sit with Jane and Arthur, she and blumer are violating 

Jane and Arthur’s rights of freedom of speech because they cannot talk openly 



and freely of their thoughts. The purpose is only harassment to Arthur by the 
Mafia. 

 
672.. About November 2021, Arthur contacted the local FBI in Ft. Washington, PA.. 

He talked to Agent Pacchioli. Despite 2 meetings with Pacchioli, with many, 
many documents given to him about Jane being financially exploited by the 
guardianship scam, Pacchioli claims it is a civil matter, not a criminal one.  

 
673.. Pacchioli REFUSED to call back the many other people who had their loved 

ones victimized in the same way, most in the same orphans court in 
Montgomery County and by many of the same people who were victimizing 
Jane. 

 
674.. In fall 2023, gloria byers was convicted of theft and other crimes of her clients 

being a guardian. The Philadelphia FBI office was involved in it. Why did 
pacchioli claim it was a civil matter, not criminal, when a corrupt DA, corrupt 
judges (past and present), corrupt guardians and corrupt lawyers were involved 
and many other people were victims of the same people. The Philadelphia FBI 
office prosecuted only one person who did the stealing and stated the theft of 
those victims was only about $1 million.? 

 
675.  Within about 2 months of being hired, blumer stopped all phone calls to 

Jane by Arthur. No reason given.  
 

676. Jane and Arthur used to enjoy lunch together in the privacy of Jane’s  
           room at Manatawny Manor starting shortly after Jane was placed there.  
          They would talk about matters of Jane’s choice and she had concerns about. 

 
677. Arthur would bring Jane roses, newspapers, magazines, food, gifts, snacks 

and ice cream for Jane and others to enjoy. 
 

678.  Arthur brought Jane two different cell phones to use after Jane was first 
dumped there, but each one was stolen by the staff.   A permanent phone, 
rather than a cell phone, would enable Jane and her friends to speak or by 



Zoom whenever they wish and would also benefit Jane for her happiness, 
mental wellbeing and in case she needed medical attention again. Jane had 
fallen about 5 times at the place because the floors are slippery and in case 
Jane needed medical attention. The staff is almost never at their desk near 
Jane’s room, so any call for help by Jane, day or night, would be useless.  

 
679.Logie had canceled Janes medical alert necklace after Jane was kidnapped. No 

reason given. Blumer still denies Jane to have a phone. Blumer still has not 
provided a medical alert necklace for jan like she used to have. No reason 
given by blumer. 
 

680. When Jane was placed into her “prison” in October 2021, Arthur would 
always call his Mother twice every day to talk and to discuss problems that 
upset Jane living there.  The Manatawny Manor desk phone was the only 
method of contract after the cell phones were stolen. Jane had to stand at the 
staff desk and could only talk for a very short time. Many times Arthur had to 
spend almost 2 hours calling Jane before one of the staff would finally pick up 
the phone. 
 

681. As of January 1 2024, blumer (who quit in January 2024 and her lawyers, 
klock), her lawyers, jaskoiak and the “prison” have refused to put a table in 
Jane’s room so she can do things on it. No reason given. Jane only has a tiny 
12 inch by 18 inch hospital type table to put things on. Jane has to put almost 
everything she has on the dirty floor. 
 

682.Even after Arthur had proven his food did not cause Jane’s legs to swell since 
he stopped giving her food in September 2022, as of January 2024, blumer, 
jaskowiak and gelsinger still had refused to let Arthur bring Jane food so they 
could have lunch in their one hour visit together at her current age of almost 
99. No reason given. 
 

683.About June 2022, blumer canceled all phone calls with Jane and Arthur 
because blumer claimed the never named staff said Arthur got Jane 
“agitated”. To this day, there are no reports written by the staff and no one 



from the staff has ever put their name on any report and never came to court 
to testify to that. In other words, it’ only here say, not evidence.  
 

684.About June 2022, blumer told Jane and Arthur they had to eat lunch in the TV 
room while being watched by the Manatawny Manor staff causing Jane to be 
upset because the staff kept watching and listening to Jane and Arthur’s 
private conversations. Various staff would deliberately interrupt Jane and 
Arthur’s lunch causing Jane to get upset.   

 
685. Starting about November 2022,  Blumer forced Arthur to pay her hand picked  

liar (monitor) $75 per visit, 3 visits a week, to sit next to Jane and Arthur 
because of “claimed” accusations, by never named people, that Arthur got 
Jane “agitated” by his visits. Blumer told Arthur if he did not pay, he could not 
visit his Mother. Forcing Arthur to pay money was an extremely heavy burden 
on Arthur because he was on an extremely limited income of welfare because 
Arthur had spent all of his money on lawyer fees and other expenses to get 
Jane home.   

 
686.Blumer, her lawyers and jaskowiak punished Arthur WITHOUT asking for any 

hearing for Arthur to defend himself. The basis of US law is a person is 
INNOCENT until PROVEN guilty in a court of law and a person has the right to 
face their accusers. The judges, guardians and lawyers do not think that law 
should be followed. 

 
687.Weilheimer has constantly refused his then lawyer and Arthur, to know the 

qualifications of the monitors to listen accurately, takes notes accurately, 
make quotes accurately, while continuing to listen, etc. The only people that 
are able to do that are trained stenographers. Those reports are made as legal 
evidence.  

 
688. The monitors (paid liars) notes are always hand written and not readable. 

Blumer/gelsinger refuse to have those reports typed. Instead they are the 
scribblings that look like a child’s. No reason given for such unprofessional 
conduct by blumer/gelsinger.  



 
689.Arthur was spending a lot of money on gas and gifts for his Mother to see her 

3 times a week before weilheimer reduced those visits with Jane to only 2 
visits a month in February 2023 because of those lies by blumer that Arthur 
was causing Jane to be “agitated”. Arthur had to pay pam blumer’s friend $75 
to be a monitor and write lies about Arthur.  

 
690.Blumer and her gang quit in January 2024 because of the pressure Arthur 

made exposing the guardianship scam on Jane.  
 

691. A new guardian of person, Ellis, was appointed in January 2024. Ellis was 
promoted by jaskowiak.  

 
692. Arthur had a choice: see his mother knowing the paid monitor will write lies 

about him to have his visits reduce from 2 a month to none or not see or be 
able to talk to his mother ever. How is that being any type of “guardian” to an 
99 year old woman? 

 
693.Weilheimer, blumer, her lawyers and jaskowaik refused to let Arthur use a cell 

phone to record his visits to prove he did not upset Jane in any way. No one 
from the Mafia ever asked Jane if Arthur ever got her upset. Why? 

 
694.The Mafia claims a cell phone recording the visit is violating Mother’s privacy. 

WTF? But kidnapping her from her home, forcing her to live in solitary 
confinement, in a sensory deprived environment, no phone, not allowed 
outside into society, no visits, no mail, no useable TV channels having a 
stranger listen in on phone calls and visits, to the Mafia, THAT is not violating 
Mother’s privacy? 

 
695.Cell phones do not lie. Paid liars of blumer and the Mafia do lie. 

 
696.In 2022, blumer and the Mafia refused to let Arthur see Jane on his birthday, 

Thanksgiving, Christmas. In 2023, blumer and the Mafia refused to let Arthur 
see Jane on her 98th birthday, Mother’s Day, Valentine’s Day, Easter, Good 



Friday, Thanksgiving, Christmas and Arthur’s 70th birthday. Once again 
violating the law of Title 20, Section 5521. No reasons given by blumer, her 
lawyers and jaskowiak for their barbaric and inhumane treatment of Jane and 
Arthur.  

 
697. Jaskowiak has shown NO remorse for not defending Jane against guardianship 

so she would be guardianized, shown no desire to follow the Pennsylvania 
Rules of Conduct for lawyers as Jane’s lawyer, shown no desire to follow Title 
20, section 5521 pertaining to how guardians and guardianship should be 
conducted for the victim and has NEVER shown any remorse for the hell he 
and the Mafia has put a 99 year old woman through just for her money. 

 
698.Bill blumer said in early 2022, a dog has more rights than Jane. He is right. If a 

dog was treated and caged like the Mafia has done to Jane, that person would 
be in prison for animal abuse.  

 
699.About April 20 2022, Jane wrote a letter to weilheimer saying she wants to go 

home, wants a new lawyer, wants Arthur to live again with her at her home 
and she wants to go to court to tell Weilheimer herself.  

 
700.Weilheimer hired ledakis again, about 2 months later, to analyze the letter. 

Ledakis, so he would be hired again by the Mafia (as he has been), claimed 
Jane did not write it on her own and that Arthur told her what to say. So 
weilheimer refused to believe the letter by Jane. No surprise.  

 
701.Ledakis never asked jane each of the points in her letter to see if she wanted 

each one. Why not? 
 

702.But, in March 16 2022, 6 weeks EARLIER on a conference call with the 
lawyers and weilheimer, jaskowiak claimed he saw Jane on March 1 2022 
and she said she liked the food, people and her room. So jaskowiak is 
saying Jane KNEW what she liked and wanted with him after she wrote her 
letter 6 weeks later.  

 



703.So, why wasn’t Jane’s letter taken as a fact by the Mafia? No reason given 
by them because that would show Jane had the power to know what she 
wanted, which was to go home and live basically without any of the Mafia’s 
made up billing hours. 

 
704.Why has weilheimer refused to allow Jane to come to court to say what she 

wants and to verify the contents of her letter were her wishes? 
 

705.Arthur has contacted the Dispute Department of Raymond James many times 
to complain how the Racket is stealing her money. They only say they will 
make a report about it for their files. 

 
706.All medical and psychological studies have proven loneliness, sadness and lack 

of exercise cause both severe medical and health problems and cause a 
dramatic loss of cognitive abilities. The Mafia does not care how Jane has been 
suffering for the past 2 years. They are glad she stays alive just to get her 
money, as much as they can.  

 
707. Arthur and Jane do not understand why he cannot see and visit with his 

Mother any time, for as long as they want and go where they want during the 
day since NO proof, of any kind, has ever been given in court why those type 
of visits cannot be. The Mafia has refused to prove Arthur is a danger or a 
menace to Jane (just ask her) in court.  

 
708.In September 2023, Arthur filed a petition for the Mafia to prove their claim 

that Arthur got jane’s legs swollen and he gets her “agitated”. But jaskowiak 
and the Mafia  filed responses to judge Sterling to dismiss Arthur’s petition 
because the Mafia had no proof of their claims.  

 
709.In December 2023, Sterling did what jaskowiak and the Mafia wanted: she 

denied Arthur’s petition for the Mafia to prove their accusations against 
Arthur. No surprise. 

 



710.After being extremely and extensively monitored, watched and listened to  
since May 2022, all reports, by both monitors sitting next to Jane and Arthur, 
have proven Arthur has NEVER been any type of threat to Jane and NEVER 
caused Jane to be  “agitated” as logie and blumer have claimed various “staff” 
people, who were NEVER named by blumer or logie and NONE of them ever 
said so in any of their reports and NEVER were brought into court by 
weilheimer, blumer, her lawyers or jaskowaik since Jane has been at 
Manatawny Manor.  

 
711.At NO time has anyone ever asked Jane if she got “agitated” by Arthur in any 

way.  Jane NEVER refused any of Arthur’s phone calls and NEVER refused ANY 
of Arthur’s visits. As a matter of fact, in a Zoom call to the court about February 
2023,  Brandi, stated all of Arthur and Jane’s visits were loving and happy. 
“Brandi” was hired by blumer in November 2022 to about March 2023.  

 
712.The basis of law in the U.S. is that a person is innocent until proven guilty in a 

court of law and a person has the right to face their accusers. Arthur has never 
been charged with any claims by the Mafia and none were ever filed against 
Arthur, just here say by the Mafia.  

 
713. Blumer was NEVER at any of those supposed situations and NEVER got anyone 

to testify from the “staff”.  Blumer’s husband is a lawyer and he should have 
told her about hear say.  

 
714.Jaskowiak, guardians and their lawyers, REFUSED Arthur the right to protect 

himself from various lies by the never named “staff” that have made Arthur 
look dangerous for almost 2 years to be with Jane in her room with her, talking 
to her on the phone, walking Jane down the hall and even with the food 
Arthur used to bring Jane. Under Logie, the staff were told to listen in on Jane 
and Arthur’s phone calls, listen at Jane’s door and also through the intercom 
system in Jane’s room when Arthur was in Jane’s room or when Arthur used to 
call Jane. 

 



715. Arthur has had to state over and over the monitor’s reports constantly had 
lies in them to make Arthur look bad for the Mafia’s benefit. By increasing the 
number of reports containing lies about Arthur, the Plan by guardians, their 
lawyers, jaskowiak and the court wanted to eventually ban Arthur from ever 
seeing his Mother again as a punishment for exposing the scam on his Mother.  

 
716.All of the problems the guardians, their lawyers, jaskowiak, jsh and 

fenstermacher were either ignoring or creating, they knew Arthur would make 
a complaint about, thus it would make more expensive billing hours for 
themselves and many other victims by families of those people. 

 
717. Arthur has said many times to the lawyers and guardians to use a simple,  

            non-intrusive, cell phone to record those visits with his Mother. Using a cell  
           phone would be free for Arthur. Cell phones never lie with their information,  
              paid monitors do lie. Blumer, her lawyers, jaskowiak all refused to let have  
              a way to protect himself from their lies.  

 
718. About February 2023, the weilheimer praised jsh and allowed jsh to  

         visit Jane as often as she wanted and for any length of time. Was  
           weilheimer and now judge sterling aware of what torture and torment jsh  
          put Jane through for two weeks and because of that, Jane had to spend six  
           weeks confined to bed, getting blood tests, other very painful tests and  
           got covid where Jane could have died? But, jsh was “rewarded” with no  
          restrictions of visits because jsh is one of those in the Mafia. 

 
719. Arthur has been constantly harassed, for 2 years, with here say gossip,  
           without a bit of substance to it, causing both Arthur and Jane mental  
              anguish, especially at Jane’s sensitive age of almost 99. 

 
720.  That here say gossip has denied Jane the right to be with Arthur at her   
          advanced age, denied Jane the happiness of being alive and physically and  
          mentally healthy, denied Jane the life to keep her memory as the best it  
          can be, cost Arthur very expensive legal bills, wasted time and expensive  
             monitor fees that Arthur cannot afford. 



 
721. The Mafia has denied Arthur and Jane the right of free speech because  
          they are forced to have a monitor listen to their private thoughts and  
           conversations, especially of those by a almost 99 year old woman.  

 
722. In early 2023, at a nearby college, Arthur gave a large packet of 
documents to the AG of PA and to the DA of Bucks County. Neither the AG or the 
DA ever contacted or had their staff return Arthur’s calls and never set up any 
meetings to discus the guardianship corruption on Jane or the entire massive. 
guardianship corruption scam in PA.   

 
723. Arthur has spent a lot of money, for the past two years, to see Jane at the 

nursing home, for gas, gifts, flowers, newspapers and magazines. Arthur has to 
travel a great distance to see Jane in the nursing home, instead of Jane being at 
her home where ledakis said she could live without problems as long as Arthur 
was there.   

 
724.  During the summer of 2023, a DA investigator, Kelly, told Arthur he was 

waiting for a document that Arthur would want. He refused to say what it was 
or about. In October 2023, he sent Arthur the “document”. It was nothing but 
definitions about guardianship. Kelly must have thought it was funny to make it 
seem the “document” was important. 

 
725.During the summer of 2023, Arthur went to see fenstermacher at his office, 

without knowing fenstermacher had moved recently. When Arthur found out 
fenstermacher had moved, he went home. He got phone message and email 
from a West Conshohocken cop who said the owner of the law firm where jsh’s 
lawyer (camp) had a office, claimed Arthur went into their office and caused a 
scence and had no business being there. The fact is, nobody ever asked Arthur 
why he was in the building (only to see fenstermacher) and he was never in 
camp’s office of her law firm. The owner of camp’s law firm contacted the 
building manager and sent a letter to Arthur he was banned from the building. 
Just more demonizing by the Mafia to make Arthur look bad. 

 



726.All records from Einstein hospital where Jane was confined to bed for 6 weeks 
because of starvation and other torture by jsh and from Manatawny Manor 
have always been denied by weilheimer and the Mafia to Arthur and his ex 
lawyer to know about his Mother’s condition and what really happened to 
Jane. Jane has always wanted and given permission to others for Arthur to 
have all information about her.  

 
727.Arthur has always proven he has and will continue to love and care for his 

Mother as much as possible and will always protect her from harm, no matter 
where or how it happens. 

   
728. It was only Arthur who called for wellness checks after Jane was kidnapped 

by jsh, called paramedics within 1 day after Mother’s legs became extremely 
swollen, continued to complain about the lack of care to Jane’s legs, bought 
Jane no-slip socks after Jane fell, keeps trying to get Jane a medic alert 
necklace like she had for many years but was canceled by Logie after jane 
was kidnapped, keeps trying to get a phone in her room so her friends can 
call her and she can call them, get Jane to her original doctors for Jane’s 
health, get Jane back home or to a least much nicer, much bigger and much 
cheaper place for her and more. 
 

729.It has only been Arthur that continues to try to keep Jane mentally happy 
and as active as possible so Jane’s physical and mental health does not 
deteriorate. Arthur knows and has been told by Jane many times she wants 
to go back home to live, which is still quite possible, so she can continue to 
live as active as she was two years ago before Jane was forcibly taken away 
from her house and her life as she had been living it. Jane wants to continue 
to enjoy her daily life and her very much loved possessions before she dies 
or becomes physically, medically or mentally disabled. 

 

730. About June 2023, Arthur could not afford his forced paid monitor visits 
with Jane, which has caused her much sadness and emotional distress 
being there all by herself in her room. Jane does not know why, at her 



advanced age, why the son she loves deeply and the son she thought loved 
her does not want to see her. Jane is not told why Arthur is not allowed to 
see her or call her because he just does not have the money to pay 
monitors to see her. 

 
731. When Arthur did see Jane again on October 18 2023 (exactly 2 years after 

logied dumped Jane there), Jane was crying and shaking when she saw 
Arthur. She held him tight for about 5 minutes and would not let go. Jane 
told the staff to go away because they were watching them. She kept 
asking Arthur did the monitor have to be there watching them and Jane 
turned her chair around so she did not have to look at her. Jane was very 
weak in her legs and a staff person basically had to hold her up. She looked 
very sad. Jane looked very thin since Arthur last saw her 4 months earlier.  

 
732. Arthur has PROVEN that he, being watched with his Mother by 2 different 

“monitors” (paid liars) of blumer since November 2022 sitting next to jane for 
3 paid visits a week, reduced to 2 paid visits a week to only 2 paid visits per 
month, before that for about 5 months of being very closely watched and 
listened to by staff in the TV room and before that from 2021 by logie telling 
the staff to listen at Jane’s door while I was there and to listen in on the phone 
calls between Mother and I and the staff listening through the intercom in 
Jane’s room during Arthur’s visits,  Arthur has proven, beyond any doubt, 
beyond ANY claims, of ANY type of “agitation” to his Mother, since such 
accusations were first started by logie and the Mafia has only been empty 
hearsay by the lying staff, who were paid to make up those lies by the Mafia of 
weilheimer, logie, blumer, Klock, jsh, jaskowiak and Fenstermacher (current 
guardian of estate). 

 
733.Weilheimer, Jaskowiak, guardians and their lawyers know here say has no value 

in a court of law and at best is just old ladies gossip. Any such distribution of 
baseless, empty here say is slander, liable and defamation of character.  

 
734.At the end of the petition hearing in August 2021, weilheimer said she had 2 

reports that said Jane was incapacitated: ledakis and carrol. Carrol was never in 



court to verify his report. Because he was not, his report was here say and 
weilheimer knew it. Weilheimer wanted to use it and ledakis’s “evaluation” 
against Jane so the Mafia could get Jane’s money and house.   

 
735.Carroll was a private psychologist hired by Jane and Arthur about a month 

before the petition was filed by jsh. Jane and Arthur were told by a elder lawyer 
weeks earlier that it would be a good idea for Jane to have a “evaluation” to 
prove she knew what she was doing before she made any changes in her Will. 
Jane and Arthur hired psychologist, Carroll, to do it.  Arthur also saw later that 
Carroll’s report was also a fraud, just like ledakis’s was also. 

 
736.Carroll charged Mother $1,000 to spend only one hour with her and, just like 

ledakis, never audio or video recorded his session to prove what Jane had said. 
Carroll claimed Mother was 100% incapacitated based on internet downloaded 
paper and pencil “tests” that had no independent proof of accuracy.  

 
737. Arthur brought in the new lawyer’s (Fravel) letter at the petition hearing, who 

made those minor changes in Jane’s Will.  Fravel said in his report that Jane did 
know what she was doing when she made minor changes in her Will. But, 
because he was not there, weilheimer claimed that was here say and DENIED 
Fravel’s letter.  

 
738.Weilheimer denied the one letter that said Jane knew what she was doing, but 

allowed Carrol’s report as evidence who was NOT there. It was because 
Carroll’s report was against Jane, along with ledakis’s report that said Jane was 
incapacitated was what Weilheimer and the Mafia wanted.     

 
739.The Mafia has been accusing Arthur of “agitating” Jane since about December 

2021, but Jane NEVER requested Arthur to leave, NEVER denied him visits and 
NEVER refused any of Arthur’s twice a day phone calls. The fact is, no one 
EVER asked Jane if Arthur was getting her upset in any way. Jane was 
constantly telling Arthur about the problems the staff and the place were 
causing her, including constantly stealing from her room. Jane knew she could 
depend and trust Arthur to take care of her and any problems she was having. 



 
740. Arthur has had to file many police reports because kessler (director of 

manatawny manor) had refused to correct various problems affecting Jane, 
including a dead rodent Arthur had found in Jane’s room in 2022 that took the 
staff 3 days before they removed it, torn blankets, urine stained towels and 
bedsheets, no table, no phone, no table, no trash picked up from Jane’s room, 
etc. 

 
741.In early 2023, weilheimer wanted Arthur to have a “evaluation” by a 

psychologist, with unknown objectives and questions, to determine if Arthur 
can be left alone with Jane. That pertained to the never proven claim by 
unknown “staff” that Arthur got Jane “agitated” with his visits.  

 
742. But, the Mafia never filed any petition to prove in court Arthur was a danger 

or menace to Jane. The Mafia contradicts itself. 
 

743.Weilheimer stated the county would pay for it and Arthur could pick who he 
wanted, but weilheimer would decide who it would be. In other words, 
weilheimer could fix the “evaluation” her way, as she does with ledakis. She 
said the limit would be $3500. But, weilheimer refused to tell Arthur what 
types of questions would be asked, if Jane would be asked if Arthur ever got 
her “agitated” and why none of the reasons Jane was kept a prisoner there 
would be discussed. Arthur soon rejected that idea as it was only another trap 
to keep him from seeing his Mother. 

 
744.In June 2023, weilheimer signed a order to have ledakis to do another 

“evaluation” on Jane to see if she would be harmed by Arthur’s visits. 
Weilheimer said Jane’s estate would pay for it. More money for a quack who 
writes what the Mafia wants against Arthur, the Mafia gets more money from 
Jane for those so-called “evaluations” by ledakis that ledakis cannot prove 
have any accuracy, cannot prove they were ever done and he cannot prove his 
“reports” of his “evaluations” pertain only to Jane and not 100 or 1,000 other 
people with a simple name change in his “reports”.  

 



745.Because Arthur had exposed ledakis and his so-called “evaluations” as a fraud 
in the petition hearing, after that petition hearing, ledakis was and still is  
attacking Arthur and making false accusations about him as retaliation for 
being exposed as a fraud. Ledakis claimed in this latest “evaluation” in mid 
2023 that Arthur still needed a monitor and Jane does not remember when 
Arthur ever visits. As before, ledakis never audio or video records his 
“evaluations” to prove what his tests were, how the person answered them, 
what they said or did not say, etc.  

 
746.Ledakis has never asked why his recommendations of keeping Jane at her 

home were never followed by the Mafia, INSTEAD of being held as a prisoner 
in a low rated nursing home, in a very tiny room, in solitary confinement and 
in a sensory deprived environment. What would ledakis say about Jane’s 
solitary confinement at the pig pen and from society as for her health? 

 
747.Ledakis never replies to Arthur’s emails when Arthur asks him why he never 

asks the Mafia why they never listened to his conclusion that Jane could stay 
in her home and with Arthur there, everything was fine.  

 
748.The Mafia never replies with specific answers or responds at all to Arthur’s 

emails pertaining to the life, mental and physical health of his almost 99 year 
old Mother. If replying to important emails about a human being “owned” by 
the Mafia, which is making a lot of money from Mother, is too much trouble, 
the Mafia can always quit and let mother go back living as she was: Perfectly.  

 
749. As of March 2024, jsh has refused to want Jane to go to go back home to live 

happy and healthy or go to a much nicer, much bigger and much cheaper 
place for Jane to live. About 5 emails were sent to jsh and camp (jsh lawyer) 
saying it should be done. Both said no. No reason given.  

 
750.It makes no sense that jsh would allow $90,000 to be wasted every year for 

that pig pen, all the money wasted for guardian fees and massive lawyer fees. 
The money wasted by the Mafia, jsh does not get 50% of that money as her 
inheritance. No reason ever given by jsh, her lawyer camp or by fenstermacher 



(guardian of estate since May 2022) executor of Jane’s W ill and extremely 
close friend of jsh.  

 
751.It makes no sense that fenstermacher, guardian of estate for Jane would 

waste so much of Jane’s money for her current pig pen, if Jane was not 
allowed to stay at her home for unknown reasons, when Arthur has found 
constantly much bigger, much nicer and much cheaper places for Jane to live. 

 
752. Arthur has sent many emails to lobach, senior partner at law firm of 

Barley/Snyder of  gelsinger and bill blumer about the gross incompetence of 
them on Jane. No reply by lobach or either gelsinger or bill blumer to their 
gross incompetence and massive corruption. Lobach’s law firm has 71 
partners. 

 
753. In early 2023, Arthur started a Go Fund Me Account to raise money to pay for 

some of his lawyer fees. Jaskowaik threatened Arthur AGAIN with contempt of 
court for having a picture of his Mother on the page. Arthur had used a fake 
name for himself and his Mother so jaskowaik would not claim he violated his 
mother’s privacy as jaskowaik had done the other two times he put Arthur 
into prison, even though Jane had told Arthur he was always free to talk about 
her and anything about her at any time.  

 
754.About November 2021, Arthur contacted the FBI and had 2 meetings with 

Agent Pacchioli about the scam. Arthur has sent many emails to Pacchioli 
about information of the scam and its people. Pacchioli told Arthur about 
January 2022 that it was a only a civil matter and not a criminal matter.  

 
755.Pacchioli has also refused to call back any of the many people who called him 

about their guardianship scams on their loved ones.  
 

756. In mid 2023, Arthur put 2 different signs on the FBI’s door in Ft. Washington, 
PA telling them to open a criminal investigation for jane. Pacchioli replied that 
if Arthur did that again, he would be arrested for trespassing. 

 



757. About June 2023, weilheimer told the county IT person, Olivieri, to block 
Arthur’s email address to her office and to all county departments: DA, sheriff, 
politicians, elder and legal agencies and also had my court docket blocked so I 
could not see my documents. Weilheimer committed a felony doing that. 

 
758.But, weilheimer had told Arthur in her email to arthur she only had his email 

blocked to her staff. It was Olivieri who informed me in a email also sent to 
weilheimer’s assistant, karen copestick, of what weilheimer had actually told 
him to do. Olivieveri committed a felony by doing what he did. 

 
759.In September 2023, Arthur filed a emergency petition to sterling to unblock his 

email address that weilheimer did. She denied his petition and said there was 
no emergency at this time. 

 
760. As of March 2024, Arthur’s emails are still blocked by weilheimer to all 

Montgomery county agencies, including county elder agencies, sheriff, DA, 
politicians, etc. 

 
761.About July 2023, Arthur went to file a document in the register of wills. He was 

stopped at the security screening part. A sheriff deputy said there was a 
“BOLO” (Be On Look Out) on Arthur. The deputy refused to allow Arthur to file 
his document.  

 
762. Arthur called the head of security for the building, Robbins. He said that the 

county IT person, Olivieri had said Arthur had been there a week or so ago and 
caused such a disturbance with Olivieri that Arthur had to be escorted from 
the building. Arthur denied any such event ever happened. Robbins said from 
now on, if Arthur wants to file a document, he will have a escort and can only 
go to the register of wills. Arthur told Robbins he wanted a copy of that report 
on Arthur. 

 
763.The next day, Arthur went to file a document. Robbins and a sheriff deputy 

took him to the register of wills. The next time Arthur went to file. He was 
again escorted by a deputy. 



 
764. Arthur went to the sheriff department to file a complaint about the matter. 

The sheriff department wrote a report with a lot lies in it about Arthur. They 
refused to correct their lies. 

 
765.The next time after that, when Arthur went to file a document, he was told 

that he did not need a escort. Arthur contacted Robbins and Robbins said it 
was all a misunderstanding. Arthur has called Robbins many times after that to 
get a copy of that report and was always told Robbins was not in, he was on 
vacation, etc.   

 
766. As of March 2024, Arthur has not been able to get a copy of that report. 

When he calls Robbins, he is told Robbins is either in a meeting, on the phone 
or out for the day.  

 
767. In very late January 2024, Arthur served a subpoena to Robbins demanding 

the incident report of what Robbins had accused Arthur of doing. The county 
solicitor denied Arthur’s subpoena. 

 
768.Arthur also served a subpoena on the sheriff department in late January 2024 

for all of their documents on Arthur because their report had a lot of lies in it. 
That same day, Arthur served subpoenas on manatawny manor and Einstein 
hospital for their records on jane for the hearing on February 16 2024 to 
discuss unblocking Arthur’s emails, money for Arthur and a new guardian. 

 
769. About February 2024, jaskowiak and the Mafia demanded Arthur’s subpoenas 

be denied. Sterling denied his subpoenas. 
 

770.In May 2022, fenstermacher was appointed guardian of estate of Jane. About 
February 2023, fenstermacher signed off to have Arthur evicted from Jane’s 
house where she had wanted him to live forever in writing. Fenstermacher 
admitted in a hearing he had not seen Jane or talked to Jane for about 2.5 
years. Why would Fenstermacher NOT want to see and talk to his client? 



Fenstermacher refused to obey various state and federal laws pertaining to 
guardianship and the Rules of Conduct for lawyers.   

 
771.Every lawyer must obey the Rules of Conduct for lawyers and in this case also 

Title 20, section 5521 and also do what the client wants. If the lawyer does not 
want to do what their client wants, then they have to quit. 

 
772. In late 2023, jaskowiak, in a reply to one of Arthur’s petitions, demanded 

Arthurs IFP (free filing) be eliminated because Arthur was filing petitons. 
Weilheimer gave Arthur that right because he proved he was poor. Again, 
jaskowiak is using the court as a weapon. 

 
773.For the past 10 years, after Jane’s husband died, Jane would give $14,000 as a 

gift to both Arthur and jsh instead of presents. For 2021 and 2022, 
Fenstermacher gave those checks to us from Mother.  

 
774.After Arthur was evicted from Jane’s house on August 25 2023, Fenstermacher 

has refused to give Arthur his money from Jane so he could find an apartment 
and to live. Since about July 2023, fenstermacher has refused to reply to any 
of Arthur’s emails for that money. Since August 25 2023, Arthur has been 
forced to live in his car during winter and can only afford to eat cold 
sandwiches for lunch and dinner.  

 
775. Without money, fenstermacher as part of the Mafia, is denying Arthur the use 

of the court for this ongoing scam on his Mother to pay for various court costs. 
The Mafia is wasting not only Jane’s money where she could desparately need 
it someday, but also is draining money from Arthur’s inheritance. 
Fenstermacher is also to be in charge of Arthur’s inheritance when Jane dies, if 
there is anything left after Fenstermacher let’s all the thieves have what they 
want with their made up billing hours. This includes  pam blumer’s many hired 
lawyers (including her husband) and “care manager” klock. Every time one 
lawyer, blumer or klock talks to another, they then talk to other lawyers, all 
racking up massive fake billing hours that do nothing to help Jane and only 
drain her bank account. 



 
776. Arthur has proven the current people involved with Jane are NOT a benefit to 

Jane, but a danger to her life at age of almost 99: physically, mentally and 
financially. Pam blumer and her entourage that she has created for herself at 
Jane’s expense, MUST be removed as soon as possible. Time cannot be 
wasted doing this.  

 
777. About September 2023, Arthur filed a complaint against Judge Weilheimer 

with the Judiciary Conduct Board because of her corruption in this case. 
Sometime during late summer of 2023, Weilheimer was replaced by Judge 
Sterling on Jane’s case.   

 
778. In October 2023, Arthur filed emergency petitions to have Blumer, 

fenstermacher and jaskowaik removed from Jane’s care, to have Arthur’s 
emails unblocked and for the Racket to prove Arthur is a danger or menace to 
Jane as the Racket has been claiming for 2 years and uses those lies to reduce 
and restrict Arthur’s visits with his mother.  

 
779. About December 2023, sterling denied Arthur’s petition to have 

fenstermacher and jaskowiak removed, claimed there was no emergency to 
unblock Arthur’s emails and denied his petition for the Racket to prove Arthur 
is a danger or menace to Jane. In other words, sterling is saying anything the 
Mafia says or accuses Arthur of, it should be considered a fact.  

 
780. The basis of U.S law is a person is innocent until proven guilty in a court of law 

and a person has the right to face their accusers. The Mafia, including 
weilheimer and now sterling do not believe in U.S. law. 

 
781.By spending unlimited time with Arthur, going places and doing most of the 

activities Jane used to do before guardianship, there would be unlimited 
benefit to Jane for her physical health, mental health, memory and most 
importantly, her happiness at almost 99. All studies have proven sadness and 
lonliness causes severe harm and decrease to cognitive abilities to people with 
memory issues. 



 
782. Arthur noticed and reported, on a regular basis, to Kessler (the director of 

Manatawny Manor)  and the police that the staff and Blumer were not 
enforcing the directions of the house doctor who directed them to put 
compression socks and a special crème on Jane’s legs every day. They also 
refuse to make sure Jane has the no slip socks on that I have bought her many 
pairs so she would not fall on the very slippery floors. Jane has fallen many 
times because of that, including in December 2023 where she hit her head on 
the floor.  

 
783. Arthur was told by gelsinger a week after she fell in December that Jane had 

to go to the hospital and had bleeding on the brain. 
 

784. The ongoing cheap and empty accusations (lies) against Arthur that he caused 
Jane’s legs to swell were started by Logie about December 2021 after Arthur 
had called the paramedics first for the swelling because nobody else did.  
Various lies have continued by Blumer only to create a negative image of 
Arthur to be used against him in various ways, including reducing then 
eliminating Arthur’s visits with his Mother as both a punishment and to hide 
any mistreatment and/or problems Jane would be having without Arthur 
being able to see them.  

 
785.       Fenstermacher is making decisions for Jane, without consulting Jane, that 

have drastic ramifications. They include evicting Arthur (contrary to what Jane 
wants), then he will be trashing all of her loved possessions of 99 years 
because Jane has no room to put anything in her tiny room because 
Fenstermacher is allowing the Mafia to sell her house without asking his 
client, Jane, what she wants. 

 
786.Fenstermacher is doing anything he can to punish Jane and Arthur because 

Jane fired him and Arthur had exposed his and jsh’s corrupt dealings to Jane 
after Jane’s husband died in 2013. Fenstermacher is allowing the others in the 
Mafia to steal Jane’s money 

 



787. In December 2023, fenstermacher told Arthur he was not getting Jane’s gift 
money to live because Arthur had caused so much lawyer costs to Jane. Jane 
has given her children for 10 years of $14,000 per child. 

 
788. Fenstermacher totally ignored the fact that pam blumer’s lawyers, including 

her husband, the several lawyers he hired at his law firm, “care manager” 
Klock and pam blumer’s pay raise in 2023, were ALL expenses of blumer’s 
guardian business and NOT Jane’s to pay for.  

 
789.      Fenstermacher has legal requirements and legal obligations as a guardian, 

as Jane’s trust lawyer and also to his other client, Arthur, as his trust lawyer. 
With Arthur, it involves how much, if any, inheritance Arthur, will get when 
Jane dies. Fenstermacher has simply allowed the Mafia to run wild with how 
they hire as many people they want to bill Jane for “services” that are never 
performed, which also affects how much inheritance Arthur might get. 
 

790. Fenstermacher has refused to Follow Pennsylvania’s Rules of Conduct for 
lawyers for his client, Jane.  
 

791. Fenstermacher never did his due diligence to know about what he is involved 
in, both as Jane’s lawyer, as her guardian of her estate and listening to Arthur 
of how Jane’s guardianship is only a scam.  
 

792. Fenstermacher has allowed his almost 99 year old client to live worse than a 
homeless person, allowed Jane’s mental, physical and psychological health to 
dwindle years ahead of its time. 
 

793.  Jane had to start using a cane about May 2023 because she has not been 
allowed to have any physical activity because she has been locked in a 
section in solitary confinement, in a sensory deprived environment since she 
was dumped there in October 2021. Jane informed Arthur that when she 
tries to walk the halls for exercise, the staff tells her to go back into her 
room. 
 



794.  Fenstermacher, because of his hate for Arthur and Jane because they fired 
him, is allowing the Mafia to deny Jane seeing and being with her son, is 
allowing Jane’s assets to be drained, basically refused to be involved in this 
guardianship matter and to know what is going on as his client is being 
denied the basic happiness and freedom in life. Fenstermacher cannot be 
allowed to be a lawyer and to ruin people’s lives. 
 

795. Fenstermacher has told Arthur that it is blumer, as guardian of person, who 
decides where and how Jane lives. But, Fenstermacher is giving the Mafia a 
blank check, with Jane’s name on it, especially wasting her money of $90,000 
a year for a low rated nursing home when Jane could live at her home of 21 
years, at the court accepted cost of only $16,500 a year, as ledakis said she 
could in his first “evaluation” of Jane. 
 

796. Fenstermacher never did his “due diligence” and read the transcript of the 
petition hearing where Arthur proved ledakis’s “evaluations” were and still 
are a fraud because none of them have any independent proof of accuracy.  
 

797.  But, Fenstermacher keeps using Jane’s money to pay for ledakis’s fake 
“evaluations” and all of the people in pam blumer’s “entourage” who are 
blumer’s sole responsibility as a business owner.  
 

798. Fenstermacher continues to pay for a “care manager” of Jane, deb klock, 
who was hired first by logie and kept on by blumer. Blumer is the only 
guardian of person to Jane. She is the only person who was appointed by 
weilheimer to do that job. Nobody else. 
 

799.  Nobody has ever said what a “care manager” is and what is the point to have 
one if there is a guardian of person to care for the victim. 
 

800. Sometime in mid 2022, pam blumer gave herself a pay raise form $100 an 
hour to $125 an hour. Blumer has no training to be paid that high of a salary 
and for travel time, opening mail, etc. 
 



801.  In a October 2019 guardianship video, jaskowiak was on the 3 person panel 
about guardianship. Many facts of law were stated and facts that jaskowiak 
never followed for Jane’s benefit and welfare and were never done or 
followed by any of the previous guardians and Klock. Those laws and rules: 
 

802.  A.There is no preponderance of evidence (tipping of scales) to determine 
incapacitation. There must be clear and overwhelming EVIDENCE by the 
petitioner, including medical. 
 

803.  B. Real and convincing evidence that there is no less restrictive means for 
person other than guardianship. Supreme Court of PA only wants 
guardianship when necessary.   
 

804.  C. Petition must say why petition is needed for guardianship. Steps must be 
taken to find a less restrictive alternative to guardianship. Exhibits must be 
attached. Petition must prove the victim needs a guardian.  
 

805.  D. Guardian must see victim at least once a month (best practice), otherwise 
why should there be a guardian.  
 

806.  E. Judge can appoint counsel when appropriate, but not necessary. Jane’s 
assets were about $2.5 million. She could have paid for her own lawyer.  
 

807.  F. Review hearing can be held at any time by petition. AIP still gets to speak, 
they get to say what they want (title 20 section 5521). Court wants to hear 
from AIP especially when real property is involved. Rosengarten said victim 
has the right to speak and court must hear it. Court must hear about what 
the victim wants for himself and his property.   
 

808.  G. Guardian can be disqualified if they have too many AIP’S. 
 

809.  H. In the video, jaskowiak jokes about chicken scratch handwriting by 
medical doctors in their reports, but he and others allow the “monitors” 



reports to be hand written and are not readable for legal purposes, but are 
never typed.  
 

810.  I. Jaskowiak says in the video the court is giving a voice to the voiceless.  
 

811.  J. Jaskowiak also said in the video when a person loses their constitutional 
rights, that is the most important thing they can lose.  
 

812.  K. Rule 1.2 lawyer must abide by victims wishes. Rule 1.4 Counsel must 
consult with client as their lawyer and is supposed to do what the victim 
wants.  
 

813.  L. Guardianship exists until it is discontinued by petition. Burden is on person 
who fled petition to continue guardianship.  
 

814.  M. In the October 2019 seminar on guardianship that jaskowiak was on 
the 3 person panel, he said the obligation of the AIP’s lawyer is to the 
client, not the court. Jaskowiak ignored this fact and never defended 
Mother at all and never brought her into court to testify. 

 
815. N. Jaskowiak has never defended or protected his client, Jane, or her 

interests. He has never followed the PA Rules of Conduct for lawyers, title 
20 section 5521 and any other state and federal laws for people under 
guardianship. He has never fought for her to get her back home as ledakis 
said she should stay or have unlimited time and visits with her son.  He has 
been her enemy, not her lawyer.  

 
816. O. Jaskowiak also said in that seminar that the Rules of Conduct for lawyers 

must be followed to the AIP. Jaskowiak totally ignored those rules for not 
defending Mother which has caused enourmous mental, psychological, 
physical pain to mother and greatly reduced janes assets. 

 
817. P. Jaskowaik also said that the guardian cannot their hire friends and bill the 

AIP. But, jaskowiak promoted his friend bill blumer’s wife pam. Pam blumer 



hired her husband as her “lawyer”, a conflict of interest. Pam blumer hired her 
friends as monitors and her husband hired various lawyers at his law firm. All 
of those “expenses” are part of blumer’s expenses of having a business, NOT 
to have Jane pay for them.  

 
818. Q. Title 20 Section 5511 says the AIP has the right to counsel and county will 

pay for it ONLY if they do not have the resources to pay for it. Jane had assets 
about $2.5 million. She and I could have easily hired our own lawyer who 
would have fought for her. 

 
819. R. Jaskowiak also said in the Oct 2019 seminar that the lawyer needs to 

advocate the AIP’s position. Jaskowiak never did that at all for Jane to keep 
her out of guardianship because he WANTED Jane to be guardianized for her 
assets for the OCM: Orphans Court Mafia 

 
820.In about mid 2022, Jane had slipped and fallen several times on the newly 

waxed floors. She told the staff she had hit her head. Neither blumer or the 
staff ever took Jane to the hospital for a MRI (or like that) to be sure Jane had 
no brain damage. Arthur complained many times to them about this, but no 
response from them. No reason given by them. 

 
821. In addition, the other lie that has been constantly stated by Blumer, her 

lawyer, logie and the never named “staff” that has been used against Arthur 
for punishment for his refusing to stop exposing their scam on Jane, is that 
Arthur gets his Mother “agitated” after his visits or his phone calls he used to 
have with his Mother, before blumer canceled the phone calls about June 
2022.  

 
822.The fact is, there are many reasons why Jane can be agitated. But, the Mafia 

does not care about them. They just want to blame Arthur to “demonize” him. 
 

823.Jane has ALWAYS retained the right to deny either child visits and phone 
communications if she wants. 

 



824. Arthur would always call Jane twice a day to talk and to hear if she had any 
problems there from when Jane was put at her place untill June 2022 when 
pam blumer stopped all phone calls between jane and Arthur. No reason 
given.  

 
825.There are many side effects of dementia and alzheimers, including agitation of 

various forms, as the quack ledakis and the Racket claim Jane has. In fact, Jane 
has only a little bit of forgetfulness, mainly because she has been kept locked 
up, in solitary confinement, in a sensory deprived environment and away from 
a person’s normal daily activites for cognitive stimulation.  

 
826. There are several commercials on TV that sell various pills that are for people 

with alzheimers and have agitation in various ways from alzheimers. Therefor, 
ALL of the claims made against Arthur as being the reason for Jane’s 
“agitation” to his Mother, but NEVER proven in any way by the Mafia, MUST 
stop. Without any proof, such lies are slander, defamation of character and 
liable (if in writing). Again, nobody ever asked Jane if Arthur got her “agitated”. 
Why? 

 
827. Is the Mafia claiming Jane should not have any emotions about her being 

kidnapped from her large 3 bedroom, 3 bath house and a happy life to being 
forced to live in a tiny room, in solitary confinement and not allowed into 
society for 2.5 years? Why would the Mafia think anyone would simply accept 
that type of barbaric and inhumane living conditions? 

 
828. The Mafia, including ledakis, say that Jane likes her room, likes her food and 

likes the people. Wrong! Jane has accepted what and how she has to live. Jane 
knows if she argues or resists her medicine, she will be drugged worse. 

 
829. Since there are no daily riots in prisons nationwide, is the Mafia saying those 

prisoners like their living conditions, their food and the other criminals they 
have to live with for years?  

 



830.Those lies of blaming Arthur’s food causing Jane’s legs to be swollen and 
claims of causing “agitation” to Jane by others, have been used against Arthur 
and his Mother for 2.5 years. Jane has never been asked if Arthur ever caused 
her to be agitated. Both he and his Mother have been severely punished 
because of those lies by weilheimer, jaskowiak, pam blumer, her many 
lawyers, fenstermacher, klock, jsh and camp.  

 

831. Arthur has NEVER been formally charged, at any time, with any claims 
of causing “agitation” or any other type of offense to his Mother. If he was, the 
basis of all US law is Arthur would be innocent until PROVEN guilty in a court of 
law and he has the right to face his accusers.  

 
832. If Arthur was formally accused, Arthur would have been able to have Jane 

there as his witness to confirm Arthur NEVER did anything to cause Jane to be 
“agitated” and would have other witnesses and various types of documents to 
prove his innocence and the guilt of many others for various crimes, gross 
incompetence and gross neglect by the Racket and the staff of manatawny 
manor to Jane for the past 2.5 years.   

 
833. No such hearing ever took place, because nobody from the “staff”   

ever put their accusations on any of their reports, especially under oath, 
because it was NOT Arthur that caused “agitation” to Jane.  This entire, massive 
lie called “agitation” against Arthur by guardians, their lawyers and jaskowaik to 
only demonize Arthur for exposing their scam on Jane for the past 2.5 years 
must stop because there is NO factual basis to it at all. 

 
834. The fact remains, that any “agitation” Jane had and has now, can only 

be blamed by what was done to her by others: guardians, their lawyers, 
weilheimer, klock, jaskowaik, fenstermacher and jsh who started the entire 
guardianship scam on my Mother just so jsh could get her Mother’s money and 
house for herself.  

 



835. Various types of money grabs had been tried before by jsh and current 
guardian of estate fenstermacher for years on Jane, but Arthur always exposed 
them to Jane and stopped them. 

 
836.    About 2016, jsh and Fenstermacher created a delegate authority for Arthur 

and jsh to sign. Fenstermacher and jsh worked together on that. It said 
Arthur was to be in charge of Mother’s house repairs, car repairs and Jane’s 
health, but jsh was to be in total control of Janes fortune. Neither of them 
ever discussed the matter with Jane.  
 

837. Jane had no problems with her health or financial matters that she needed 
anyone to control them for her. Arthur refused to sign jsh and 
fenstermacher’s “Delegate Authority”.  

 
838. About 2020, jsh had hired a lawyer for something. She tried to get Jane’s 

investment company to write a check from Jane’s account to pay jsh back. 
Fenstermacher told Jane’s investment company it was alright to do so. 

 
839. None of those people ever talked to Jane about it. By accident, Arthur 

found out about it, told Mother about what they were trying to do and 
Mother told them not to give jsh any money. 

 
840. As a matter of fact, in May 2020, Fenstermacher sent a letter to Jane telling 

her Arthur was lying to her when Arthur had told Jane that jsh wanted to put 
her into a nursing home and sell her house. It was jsh’s emails to Arthur that 
let Arthur know what jsh wanted to do only to make it easier for jsh when 
Jane died. Fenstermacher told my Mother that jsh had no power to do so. He 
lied.  

 
841.Fenstermacher knew a guardianship on Jane by jsh would give jsh the power 

to own Jane, take control of all of her money and jsh could put Jane into any 
nursing home jsh wanted and Arthur could not stop jsh.  

 



842. About May 2021, a year later, Fenstermacher told jsh to go to the lawyers 
down the hall from him and file a petition for guardianship on Jane so jsh 
could get what she wanted. Jsh did exactly that. Jsh admitted in court she 
never discussed such a serious matter with Jane because jsh said she did not 
think the matter of guardianship on her Mother was that important.  

 
843.Several times, during 2.5 years, Arthur has sent emails to Jane’s investment 

company, Raymond James, about the fraud on Jane’s money. After 2 years 
of complaining to them, they have not stopped paying the Mafia with 
Jane’s money that Fenstermacher allows.  

 
844.Weilheimer and Sterling had refused to allow Arthur or his past lawyer, 

copies of Jane’s medical records from the hospital and Jane’s records from 
the nursing home, despite Jane saying Arthur should have them. No reason 
given by weilheimer or sterling. What is weilheimer, sterling and the Mafia 
hiding from Arthur? 

 
 

845. Weilheimer refused to allow Arthur or his past lawyer to know the 
qualifications of the 2 ‘monitors” blumer hired to be able to listen, take 
accurate notes, make accurate quotes while continuing to listen, etc, for legal 
matter of this case. What is weilheimer hiding? 
 

846. One of blumer’s many lawyers, gelsinger, refused to have the blumer’s first 
“monitor” brandi and the latest “monitor” mary ellen type her notes. Both 
monitors have handwriting that just look like scribble from a child and are not 
readable. Those notes are for a legal matter and must be understood. 

 
847.  Arthur has constantly complained about the deliberate lies in those 

monitors reports that are made to only make Arthur look bad so the Mafia 
can reduce then deny Arthur’s visits with his Mother that jaskowiak has been 
trying to do because Arthur has been exposing the Mafia’s scam on Jane and 
many other people.  
 



848.. During summer of 2023, Arthur filed a complaint against weilheimer with the 
Judiciary Conduct Board to have her removed as judge forever.  

 
849.. During the summer of 2023, weilheimer was rotated off of the case of my 

Mother. Judge Sterling is the new judge.  
 

850. In December 2023, Arthur sent Sterling a 2 page letter certified. Nobody 
signed the green card. 

 
851.. Arthur has sent president judge Carluccio two different packets of 

information asking why if weilheimer was rotated out of orphans court and 
put into civil court, why is weilheimer still holding onto the case and making 
rulings, which is not allowed. Is weilheimer desparate to keep control of the 
“money”? Carluccio never replied to Arthur’s letters. 

 
852.During summer of 2023, Arthur filed complaints against fenstermacher and 

jaskowaik with the Disciplinary Board for lawyers to be disbarred for their 
corruption and gross incompetence in Jane’s guardianship.  

 
853. In December 2023, the disciplinary board said they will not charge jaskowiak 

or fenstermacher. They said they will do so only if criminal charges are filed. 
So, they do not think the PA Rules of Conduct for lawyers has any purpose or 
should be followed 

 
854.. In about November 2023, jaskowiak filed a petition to remove Arthur’s 

“IFP”(free filings because I am on welfare) status that weilheimer gave Arthur 
because he was on welfare. Doing so would force Arthur to pay for his filings 
and cost Arthur money he did not have. It was another punishment to Arthur 
for exposing the Mafia’s scam on his Mother.  

 
855.. Jaskowiak filed his response to my petition for the Mafia “to either prove I 

am a danger and menace to Mother, in other words either defecate or get off 
the toilet” of denying me a full and normal relation with Mother as had always 
been done before the fake petition was started by jsh. Jaskowiak and the 



others in the Mafia wanted my petition denied because he and the Racket 
would not be able to prove any of their lies they have been saying about me 
for 2.5 years because I have exposed this guardianship scam on Mother for 
her money. Sterling denied arthur’s petition for the Mafia to prove their 
claims against me 

 
856.. In November 2023, Gloria Byars, a well known corrupt guardian was found 

guilty of stealing millions of dollars from her victims. The FBI, DOJ and the IRS 
of the Philadelphia offices were involved in the case.  

 
857.. But, agent Pacchioli, of the FBI office in Ft. Washington, in November 2021 

refused to open an investigation that was worse than the gloria Byars case 
because it involved corrupt judges. Pacchioli told Arthur his Mother’s situation 
is a civil matter, not criminal.  

 
858.. If the Mafia, including  jaskowaik, fenstermacher, blumer and blumer’s 

lawyers cannot prove their so far empty claims against Arthur of “agitation” to 
Jane  and making Jane’s legs swollen by his food that he used to give Jane, 
then they must be held in contempt of court, heavily fined and put into prison 
for contempt for using the court as a weapon and for retaliation against 
Arthur. Jaskowiak put Arthur into prison twice as punishment where he could 
have been murdered by inmates.  

 
859.. Every time Jane sees Arthur for a visit, she cries and refuses to let go of 

Arthur because she misses him so and because Jane and Arthur have always 
had a lifetime special closeness. But, the paid monitors NEVER put that in their 
reports. They do not want any truth to be known of how much Jane and 
Arthur love each other. 

 
860.. The Mafia of weilheimer, jaskowaik, jsh, fenstermacher, deb klock, pam 

blumer and her entourage of many lawyers, including her husband bill and the 
other lawyers at his law firm, are stealing Jane’s assets and forcing her to live 
in barbaric and inhumane conditions ONLY for the money they can take from 
her.  



 
861..  The corrupt lawyers in this fake guardianship, past and present, are guilty of 

malpractice, violating Title 20 section 5521 and Pennsylvania Rules of Conduct 
for lawyers. They must be disbarred for their corruption of not only my 
Mother, but also for all of their other victims and their families for the hell the 
lawyers put them through and for the money those lawyers stole. 

 
862.. Those corrupt lawyers never answer questions Arthur emails to them about 

problems Arthur finds involving Jane. They avoid doing so by making up lies 
about Arthur. Actions speak louder than words.  

 
863. Those lawyers are only trying to win on legal technicalities because Arthur is 

not a lawyer, not based on facts of what they have done wrong. The courts 
are for everyone. It is the evidence that is most important in any case. 

 
864.The corrupt lawyers in this case are making a mockery out of the court and 

legal system only to make themselves money by stealing it and forcing their 
victims to live in worse than prison conditions until they die.  

 
865.The Mafia’s never ending experiment of first having the staff listen in on 

phone calls between mother and myself, then listening at the door and now 
the paid liars they call monitors, have NEVER produced any facts, only here 
say allegations. No one has ever asked Jane if she wants me kept away and if I 
made her “agitated”. 

 
866.. The Guardianship Mafia’s never cited one example of why I cannot be in my 

Mother’s room alone with her or walk her down the hall like I used to when I 
leave, let alone being banned by blumers to be in Jane’s room since about 
June 2022. 

 
867. The Mafia has NEVER defended themselves in court of the facts I had against 

them and NEVER mentioned anything they ever did for Jane’s benefit. They 
are only in the business for victim’s money.  

 



868. If a lawyer fights for their client, they are called zealous. If I, as a pro bono 
person, fights aggressivly for my mother by putting up a website exposing the 
scam on her, going on a radio show exposing the corruption, filing many 
lengthly and detailed petitions, the Mafia calls me vexasious. 

 
869. The Mafia has NO concern for Jane’s welfare or her happiness since they 

became her “owners” in August 2021. The Mafia is using Jane only as their 
whore and they are her pimps.  

 
870.. Arthur found a copy of logie’s invoice log. He uses the word “plan” several 

times before Jane was kidnapped by him and jsh. He also shows many, many 
emails and phone calls to the various people in the Mafia. In other words, 
there was a secret “plan” the Mafia refused to discuss with Arthur or Jane 
about kidnapping Jane from her house, whether she liked it or not, forcing her 
into a nursing home and then selling Jane’s house for the money for the 
Mafia. 

 
871. In early 2023, Arthur had set up a Go fund Me account to raise money to pay 

for his lawyer fees. Jaskowiak threatened Arthur with contempt of court a 
third time and prison if he did not remove it. No reason given. Arthur took the 
site down. 

 
872. In October 2019, jaskowaik was on a panel about guardianship. He said he 

uses contempt of court to get his way in a case against other lawyer’s clients. 
He says he also makes money by doing so. Jaskowiak is using the court as a 
weapon and to make money unjustly, totally forbidden by the court. 

 
873. In that video, jaskowiak makes a joke referring to contempt of court as “3 

hots, a cot and bubba”. Bubba is the nickname of a fat black man. Male rape 
and murder is common in prison. Jaskowiak put me into prison twice with his 
contempt charges. Was he hoping I would be raped or murdered in prison for 
exposing the Mafia’s guardfianship scam? Is that what he wants for his clients 
son? 

 



874. All of the state and federal laws and the PA Rules of Conduct for lawyers that 
were talked about in the video, none of them were done by jaskowiak for 
Mother. 

 
875.In that same lawyer seminar jaskowiak was in, the other lawyer on the panel 

confirmed that Pennsylvania demands the least restrictions for a person 
BEFORE guardianship. Why did jaskowiak refuse to do so as Jane’s personal 
lawyer appointed by weilheimer?  

 
876.. On April 20 2022, Jane wrote a extensive letter to weilheimer saying she 

wants to go home, wants a new lawyer, wants Arthur to live at home with her 
again and wants to come to court to say it for herself.  

 
877.. But, weilheimer hired ledakis again about June 2022 and wanted  him to 

interview Jane and decide if Jane had the ability to write the letter. Ledakis 
said Jane did not and Arthur told her what to write. But, ledakis never asked 
Jane if she wanted each item that was written in the letter. Why not?  

 
878. But, ledakis said in that report, jaskowiak said he saw Jane on March 1 2022. 

Jaskowiak said Jane said she liked the people, liked the food and liked her 
room. So, 6 weeks earlier jaskowiak is verifying Jane knew what she wanted 
and liked in her letter she wrote about 6 weeks later that ledakis said Jane 
could not have written her letter on her own and that Arthur told her what to 
write. 

 
879. On December 14 and 26, 2022, with the monitor brandi sitting right next to 

jane, Jane wrote several letters to Arthur next to her. Jane said almost the 
same thing she wrote in her letter on April 22 2022. So there is no reason to 
doubt what Jane wanted in her letters because jaskowiak basically validated 
Jane had the cognitive ability to know what she wanted. 

 
880. But, about 2022, only about a month after Jane wrote her letter to 

weilheimer, jaskowaik, on a conference call with weilheimer and the lawyers, 
said he saw jane, he said she likes her room, likes the food and the people. So, 



jaskowiak is saying Jane knew at his meeting with Jane (if he really went there) 
she has the cognitive ability to know what she wants and likes. So WHY was 
Jane’s letter NOT believed by weilheimer and had Jane brought to court to 
speak for herself?  

 
881.. Arthur has sent psychologist ledakis several emails asking him if he ever 

wondered why the Mafia never followed his conclusion in his first 
“evaluation” of Jane that Jane could stay at home. Ledakis never replies. 

 
882.The nursing home washes everybody’s clothes together. They give clothes 

back to various people without knowing which clothes go to whom. For 2 
years, Jane has been wearing other people’s clothes. In other words, a 
person who was living in a 3 bedroom, 3 bath house in a gated community, 
is wearing other people’s clothes, just like a bag lady on the street.  

 
883. In November 2023, Arthur sent a email to jsh’s lawyer camp asking again why 

her client, who said she loved her mother at the petition hearing, does jsh 
refuse to let Mother come home to enjoy her life like she used to and also 
save a tremendous amount of money. 

 
884.Camp replied jsh is happy the way the way Jane is living, which mean jsh 

wants her mother to die in that pig pen, in solitary confinement, in a sensory 
deprived environment and will never see any of her loved possessions again. 
Is THAT a loving daughter at 73 years old? 

 
885.Arthur had realized in the fall of 2023 that nobody in the Mafia had ever filed 

a petition to prove their claims that Arthur caused Jane to be agitated at 
different times and caused her legs to be swollen. So Arthur filed his petition 
and others for various demands. 

 
886.In early fall 2023, Arthur filed many petitions with the court. Arthur wanted to 

replace fenstermacher, jaskowiak, pam blumer, her “entourage” of lawyers 
and “care manager” klock that blumer hired because they were her friends.  
Arthur filed a petition for the Mafia to either prove that Arthur is a danger or 



menace to Jane, in other words for the Mafia to “defecate or get off of the 
toilet”. Arthur filed another one to unblock Arthur’s email address that 
weilheimer had the county IT person do in June 2023. Arthur filed another 
petition to have unlimited time and visits, like jsh got from weilheimer, in 
February 2023. Did weilheimer know the torture and pain jsh did to Jane that 
put Jane in the hospital for 6 weeks for starvation? 

 
887. In early fall 2023, jaskowiak and the other lawyers filed replies to my various 

petitions wanting them all dismissed, including the one that says the Mafia 
had to prove their past allegations against me. They are admitting they cannot 
prove their allegations against me that they have used to limit my visits and 
time with Mother. If the Mafia is so sure of their past allegations, then why 
don’t they want that hearing to prove them?  

 
888.In fall 2023, new judge sterling did what the Mafia wanted and denied my 

petition for the Mafia to prove I agitated Mother and caused her legs to be 
swollen. So, it seems sterling is saying any accusation the Mafia makes against 
me, it will be accepted as fact. 

 
889.The basis of U.S. law is a person is innocent until proven guilty in a court of law 

and a person had the right to face their accusers.  
 

890.The Mafia, since about January 2022, has claimed Arthur gets Jane “agitated” 
during and after his visits and his former phone calls. But, the Mafia has 
refused to consider any of the OTHER possible reasons Jane could be agitated, 
including she wants to go home, misses Arthur when he leaves, does not like 
being locked up and away from her large 3 bedroom, 3 bath house and her 
loved possessions of 99 years, not being free, not going to restaurants, etc.  

 
891. On November 9 2023, judge sterling issued a order that said there was no 

emergency at this time to have a hearing about unblocking Arthur’s email to 
the county people so he could email them to help his Mother that weilheimer 
had the county IT person, Olivieri, do back in June 2023, including to her staff. 

 



892. On December 1, 2023, Arthur talked to Rachel of judge Sterling’s office as to 
why there are 2 judges on Jane’s case: weilheimer who was rotated out of 
orphans court but still signing orders and Sterling who is hearing the case but 
is also signing orders.  

 
893. Rachel simply said she was “being polite” by talking to me, refused to answer 

my question and then hung up.  
 

894.In summer of 2023, weilheimer also blocked Arthur’s access to see the 
documents in his court docket so he can use the court to help his mother. 

 
895.In a February hearing, fenstermacher said he had not seen or talked to Jane 

for 4 years. He said he thought his job was only to sign checks. He did not 
seem to think he was also responsible for making sure there was no fraud or 
waste by others involved with Mother, waste Arthur has found all the time.  

 
896. How can fenstermacher not see or talk to his client for 4 years but as her 

guardian of estate and her trust lawyer (including Arthur’s) make decisions for 
her under the state, federal laws of guardianship and also the PA Rules of 
Conduct for lawyers? 

 
897. As of April 2024, fenstermacher still refuses to give Arthur his yearly gift 

money of $14,000, that Jane had given to Arthur and her estranged daughter 
for 10 years (including the past 2 years by fenstermacher), so Arthur does not 
have the money to use the court to help his Mother, money for gas to file 
documents, xeroxing, to live etc. Fenstermacher has refused to ask Jane, being 
her guardian of estate, what SHE wants on anything and violating title 20, 
section 5521, federal and state laws on guardianship. 

 
898.Fenstermacher lied to Arthur’s former lawyer and had denied in court that he 

had told Arthur when he moved out of the house and Arthur found a place to 
live, fenstermacher would call the landlord and confirm the rent would be 
paid. Arthur found 8 places to live, but fenstermacher refused to call any back. 

 



899.Fenstermacher also lied to Arthur and his former lawyer when he said he 
would also give Arthur money after he moved out of the house to live.  

 
900. Fenstermacher said in that hearing he never reads Arthurs emails because 

they were just rants and rantings. Why would he ignore emails that deal with 
his clients wellbeing at her age of 99.  

 
901.Fenstermacher, in a email to Arthur in late fall 2023, said Arthur was not 

getting the gift money because he (Arthur) was causing massive lawyer fees to 
Jane. But, fenstermacher has allowed massive money to blumer for people 
she hired, but those hired by blumer are her responsibility to pay as part of 
her business expenses and also Fenstermacher refusing to let Mother go 
home where it is much, much cheaper to live or to a much nicer, much biger 
and much cheaper place to live. 

 
902. In summer of 2023, Arthur had emailed a long letter to ALL 71 partners of 

Barley/Snyder about their firm’s involvement in the scam. None of them ever 
replied.  

 
903. In her July 2023 invoice, pam blumer claimed Mother’s pig pen had 41 active 

cases of covid on the first floor. In the summer of 2022, the pig pen had 
removed their computer system where a person had to check in and have 
their temperature taken. Mother has had 2 cases of covid and a case of 
influenza while at MM. About 39% of people who die of covid, die in nursing 
homes.  

 
904. The fact is, staff and visitors go from the basement to the first floor and 

people and staff go from the first floor to the second floor all the time. Covid 
spreading is very easy. Nobody wears the PROPER n95 masks that are the only 
types that prevent the spread of covid (not the”blue” masks) and no one 
wears gloves. There are no sanitizer dispensers on any floor, unlike outside 
every hospital room for sanitation. 

 



905.On November 13 and 14, 2023, Det. Kelly, of the Montgomery county DA’s 
office, refused to have a meeting with Arthur to discuss weilheimer ordering 
the county IT person, about 5 months ago, to have my email address blocked 
to her office and to ALL county agencies, including DA, Sheriff, politicians, 
elder agencies, etc. If the detectives do not think a case is important, they will 
not give it to the DA’s office. 

 
906.PA Rules of Conduct for lawyers are not posted here, but they include Rule 1.3 

Diligence and promptness; Rule 1.4  communication;  Rule 8.3 Reporting 
professional misconduct; Rule 8.4 Misconduct 

 
907.In mid November 2023, as Arthur was picketing in front of the courthouse, 

with his sign about DA Steele protecting orphan court crime, Steel happened 
to come down the steps and took a picture of Arthur and his sign. As of March 
2024, no word from Steele’s office. Does Steele not care about corruption by 
judges in the courthouse? 

 
908.On November 13, Gelsinger emailed Arthur to say Jane had fallen and had 

bruises. He said she did not need any hospital care. He refused to say when it 
happened and why. I had bought her no slip socks last year and a month ago 
to prevent her from falling on the nursing homes constantly waxed floors. 
Mother had fallen about 3 times in 2022 also on the waxed floors. She has 
complained they are very slippery, especially now that she is being drugged 
and is not allowed to have any physical exercise in her tiny, locked in section 
for the past 2 years.   

 
909.Arthur saw Jane on November 15 2023 after she fell. She had dark bruises 

under each eye and a big lump above her left eye. She had black rimmed 
glasses that were not hers. They were a replacement for the glasses that 
broke when she fell.  

 
910. About mid November 2023, the newest paid liar, Mary ellen, now sits across 

the table from Jane and Arthur during visits. The previous paid liar, brandi 
used to sit next to Mother during the visits. Mary ellen keeps interrupting us, 



taking pictures of us and the things I brought mom during my visits. Mom was 
getting very upset with her and had turned her chair around so she (mother) 
did not have to look at her.  

 
911. By the Mafia refusing to have a cell phone in the room to record visits, as 

Arthur keeps asking for, they are protecting the monitors misbehavior and 
anything they say during the visit. 

 
912. In September 2023, Arthur kept asking sterling for a way to protect himself 

from the lies of the Mafia. Sterling simply said: “Let’s give it a couple of 
months”. 

 
913. In that same hearing, jaskowiak and gelsinger kept saying a cell phone 

recording the visit, instead of a paid monitor, would violate mother’s right to 
privacy. But, a stranger, listening to everything we say, making comments and 
taking pictures, the Mafia does not think that is violating Mother’s right to 
privacy, including freedom of speech, freedom of expression? 

 
914. The Mafia did not want a cell phone because cell phones do not lie for them, 

paid monitors, they pick, will lie for them. 
 

915.On December 6 2023, at the beginning of my visit with Mother, as we were 
walking to the room, she saw “mary ellen” and mother said “does that bitch 
have to be here”? Mother hated that a stranger was again listening to our 
private conversations, interrupting us and taking pictures of everything I 
brought in for Mother. 

 
916.About December 2023, Arthur found information that showed deb klock, the 

“care manager” that logie first hired and blumer kept on, has 92 victims just in 
Montgomery county. No other counties were able to be checked. How many 
in total does klock have? How can klock take care of that many people as 
guardian of person and how many does klock have control of their money? 

 



917. About December 2023, it was found that another guardian Hershey/sue 
brown have at least 800 victims in Montgomery county. How many in total? 
How many does she have as guardian of person and for guardian of estate 
with all their money? 

 
918. On the witness stand in 2022 with another judge, another guardian, Dosche, 

said she had 71 victims. How many is she guardian of person and for their 
money as guardian of estate? How can 1 person take proper care of so many 
elderly people with memory and other problems?  

 
919.On November 14 2023, Arthur mailed a long letter and a packet of exhibits to 

President judge Carluccio about Weilheimer being rotated out of orphans 
court but still making orders and rulings. So far, no response from Carluccio. 
Carluccio was running for, but lost, to be on Pennsylvania Supreme court.  

 
920.On November 19, 2023 Shallcross (PA AG Senior Protection Unit) refused to 

do anything pertaining to Mother being exploited financially by the Mafia. He 
said all they do is sent out brochures. But, for several months I had been 
emailing him with updates and also sending my emails to him and FBI.  

 
921.About November 2023, a well known guardian, Gloria Byers, was found guilty 

of stealing many millions of dollars from her victims. She will be going to 
prison for decades. The FBI (Philadelphia), DOJ and the IRS went after Byers. 
Why doesn’t pacchioli of the FBI do the same thing to criminaly prsecute 
corrupt guardians AND corrupt lawyers, judges and DA Steel for refusing to 
charge those people? 

 
922.Weilheimer in early 2023, told Arthur he is not allowed to show Jane any 

pictures of her house or anything inside. No reason given. Does the Mafia just 
want Mother to forget she ever had a happy and fulfilling life? Did the Mafia 
take the thousands of pictures of Mother’s house I have given her for the past 
2.5 years to make Mother happy and did the mafia just throw them out? 
Weilheimer has no business being a judge in orphans court or any court with 
that type of evil and hate of the elderly. 



 
923.In mid 2023, when Arthur went to file documents in the courthouse, he was 

stopped at the metal detectors by the sheriffs who claimed there was a BOLO 
(Be On Look Out) on Arthur because the head of building security, Robbins, 
told Arthur he had caused a great disturbance a week earlier with the county 
IT person Olivieri (who had several months ago blocked Arthur’s email address 
to all county agencies by weilheimer’s orders) in his office and had to be 
escorted from the building.  

 
924.Arthur was never there at that time. For the next 3 times Arthur had to be 

escorted by the sheriff’s when Arthur wanted to file documents. Arthur has 
left messages for Robbins many times for a copy of that report. Robbins has 
never responded to Arthur in any way. 

 
925. On March 20 2024, before a commissioner’s meeting Arthur was going to 

attend with a picket sign with DA Steele’s name on it, Arthur saw Robbins and 
told him he wanted a copy of the incident report. Robbins claimed no incident 
report of what he claimed Arthur did was ever made.  

 
926. Why has the FBI (Ft.Washington, PA) refused to go after the Mafia that 

includes at least one corrupt judge, for 2.5 years after I have given them many 
documents?  It was Agent Pacchioli who pushed me away 2.5 years ago and 
said it was a civil matter and not criminal. Pacchioli had refused to call back 
many of the other families that were victims of guardianship corruption.  I 
sent the news article about Byers to Pacchioli, but no response by him as of 
January 2024. 

 
927.On November 14 2023, the FBI in Ft. Washington, PA emailed Arthur and 

threatened Arthur with arrest if he left any more notes on their door or 
contacted any more about weilheimer blocking my emails or about my 
mother’s situation.  

 
928.About mid November, Arthur emailed pacchioli about guardian gloria byars 

being convicted for stealing millions of dollars from her victims. Arthur asked 



Pacchioli what was the difference between what byars did as a guardian and 
what the Mafia is doing to Mother. No reply from him as of March 2024. 

 
929.On November 18 2023, Arthur emailed a long letter to pam blumer/gelsinger 

with the facts of the lies the Mafia has been repeating about him, including 
Arthur causing Jane’s legs to be swollen and “agitating” her. He also submitted 
many questions to pam blumer, including since ledakis said Mother could live 
at home, why isn’t she home at a much bigger, much nicer and much cheaper 
place so she can be happy, healthy and enjoy the rest of her life. No response 
from blumer or her lawyers as of January 2024. Blumer and her gang quit in 
January 2024 

 
930. The Mafia has ignored so many serious problems pertaining to Jane that 

Arthur had to file, almost on a regular basis, reports with the police 
department near manatawny manor to put those problems on record so they 
could not be denied by the Mafia.  

 
931. Arthur has proven in this narrative how all of the people named are working 

together to commit a specific crime, they are indeed a Racket or Mafia, what 
they are doing is Racketeering and that is prosecuted by the U.S. 
Government using RICO. 

 
932.About October 2 2023, blumer said in her invoice she had gone into 

Mother’s home and picked some clothes for her. The fact is, Mother has all 
the clothes she has needed for 2.5 years. My sister could have done that if 
needed. Blumer went into the house to spy and steal. Blumer charged 
Mother hundreds of dollars to pick up a few clothes that would be cheaper 
to buy at a local Walmart.  

 
933.On December 6 2023, Arthur received documents that blumer was quitting 

but blaming Arthur because of his constant actions trying to help his 
Mother. But, about a month earlier, blumer/gelsinger had already picked a 
new one to be approved. 

 



934.In blumers invoice of December 2023, she revealed the nursing home had 41 
cases of active covid on the first floor during July 2023. There is no 
temperature check for visitors since summer of 2023, no N95 masks worn, 
no sanitation stations on floors and no gloves worn by staff. Mother has had 
1 case of covid in the hospital, 1 case covid and 1 case of influenza at the 
nursing home. The next time Mother may die. 

 
935. According to a study, about 39% of people that die from covid, die in 

nursing homes. Mother can go home, be safe, be happy and be free.  
 

936.About 99.9999% of the day, Mother does not talk except to say yes or no to 
staff. Isolation is a form of abuse. How does that help Mother? When I am 
with her, mother talks non stop because she wants to just talk to somebody. 

 
937.How does isolation help Mother in any way to use her cognitive abilities to 

remember to think and make sentences, to speak normally, including how to 
write.  

 
938. Ledakis said at the petition hearing in August 2021, that the progression of 

cognitive decline depends on various factors. Those factors would include 
keeping a person in solitary confinement, in a sensory deprived 
environment, no exercise, nobody to talk to, no phone, no involvement in 
society, no activities involving mental use. That is EXACTLY how the 
guardians of person and of estate have been keeping and controlling Jane 
for 2.5 years. So what are those guardians and their lawyers good for, except 
to make themselves a lot of money?  

 
939. The care mother needs everyday is to simply go back to the way she was 

living: free, healthy and happy. 
 

940. About November 2023, judge Sterling denies Arthur’s emergency petition 
to unblock his emails. She claims no emergency existed at this time. What 
about me trying to do legal business trying to get my Mother home and save 
her sanity? 



 
941.On December 13 2023, the PA house passed new law called SB 506 for 

guardianship. They will not take effect for 180 days after the governor signs 
it. 

 
942. The Olmsted Act says that if a person has any handicap, they cannot be 

warehoused into a facility simply for convenience if a better place is 
available.  

 
943. The Americans with disability Act ( ADA) explains that a memory issue is 

considered a disability. 
 

944. The Mafia has continued to obey those two federal laws for Mother’s 
health, well being and happiness.  

 
945.Title 20, section 5521 states: Duty of guardian of person- It shall be the duty 

of the guardian of person to ASSERT the rights and best interests of the 
incapacitated person. Expressed wishes and preferences of the 
incapacitated person shall be respected to the greatest possible extent. 
Where appropriate, the guardian shall assure and participate in the 
development of a plan of supportive services to meet the person’s needs 
which explains how services will be obtained. The guardian shall also 
encourage the incapacitated person to participate to the maximum extent 
of his abilities in all decisions which affect her to act on her own behalf 
whenever she is able to do so and to develop or regain to the maximum 
extent possible her capacity to manage her personal affairs.  

 
946.Disability rights are civil rights under the law. 

 
947.About November 2023, Arthur was picketing on the sidewalk in front of the 

courthouse. A man came down the steps and asked if he could take a 
picture. Arthur said yes. It turned out it was DA Steele.  

 



948.About the first week in December 2023, Arthur was picketing in front of the 
courthouse again with a sign saying DA Steele was protecting corruption in 
orphans court.  

 
949. As Steele was coming down the steps Arthur asked him to have a meeting 

to discuss the fake guardianship on his almost 99 year old mother as of 
March 1 2024 and the corruption in the orphans court. Steele replied “I 
don’t go into orphans court much” and continued to walk away. What kind 
of stupid answer was that? 

 
950.About early December 2023, blumer and her gang submitted her resignation 

and blamed Arthur for doing so. They had already picked a new guardian of 
person, Mahoney, from IKOR. He claims in his acceptance letter he believes 
in putting the client first. Time will tell.  

 
951. But, a few weeks later, Mahoney had dropped out to be guardian of person. 

Jaskowiak had another one for it, Cynthia Ellis. 
 

952. Ellis admitted she was not certified to be a guardian, she was never a 
guardian to anyone, only a co-guardian to two people. 

 
953. As of july 2024, Jane still did not have a medic alert necklace, even though 

she has fallen many times and had serious injuries.  
 

954.As part of blumers documents, blumer stated in July 2023, the pig pen 
where Jane lives had 41 active cases of covid. Jane already had 2 covid cases 
of covid under guardianship and while in the hospital and again at the pig 
pen in 2021 and in 2022 Jane also a case of influenza. All of those diseases 
could have caused a extremely painful death to Jane. Why didn’t blumer tell 
Arthur then so he could wear a mask. Why didn’t blumer take Mother back 
home so she would be safe from diseases? 

 



955.On December 18 2023, gelsinger informed Arthur that a week earlier Jane 
did not feel well. She was taken to the hospital. They said she had a sub 
dural hematoma. Why did gelsinger wait a WEEK before he told me? 

 
956.First guardian logie, in early September 2021, claimed Jane had fainted 

because it was a hot day and she was dehydrated. He was lying. Jane passed 
out because of starvation by her estranged daughter, jsh. These guardians 
will lie as much as they can get away with. 

 
957. On February 6 2023, jaskowiak says in his invoice he talked to det. Kelly, of 

the DA office, over the phone. Kelly is the same one who only allowed me 5 
minutes to talk to him sometime in 2022 about opening a case of 
corruption. Kelly was the same person who in early 2023 kept asking me 
“did I like prison, did I like prison”. Arthur took that as a threat because he 
wanted the detective division of the DA office to open a criminal case of 
guardianship corruption involving Weilheimer and the Mafia that det. Shade 
had refused to open in the fall of 2021 and then he retired. 

 
958. I had originally talked to det Shade, also in the DA office, in November 2021 

about Mother’s corrupt guardianship and tried to get him to open a case on 
it. Shade had retired in November 2021, refused to open a case on Jane and 
never called any of the people who contacted him about their cases of 
guardianship corruption. Before he left, Shade told weilheimer and 
jaskowiak I had talked to him (shade) and violated the confidentiality of a 
informant (me) and telling the Mafia I wanted them to be criminally 
prosecuted.   

 
959. On December 21 2023, Sterling denied Arthur’s petitions to remove 

jaskowiak, fenstermacher without having a hearing for Arthur to prove his 
case. She also denied arthur’s petition for the Mafia to prove Arthur is a 
danger or menace to Jane. In other words, from now on, the mafia can make 
up any story they want and it will be accepted as fact? 

 



960.About November 2023, Mother had fallen, banged her head, broke her 
glasses, black eyes. Did blumer take her to the hospital for xrays and a CAT 
scan? Probably not since it would be too much trouble for her. Did Mother 
see any doctor to determine if she had glass in her eyes? Did Jane have the 
proper glasses to wear because the old ones were broken? 

 
961.Mother fell maybe because of the head injury from her fall a month earlier 

but definitely because of weak legs from lack of exercise, unknown 
medications blumer has Mother on and the constant slippery waxed floors. I 
gave Mother no slip socks two years ago, but the staff never makes sure 
they are on, just like the TED socks the staff does not put on her legs 
anymore. 

 
962.At no time has Arthur ever seen or received any contact or reports by “care 

manager” deb klock, who pam blumer kept on by first guardian logie. Klock 
has never spoken to Arthur. Why? Arthur is part of the family. 

 
963.In the Zoom phone conference of March 16 2022 with the lawyers and 

weilheimer, jaskowiak said he saw Mother in her pig pen, he said she said 
she liked the food, liked the people and liked the room.  

 
964.Ledakis said in his mid July 2022 evaluation of Mother, ordered by 

weilheimer to determine if Mother would be harmed by my visits and if 
Mother’s letter was written by her, ledakis claimed Arthur told Jane what to 
write. But, ledakis never asked jane if any of those items in her letter was 
what she wanted. Why? 

 
965. Ledakis said in his report that jaskowiak said he saw Mother on March 1 

2022. 
 

966. Because Jaskowaik said in a Zoom call on March 16 2022, he saw Mother on 
March 1 2022 and he claimed Mother knew what she liked and wanted, 
because Mother wrote her letter to weilheimer in April 20 2022 saying she 
wanted to go home (kidnapped on August 25 2021), wanted a new lawyer, 



wanted me to live at home with her again and wanted to be in court to tell 
weilheimer what she wanted, then her letter had to be taken as a fact. 

 
967. But, Mother’s letter never was accepted as a fact. Ledakis claimed that 

Arthur told Mother what to write, even though it was written perfectly in 
her own hand writing. Ledakis had refused to simply ask Mother each item 
she wrote and ask her if that is what she wanted. Simple and to the point. 

 
968. But, in mid and end of December 2022, under the watch of pam blumer’s 

paid liar Brandi, who was sitting right next to us as she always was, Mother 
wrote several more letters to me saying she wants to go home and several 
other requests.  

 
969. The FACT is, since jaskowaik said Mother knew what she wanted when he 

saw her on March 1 2022 and Mother wrote her letter on April 20 2022, that  
means she knew what she wanted then (despite the made up lies in ledakis 
report (again ledakis cannot prove what Mother said or did not say because 
ledakis refuses to audio or video record those sessions, (IF they ever 
happened) and again when she wrote those letters saying she wants to go 
home under Brandi’s nose, then the ONLY conclusion is Mother’s requests 
MUST be obeyed by the judge, guardians and jaskowiak under Title 20, 
section 5521. 

 
970. Jaskowiak said in his invoice that on February 2 2023 he saw Mother again. 

Why? He charged her for 2 hours. What did they talk about? 
 

971.The law says I do not have to prove my innocence, they have to prove me 
guilty. The Mafia has made all of those claims against me and they have 
punished me for their never proven accusations. But, in November 2023, 
Sterling denied my petition for the Mafia to prove I am a danger or menace 
to my Mother. So, any accusation against me will be regarded as a fact by 
the mafia? WTF? 

 



972. Because fenstermacher refuses to give me my annual gift money that my 
Mother wants me to have, I have no money to pay for copies of court 
transcripts and other things to help Mother. Another tactic to stop me in 
court proceedings and to stop me from helping my Mother by the Mafia. 

 
973. About fall of 2023, jaskowiak demanded in on of his petitions that he 

wanted my IFP rights of not paying for filing fees canceled only as another 
punishment for exposing the Mafia scam. Weilheimer gave me that right 
because I had proved to her I was poor. 

 
974. When fenstermacher signed off to have me evicted and denied me my 

Mother’s gift money in mid 2022 that she wants me to have, he forced me 
to be homeless and with no money to live, contrary to what my Mother 
would want and who is in charge of her guardianship: Mother. That is elder 
abuse on me as a senior citizen. 

 
975.Fenstermacher admitted in court, about end of 2022, he had not seen or 

talked to Mother or 2.5 years. He totally ignored the PA Rules of Conduct for 
lawyers and title 20 section 5521 that says the victim is in charge.  

 
976.Order of October 7 2021 by weilheimer established 3 visits a week for Arthur 

and jsh. No reason given for time restrictions or where I could take my 
mother. 

 
977.Order December 15 2021 contempt #1, said prison for 6 months or until all 

info was removed from Arthur’s website including radio shows, internet, etc 
of jane. The “fine” was $4,682” was actually repayment to jaskowiak and 
zabowski for creating the contempt charges. Since there are no computers 
in prison to make changes to my news website, the Mafia expected be to be 
in prison for 6 months. They knew there would be no interference by me to 
them.  

 
978.Order December 19 2021 order releasing Arthur from prison. He cannot tell 

Jane he was in prison. 



 
979.Order November 16 2022 order visits with brandi (monitor) 3x a week, 

Arthur must pay $75 per visit. Monitor picked by pam blumer. Weilheimer 
refuses to tell us what brandi has as qualifications to listen, make accurate 
notes and make accurate quotes. No notes are typd, only hand written. In 
effect till January 16 2023. Parties will advise court whether agreement will 
continue. If Blumer can arrange ho;idays with monitor, they can be allowed. 

 
980.Order December 21 2022 contempt charge by jaskowiak again for using a 

link to arthur’s website in the Wayback Machine. Arthur goes to prison for 
week and must pay jaskowiak. 

 
981. Order February 16 2023 order refers to “supervision”. Arthur must pay for 

visits, included travel time, preparing notes and not more than $75 per visit. 
Visits are only 2x a week, no food during visit, monitor listens to 
conversations. If Arthur complies for 4 weeks, his visits will go back to 3 
visits a week. No more restrictions on jsh. Weilheimer said great things 
about jsh but said Arthur has psychological problem.  

 
982. Order July 24 2023 because of ledakis recent report of June 23, he says 

visits should only be 2x a month. Monitor must still be there.  
 

983. Order says Monitor gets 2 hours of paid time. Arthur cannot record 
supervisor with cell or any electronic device. Arthur can take photos of mom 
for his own use. Costs of visits paid by estate and deducted from Arthur’s 
inheritance. Arthur cannot tell Jane about prison, eviction, legal 
proceedings.  

 
984. Order says Arthur petitions for unsupervised visits heard in October 2023. 

Supervisor notes and observations will be considered. The petition can be 
heard before October if Arthur is evaluated. Parimeters for evaluation are to 
be discussed in a separate order.  

 
985. Petition by Arthur for unsupervised visits denied by judge. 



 
 

986. Since Jane already had 2 serious cases of covid and one serious case of 
influenza, why didn’t blumer, for Jane’s health and life, move Jane back 
home where it was safe from disease. About 39% of people that die from 
covid, die from it in nursing homes.    

 
987. On 12/28/23, jaskowiak sent a email to Arthur saying that he filed a 

emergency petition for a third contempt of court charge against Arthur 
without giving specifics, only emailed it 2 days before weekend at end of day 
on Wednesday before New Years on Monday. 

 
988. Judge sterling approved it and set the date for January 2 2024 giving Arthur 

only 2 days to use the library and its computer. 
 

989.January 2 2024 hearing for contempt. Arthur takes 5th amendment and says 
he wants a public defender. Sterling says no more visits until contempt 
charge is decided. No reason given. Mary ellen was on zoom for gelsinger 
but did not testify. Pam blumer and gelsinger there and jaskowiak. Hearing 
is rescheduled for Feb 16 2024. Arthur was not able to get a public defender. 

 
990. About December 2023, Sterling denies Arthur’s emergency petitions for 

Fenstermacher and jaskowiak to be removed. Sterling is denying Arthur’s 
right to prove his case for Jane’s benefit. 

 
991. Jaskowiak filed a response that he wanted all 6 of Arthurs petitions denied, 

including the one where the Mafia had to prove their 2.5 year accusations 
that Arthur caused his mother to be agitated and his food made her legs 
swollen.  

 
992. Sterling also denied Arthur’s petition for the Mafia to prove their 

accusations against Arthur that they had been using for 2.5 years that Arthur 
gets his Mother “agitated” and Arthur’s food they had for lunch made her 
legs swell to restrict and lower Arthur’s visits with his mother. Both of those 



lies against Arthur he had proven were totally false since they started by 
Logie in about December 2021. 

 
993. So Sterling is saying ANY accusation by the Mafia will be accepted as fact 

and then used to punish Arthur. Such lies by the Mafia were slander and 
liable. 

 
994. “The bigger the lie, more people will believe it and the longer you tell that 

lie, more people will believe it”. Joseph Goebels, Hitler’s propaganda 
minister.  

 
995.The Mafia has made full use of Goebels idea to demonize me. 

 
996. The Mafia has used the lies against Arthur about “agitating” Mother and 

causing her legs to swell for 2.5 years to reduce my visits with Mother, while 
weilheimer praised jsh in about February 2022 to allow jsh unlimited times 
and visits. Does weilheimer know about what jsh did to her Mother for 2 
weeks that forced Jane to be confined to bed for 6 weeks for starvation by 
jsh.  

 
997. Deliberate exclusion of information by a judge in a case is fixing a trial. 

Fixing a trial is a coverup of the truth. A coverup by a judge is corruption. 
 

998.All parties (judges, jaskowiak, gelsinger) have refused to allow Arthur to take 
video of various things that would prove the various problems of Jane that 
the Mafia either ignored or did not know about. Excluding evidence is fixing 
a trial. 

 
999.Fenstermacher has constantly allowed all expenses, by anyone, to be paid 

out of Jane’s accounts, including the waste of $90,000 a year for her tiny, 
locked in pig pen. In 2022, the court accepted cost of Jane’s home was only 
$16,500 a year. 

 



1000.  In jaskowaik’s invoice he said he saw Mother at the pig pen on 2/8/23 
and he talked with some of the staff. He never mentioned that in court. Did 
he do anything for her? Did he actually see her?  According to his invoice, he 
made $600 doing so. How did it benefit Jane? 

 
1001.  Knowing she wrote her letter in April 2022 to go home, get a new 

lawyer, come to court to tell weilheimer that, did jaskowiak ask Mother 
again on Feb 8 2023 if she still wanted those things? If not, why not? 

 
1002. In his February 2023 invoice, gelsinger said he talked to det. Kelly of the 

DA office “as per the judge’s instructions”. Weilheimer was the judge. What 
did she tell gelsinger to do or talk about with Kelly? 

 
1003.  In ledakis June 2021 evaluation of Mother he said she had no problems 

with daily activities and because I was there everything was going fine. But, 
in ledakis June 2022 report, he said logie claimed he (logie) removed Jane 
from her house because of his serious concern about me. Neither logie, 
jaskowiak, sister or anyone ever claimed I was any type of danger to Mother 
and nobody ever asked her. It goes along with the Mafia’s rule to demonize 
anyone that gets in their way. 

 
1004.  In December of 2023, Sterling denied Arthurs petition for the Mafia to 

prove Arthur is a danger or menace to jane. According to sterling, any 
accusation made by the Mafia or anyone will be considered a fact? The basis 
of U.S. law is a person is innocent until proven guilty in a court of law and a 
person has the right to face their accusers. Is the orphans court in a separate 
country? 

 
1005.  In June 2023, weilheimer repeated that Arthur cannot talk to his 

Mother about any court proceedings, including going home. She had also 
said at another time that Arthur was not allowed to mention anything about 
Mother’s home and no pictures given to her. No reason given.  

 



1006.  Weilheimer appointed jaskowiak on May 21 2021, 2 days after jsh filed 
her petition for ownership of Jane. No one, especially camp or jaskowiak, 
ever sent any notice that Mother had the right to hire her own lawyer. 
Jaskowiak even said in that October 2019 seminar on guardianship that a 
person can hire their own lawyer.  

 
1007. On August 7 2023, Arthur filed a complaint with the Judicial Conduct 

Board against weilheimer for corruption. On October 11 2023, the board 
closed the case because they did not think weilheimer did anything wrong. I 
guess weiliheimer, committing a felony by having the county IT person, 
Olivieri, block Arthur’s emails to all county agencies, sheriff, DA and 
politicians is OK with them, allowing a fake evaluation to be used to get the 
person’s money, putting a person in prison twice without obeying the law 
which gives the person the right to have a public defender and a jury trial, 
etc, is normal to the board.  

 
1008. About the same time, Arthur filed complaints about fenstermacher and 

jaskowiak with the Disciplianry Board for lawyers. About 2 months later, my 
complaints were denied by the Board. 

 
1009.  Weilheimer and jaskowiak knew Arthur was entitled to a public 

defender (because he was pro se for lack of money) at his first contempt of 
court hearings and he was entitled to a jury trial, but they deliberately 
ignored those facts of law and put him in prison. 

 
1010. At the second contempt hearing by jaskowiak in about December 2022, 

weilheimer told my former lawyer that it was a civil trial, not criminal. After 
she found me guilty, she then changed it to a criminal trial and sent me to 
prison.  

 
1011.  At Day 2 of the petition hearing in August 6 2021, Arthur had contacted 

all 4 people that jsh had said awful things about Arthur in Day 1. Arthur 
contacted all 4 of those people before Day 2 and all of those people DENIED 
ever saying those insults. 



 
1012.  At Day 2, Arthur had the phone numbers of those people and told 

Weilheimer to call those people to prove jsh had perjured herself 4 times on 
Day 1. Weilheimer refused to call them and told Arthur he should have 
brought that information in on Day 1. How would Arthur know what lies jsh 
was going to make up and say? 

 
1013.  Jaskowaik, as Jane’s lawyer, never demanded proof by 

blumer/gelsinger/logie that Arthur was doing or had done the things they 
claimed which caused the almost 0 visits with Jane and has caused monetary 
losses to both Jane and Arthur for those visits. In fact, it was jaskowiak who 
DEMANDED those restrictions to 0 for life, demanded their paid liar 
(monitor) be used and refused to have a unbiased cell phone used to record 
the visits which would be free to Jane and Arthur. 

 
1014.  Jane is almost 99 years old as of March 25 2024. How much more 

mental, medical, physical, psychological and financial torture can she take 
being under so-called “guardians” and this guardianship Mafia? 

 
1015.  To this day, this has NEVER been a guardianship for love or concern for 

Mother by jsh or the Mafia, whether for her mentally, physically, financially 
or for her happiness. This scam has ONLY been about ownership, control 
and money of Jane until she dies. 

 
1016.  There was no reason for Jane to be guardianized. She had a lawyer 

who was supposed to defend her and protect her from this scam by jsh and 
fenstermacher.  

 
1017. All of Mother’s monthly bills were auto paid. No unpaid or late paid 

taxes. House was paid off of then 20 years ago. All medical appointments 
were kept. No bounced checks. No bizzare check amounts. No checks 
written to fake people. Jane was still driving her car safely and had no tickets 
or accidents for the past 70 years up to the day jsh filed the fake petition 
against Mother. Jane’s primary doctor, of then 20 years, never said Mother 



should stop driving because of any cognitive problems. All investments were 
handled by the same people of then 20 years. Maid came in only once a 
month for 2 hours because Jane and Arthur did most of the house keeping.  

 
1018.  January 2, 2024, I used a dead phone and pretended to videotape 

jaskowiak and gelsinger before the hearing for contempt on mt by 
jaskowiak. I wanted him to think that I was and hoped he would believe it. 

 
1019. At the beginning of the hearing, jaskowiak kept saying I was videotaping 

and kept blabbing on about it. Sterling asked me for my reply. I stood up, 
took my dead phone out and through it on his desk in front of him and said 
”Gotcha, I gotcha”. I explained that just because I took my phone out of my 
pocket, did not always mean I was videotaping, as monitor mary ellen said I 
had been. When jaskowiak started talking about his contempt charge, I told 
sterling I was taking the fifth and said I wanted a lawyer, as per Meitner’s 
instructions. The hearing was continued. But, Sterling denied me visits until 
the matter was settled.  

 
1020. On February 16 2024, a new guardian of person, Cynthia Ellis was 

appointed. Pam blumer quit, along with her entourage of her lawyer 
husband, lawyers at his law firm and “care manager” deb klock. 

 
1021.  During the change of guardian of person to Ellis, Fenstermacher said 

on stand he had not seen or talked to Mother for 4 years. He said he does 
not read my emails because he said they were rantings and he thought his 
only job was to sign checks, not be concerned about waste and fraud by 
others. But, he continues to claim I waste mother's money on lawyer fees of 
the various guardians and their lawyers. 

 
1022.  But, fenstermacher refuses to admit that ALL of pam blumers 

expenses, her lawyers and deb klock are HER expenses of running her 
business and NOT Mother’s responsibility to pay. The IRS does not allow 
travel time for people, only mileage of 69 cents per mile. To this day, 
Gelsinger refused to say what the name of blumer’s business is. 



 
1023. Fenstermacher claimed he was protecting Mother from making any 

minor changes to her will as she wanted to do in a meeting with her, me and 
jsh in about March 2020 by claiming he thought she was incapacitated. But, 
he did not have the ability to determine any such condition as only a lawyer 
and with any degree of accuracy. Those minor changes gave Arthur a little 
more money, but also gave specifics by Jane as to who gets what to 
eliminate any problems later. Fenstermacher, as a close friend of jsh was 
acting as her lawyer to help her. Fenstermacher admitted in February 2024 
he had not seen or talked to her for 4 years and had not seen or talked to 
Jane for two years even as her guardian of estate. 

 
1024. The scam of the Mafia is to ignore and not care about problems 

affecting Jane knowing I will continue to fight with them to get those 
problems or issues fixed, thus creating massive billing hours for the Mafia’s 
many lawyers. 

 
1025. The question has never been answered: Who is in charge of Mother 

and estate fenstermacher, guardian of person or judge? Can each guardian 
make their own decision for Jane or does each decision must be ok’k by the 
judge? 

 
1026. By law, vague orders by a judge cannot be enforced. Weilheimer’s first 

order was neither children can talk to anyone about Jane, only with their 
own lawyer. But, what if a person does not have a lawyer? He must be able 
to tell a possible lawyer about the case and who it involves. What about title 
20 section 5521 which gives the victim a great deal of rights to decide what 
they want and how they want they guardianship to be run.   

 
1027.  With all of the legal action by jaskowiak, has he done ANYTHING to 

make life better for Mother in any way? NO! Since jaskowiak was appointed 
in May 21 2021, jaskowiak has never acted for Jane and to defend Jane in 
any way. He has only been her lawyer just for her money and kickbacks from 



the people he appoints. He appears to be the “Capo” for the guardianship 
Mafia for their and his benefit.  

 
1028. According to the invoice and testimony the of jaskowiak, he has only 

seen Mother twice in 2.5 years since she was kidnapped by logie, jsh and the 
Mafia. He stated in his October 2019 guardianship seminar, “best practice” 
for guardians is 1x a month, otherwise why do they need a guardian. 
Jaskowiak does care or follow the PA Rules of Conduct for lawyers and PA 
title 20, section 5521 pertaining to the rights of AIP in guardianhip. 

 
1029. In a March 16 2022 Zoom with the lawyers and weilheimer, he said he 

met with Jane on March 1 2022, she said she liked her food, liked her room 
and liked the people. So jaskowiak is saying Mother knows what she likes 
and wants.  

 
1030. On April 20 2022, Mother wrote a letter to weilheimer saying she wants 

to go home, wants a new lawyer, wants to come to court to speak and 
wants Arthur to be back home with her. 

 
1031. In summer of 2022, weilheimer hired ledakis again and he said Mother 

did not write the letter on her own. He said Arthur told her what to write. 
But, ledakis NEVER asked Mother if she wanted those things in her letter. 

 
1032. In March 2024, Arthur contacted the American Psychological 

Association and the Pennsylvania Psychological Association of whether 
Ledakis was a member. Both said he was not.  

 
1033. In a February 16 2024 hearing, my ex-lawyer Meitner and I created 14 

questions that he wanted to put on the record as a lawyer of 55 years. Sterling 
refused to allow him to be asked those questions by me. 

 
1034.  On March 20, a hearing was held to discuss my 6 petitions and jaskowiak’s 

contempt of court. In my opening statement, sterling refused to allow me to 
read most of my statement.  



 
1035. I did state the oath that lawyers and judges took to become lawyers and was 

implying sterling and the other lawyers were not obeying it. I also stated the 
basis of U.S. law is a person is innocent until proven guilty in a court of law and 
a person has the right to face their accusers. I also said when a person 
manipulates information in a trial, they are fixing a trial. Fixing a trial is 
corruption and a felony. 

 
1036.  I was referring to the fact that the Mafia was constantly accusing me of 

agitating my Mother even though they never asked her or filed a petition to 
prove their charges and also including making her legs swollen by the food I 
used to bring her for lunch, even though she did not have any food allergies 
and no diet restrictions.  

 
1037.  Gelsinger and fenstermacher were there because of my petitions regarding 

to remove fenstermacher and to deny blumer/barley snyder’s massive invoice 
that was the sole obligation of pam blumer as part of her business.  

 
1038. Sterling asked me if I had anything after February 15 to add about them, I 

said no and she sent them home when I had questions I needed to have them 
answer. Another trick to protect the Mafia. 

 
1039.  The former monitor, mary ellen was on Zoom. Jaskowiak asked her about 30 

questions and it was obvious they rehearsed them. She claimed she was a 
nurse, but she admitted she was only a nurses aid. She was very emotional, 
almost shaking and saying weird things like she didn’t want people to know 
about herself, she didn’t want people touching her car, etc. She kept insisting 
she saw me videotaping my mother, which I was not allowed to do.  

 
1040.  When it was my turn, I got her to admit that I could have pulled out my cell 

phone because maybe someone was calling me or texting me and also to see 
what time it was because I only had one hour visit and there were no clocks in 
the room. I asked her did she know I was allowed to take pictures of my 



Mother and maybe I was doing that with my cell phone. She kept insisting she 
knew I was taking video, but did not say how she could say that. 

 
1041.  I then destroyed her credibility. I asked her what was her training to listen 

accurately, make notes accurately, make quotes accurately, while continuing 
to listen, etc? She said none. Only a trained stenographer can do that after a 3 
year course.  

 
1042. In other words, the Mafia knew she had no such training, but used her 

unreliable and fake notes anyway to punish me reduce and restrict my visits 
and phone calls with my Mother and make me pay my limited money for a 
monitor who was hired by blumer to write lies about me. Jaskoaik and 
gelsinger always refused to use a cell phone to record my visits because a cell 
phone does not lie, paid liars will. 

 
1043.   When it was my turn to explain why jaskowiak should be removed as 

Mother’s lawyer, I had many pictures and documents to show how e has 
ignored and neglected Mother’s wants and needs under federal and state 
laws, including PA title 20 s 5521. 

 
1044. Sterling used many excuses to deny my pictures by demanding to know what 

month they were taken which I could not say. My emails to jaskowiak, jsh, 
gelsinger and fenstermacher were denied because sterling said that they were 
not there to prove they were real, even though jaskowiak was there. I had 3 
pages of notes and quotes by jaskowiak of the 3 hour guardianship seminar he 
was on in October 2019, but she denied that and said she had not seen the 
video and did not know what was on it. I said jaskowiak was here and he could 
verify his statements. She still said no. 

 
1045.  After that, jaskowiak was supposed to prove my contempt. But, because I 

proved the monitor’s notes and testimony was fake, he did not pursue it. 
Instead, he was very pissed about the letters I had mailed to lawyers about 
guardianship corruption with jaskowiak’s name in the first sentence. He 
wanted to know how many I sent out and I said I did not recall. 



 
1046. Jaskowiak then said if he gave me a list of people not to “dox” would I sign it. 

I said no. Sterling wanted to know more about what he was talking about and 
he said he would make up the list. That was the end of the hearing. 

 
1047.  The fact is, jaskowiak, gelsinger, blumer and the monitors knowingly 

submitted fake documents into court as evidence. That must be considered 
perjury and should be contempt of court for all of them. They knowingly stole 
money from Mother and me to pay for their liars to write lies to restrict then 
deny me visits with my Mother and force me to waste my welfare money on 
those visits. I will be taking further action on this matter of fake monitors.  

 
1048. Sterling refused to hear my information and quotes by jaskowiak when he 

was on the panel in the PBI guardianship video of 2019. She said she did not 
know what was on it. I told her jaskowiak can verify if various facts were said. 
She said no.  

 
1049. At no time during the hearing did anyone from the DA office ever issue a 

subpoena for my phone to determine if I had any video of mother on it. That 
was the basis of Jaskowiak’s contempt of court. 

 
1050. The fact is the Mafia and their lawyers KNEW mary ellen and the first 

monitor brandi did not have the qualifications to do what the Mafia told them 
to do and they were paid from money from Jane and Arthur based on their 
lies. Plus, sterling had refused Arthur in September in 2023, for Arthur to have 
a cell phone to record the visits to prove what he did or did not say with 
Mother. The Mafia refused to use a cell phone themselves, instead of a paid 
monitor because cell phones do not lie, paid liars do. The Mafia knowingly 
introduced false evidence as being real to get money for themselves and to 
also put Arthur in prison based on their fake evidence. 

 
1051. Because of those fake notes, paid liars, fake accusations of causing Mother 

“agitation” and making her legs swollen by my food, corrupt judges, corrupt 
guardians and corrupt lawyers, as of almost April 1 2024, Arthur and jane have 



missed almost 15,000 hours together and have only been allowed about 224 
since September 2021. 

 
1052. In February 2024, Arthur tried to speak at the commissioners bi monthly 

meeting. Arthur was told he could not speak about guardianship corruption 
involving certain judges, lawyers, DA and guardians. Finally they let Arthur 
speak for 3 minutes. Two weeks later, they refused to let him speak about 
guardianship corruption in the orphans court.  

 
1053.  On March 21 2024 there was a commissioners meeting. Arthur went there 

with his picket sign that said “DA Steele protects guardianship corruption”. As I 
got off of the elevator, a sheriff deputy told me I could not take the sign into 
the meeting. I said I had constitutional rights to do so. He called his sargeant. 
He said the same thing as his deputy and I said the same thing. He then called 
the building security manager, Robbins.  

 
1054. Robbins was the one who had told me about 6 months before that there was 

a BOLO on me because he claimed I had to be escorted from the building 
because I had caused a big disturbance. I was never in the building the week 
he claimed I was there. To this day, he has refused to give me the incident 
report about the claimed incident. 

 
1055. Robbins also said I could not take the sign into the meeting. I repeated I had 

the right to do so. He finally said I could. He told me not to block the camera 
recording the meeting. I sat in the front row with the sign pointed at the 
commissioners. None of them looked at me.  

 
1056. After the meeting, I talked to 2 people who were aware of general corruption 

in the court house. One confirmed that weilheimer’s husband is chief 
counseler for the Philadelphia inquirer which is why no stories about 
corruption in the court house has ever been in the Inquirrer. 

 
1057. By the constant delays of hearings for petitions of problems by Arthur, it is 

clear that these delays are only meant as punishment to Arthur for exposing 



the guardianship scam on Mother. The Mafia will delay and delay until Mother 
is dead.  

 
1058. Although the principle of Mother’s estate cannot be touched without court 

approval, massive and made up billing hours by guardians, their lawyers, 
jaskowiak and others will always be approved by the corrupt judge without 
question. 

 
1059. Sterling still refuses to see Jane. Most other judges want to see the AIP to 

judge for themselves and to hear from them. Weilheimer refused to see 
Mother also.  

 
1060. Those duties of those paid liars went from simply watching me to see if I was 

agitating my Mother where they could tell me to leave to sitting next to us, 
making notes of our conversations, making comments to interrupt us and 
taking pictures of us and what I gave mother. Why? Harrassment.          

 
1061. About February 2024, I sent cease and decist letters to all parties and their 

lawyers because of their insulting language, lies and accusations that they only 
used as slander and liable, but never wanted to prove.  

 
1062. Despite many emails and calls to new guardian of person Ellis since she was 

appointed about mid February 2024, she does not return either. Whenever 
there has been a court session, she arrives with jaskowiak and leaves with him. 
Jaskowiak picked her over a qualified guardian. She has never been a guardian 
of a person and as of April 1 2024 is not certified to be one. 

 
1063. On March 26 2024, jaskowiak sent me an Order he composed that he wants 

sterling to sign, without any hearing, that would demand that I do not send 
any emails, picketing or letters to anyone in this guardianship matter, 
including those that have any involvement with Mother. TIn other words, in 
addition to weilheimers illegal order of not telling anyone about Mother, the 
mafia wants to cancel my constitutional rights of freedom of speech, press and 



expression. All they are doing is trying to protect their scam by having others 
know about it and their involvement. 

 
1064. Besides the 3 corrupt judges in orphans court, there are 2 new judges whose 

law firms did guardianships: Ronca and Hilles. How many victims were falsely 
accused of “incapacitation” based on fake “evaluations” by quacks paid off by 
corrupt judges? 

 
1065. “Agitation”?  Jane died on July 2 2024 at 99.What woman or man, who is that 

age, who had been living in their large, beautiful, 3 bedroom, 3 bathroom 
house, in a private gated community for the past 21 years, with their beautiful 
possessions of 98 years, living extremely free, happy and healthy every day, 
then kidnapped for no reason, dragged from their home by her daughter, 
deprived of her freedom, forced to stay at her daughter’s house who she does 
not like, forced to take anti depressant medication on the first day because 
Jane was so upset, denied to leave, denied to see or call her son, put through 
almost 2 weeks of torture and torment by the estranged daughter, after about 
2 weeks had to be taken by ambulance, unconscious, to the hospital, confined 
to bed for 6 weeks, treated for starvation, not allowed to see or call her son 
for a month, given daily blood tests (42 times), given painful daily needles in 
the stomach to prevent blood clots (42 times), gets covid where she could 
have died, then dumped into  a very low rated nursing home that had just 
reopened from a major covid outbreak, gets covid again because of another 
covid outbreak where she could have died, gets influenza from a influenza 
outbreak where she could have died, forced to live in a very tiny room, kept in 
solitary confinement, in a sensory deprived environment, has not been 
allowed outside for over 2 years, not allowed to be in society, has not been 
allowed to see her doctors for 2 years, not allowed to have a phone in her 
room, not allowed to see or call her loved son on a regular basis, not allowed 
to have ministers to see her, not allowed access to any reading material 
(unless her son brought them), not allowed phone calls to and from her 
friends, not allowed to see her friends, not allowed to see her home and her 
loved possessions, not allowed to eat the food she wants and likes, forced to 
have total strangers listen and sit next to her and her son, must eat her meals 



with people with mental and behavior problems, strangers listen to Jane and 
Arthur’s private conversations, not be allowed to express private thoughts 
with paid strangers listening to their private conversations violating both of 
their constitutional rights, etc?   
 

1066.  From August 25 2021, when Jane was first kidnapped by jsh and logie 
to July 2 2024 when Mother was reborn, based on 16 hour days (8 hours for 
sleeping) out of a possible 24,736 hours Arthur and Jane could have been 
together, because of judges weilheimer and sterling barbaric and inhumane 
visit restrictions that were also demanded by guardians, their monitors, their 
lawyers, jsh and jaskowiak, because of the many lies they had said about 
Arthur, Arthur and Jane were only allowed to have 224 hours together. All of 
those visits were only for 1 hour at the nursing home. Many of those visits 
were with the mafia’s paid liars watching and listening to Jane and Arthur’s 
conversations, taking pictures of them and harassing them.  Jane was 99 years 
old on May 16 2024.  
 

1067.  How is THAT guardianship by those judges, guardians, their lawyers, 
“care manager” klock and Jane’s lawyer jaskowiak, especially as per Title 20, 
section 5521 (victim is in charge of their guardianship and guardians), Section 
5555 (guardians must minimize costs including using volunteers), section 
5502 (using least restrictive alternatives, victims participate in decisions that 
affect them, victims participate in decisions, including for their physical health 
and safety, their rights must be protected, help victims manage their financial 
resources, help the victim regain their abilities to the maximum extent), new 
law SB 506, PA Rules of Conduct for lawyers, PA requires ALL less restrictive 
means for a person before guardianship and federal laws, including ADA, and 
the Olmsted Act? 
 

 
1068.  Jane “agitated”? I wonder why? Arthur NEVER caused Jane any “agitation” 

for almost 3 years before Mother was murdered mentally, physically and 
financially by the mafia. Arthur NEVER caused Jane’s legs to be swollen as the 
corrupt guardians and their lawyers have claimed AND blamed Arthur for since 



October 2021. Mother had no food allergies and no diet restrictions. Arthur has 
been the ONLY real “guardian” to Mother and to her estate to try to protect 
Jane’s life, health, her mind, her assets, her happiness and to try to get Jane back 
home for the past almost 3 years where Jane had lived happy, healthy and free. 
The court’s own, hand picked “whore” Ledakis said in his admitted made up 
“evaluation” of Mother in July 2021, Jane had NO problems with daily activities 
and since Arthur had been living with Jane for almost 2 years, everything was 
fine. So WHY did the guardians, their lawyers, jaskowiak, jsh and deb klock keep 
Jane as a prisoner, in solitary confinement and in a sensory deprived 
environment for almost 3 years? 
             

                                                            Respectfully submitted, 

 

                                                               ________________________ 

                                                                  Rev. Arthur Herring III, pro se        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


